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بسمه تعالی
آگهي  مناقصه عمومي یک مرحله ای شماره :   ۱4۰23۰7

شرکت تولید نیروی برق شهید سلیمی در نظر دارد "خرید مواد شیمیایی عمومی 
مورد نیاز آبشیرین کنSWRO  نیروگاه نکا" خود را از طریق  مناقصه عمومی یک 
مرحله ای برابر شرایط مشخصات و اطلاعات مندرج در اسناد مناقصه از تامین کنندگان 

واجد صلاحیت خریداری نماید.
متقاضیان مي توانند اسناد مناقصه را از روز یکشنبه مورخ 14۰2/۰7/۳۰ لغایت روز شنبه مورخ  14۰2/۰۸/۰6  
با   WWW.SETADIRAN.IR به آدرس:  الکترونیکی دولت )ستاد(  با مراجعه به سامانه  تدارکات 
شماره : 2۰۰2۰۰1۳64۰۰۰۰11دریافت نموده، و پس از تکمیل اسناد، پاکت پیشنهادی خود را حداکثر 
در  الف، ب، ج "  تا ساعت 9 صبح روز چهارشنبه مورخ 14۰2/۰۸/17 ضمن بارگذاری هر سه پاکت " 
سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد(، فقط فیزیک پاکت "الف" را  به آدرس: ساری – بلوار طالقانی- 
نبش خیابان معلم شرکت تولید نیروی برق شهید سلیمی ارسال نمایند .کلیه پیشنهادات واصله رأس 
ساعت 1۰ همان روز در دفتر مدیر امور تدارکات )اتاق شماره 1۰9( شرکت بازگشایي خواهد شد. بدیهی 
است به پیشنهادهاي فاقد بارگذاری در سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد(، فاقد امضاء الکترونیکی 
ترتیب اثر داده نخواهد شد. سایر اطلاعات و جزئیات مربوطه در  )دیجیتالی(، مشروط، مخدوش مطلقاً 

اسناد مناقصه مندرج میباشد.
ضمنأ مبلغ تضمین فرایند ارجاع کار )شرکت در مناقصه( به مبلغ  6.449.۰۰۰.۰۰۰ ریال بوده، که پیشنهاد 
  IR ۰۸۰1۰۰۰۰4۰۰111۳9۰6۳76621 :دهنده می تواند بصورت واریز نقدی ) به حساب شبای شماره
تضمین  نامه  آئین  آخرین  اساس  بر  بانکی،   ضمانتنامه  یا  ایران(  اسلامی   مرکزی جمهوری  بانک  نزد 

معاملات دولتی، تسلیم نمایند.
آدرس:  به  برق حرارتی کشور  نیروی  تــولید  مادر تخصصــی  در سایت شرکت  فوق  مناقصه  اطلاعات 
www.tpph.ir نیز ثبت گردیده است. در صورت نیاز ، پاسخگویی به سوالات در بخش قراردادی ، در 
ساعات اداری با آقایان: مالک ابراهیم زاده شرمه مدیر امور تدارکات و قراردادها با شماره ۰11۳۳2۰54۸7 

و یامین وهمیان با شماره ۰11۳۳2۰56۸6  داخلی 11۰ تماس حاصل فرمائید.
شرکت تولید نیروی برق شهید سلیمی
امور تدارکات

وزارت نیرو
 شرکت مادر تخصصی تولید 

نیروی برق حرارتی کشور
شرکت  تولید نیروی برق 

شهید سلیمی

شناسه آگهی: 1588513    
شماره میم الف: -1

نوبت دوم

نوبت اول : 14۰2/۰7/۳۰   
نوبت دوم: 14۰2/۰۸/۰1

داروهای بیماران 
هموفیلی چگونه سر از 
بازار سیاه درمی آورد؟
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 سرمقاله  
از کدام تولید حمایت شود؟

چند سالی است که حمایت از بخش تولید به صورت ویژه در حال 
اجراست عصاره این حمایت ها در شعارهای سالانه که توسط رهبر فرزانه 
انقلاب تبیین می گردد کاملاً هویدا است با این حال چرا با وجود تاکیدات 
فراوان و پیگیری های مستمر از سوی مسئولین ارشد نظام هنوزبا آن 
شرایط مطلوب و هدف گذاری مورد نظر دست نیافته ایم ؟مشکل از کجا 
ناشی شده ،در حالیکه دیوارهای تعرفه برای تولید داخل هر روز بلندتر 
می شود و ممنوعیت هایی وارداتی به صورت جدی افزایش می یابد و 
عملاً ورود بسیاری از کالاهای که در داخل تولید می شود مشروط به 
آن است که متولیان امر مطمئن شوند که این محصول در داخل ظرفیت 
تولید ندارند یا اگر امکان تولید دارد کفایت لازم برای تامین مصرف داخلی 
ندارد، همچنین انواع یارانه های مختلف همچون تسهیلات ارزان قیمت 
، در اولویت بودن دریافت ارز،مواد اولیه و انرژی ارزان و...باز هم عملکرد 
تولید نه تنها مطلوب نیست بلکه در دهه 9۰ که به ظاهر حمایتها بیشتر 
شده رشد اقتصادی به طور متوسط نزدیک به صفر است.در واقع تمام 
سیاست های تجاری کشور به نحوی طراحی گردید است که اولا مواد 
اولیه تولیدات داخل که از خارج وارد می گردد با کمترین تعرفه و با حداقل 
محدودیت وارد کشور شود. این مسیر هم از نظر تامین ارز و هم از نظر 
قوانین گمرکی تسهیل گرانه طراحی گردیده است .از سوی دیگر واردات 
کالاهای نهایی که تولید آن در داخل فراهم است یا ممنوع است یا با موانع 
متعدد تعرفه ای و غیر تعرفه ای مواجه است تا تولید آسیب نبیند آمار 
های وارداتی دلالت بر این نکته دارد که حدود ۸4 درصد واردات مواد 
اولیه ای واسطه ای و سرمایه ای است و فقط 16 درصد واردات کالاهای 
نهایی و مصرفی است. پس با این حساب چرا هم تولید کننده ناراضی 
است و هم مصرف کننده ، حتی مسوولین نیز از شرایط موجود به هیچ 
وجه دل خوشی ندارند؟سوال این است  با وجود انواع حمایتها و گذاشتن 
قواعد های تجاری ،باز هم خواسته مسئولین که ایجاد رونق و شکوفایی در 
تولید داخلی است اتفاق نمی افتد و عملاً به جای تقویت تولید و افزایش 
کیفیت شاهد رشد قیمت ها و نارضایتی عمومی از نحوه عرضه این کالاها 
هستیم به نحوی که در آخرین فرمایشات مقام معظم رهبری ایشان نیز 
نسبت به عملکرد برخی واحدهای تولیدی گلایه نمودند و به جای این 
که از فرصت ایجاد شده برای بخش تولید در داخل در راستای افزایش 
و ارتقای توانمندی های خود و بالا بردن اشتغال استفاده نمایند منجر به 
رشد قیمت ها و دلخوری جامعه شده استالبته لازم است یاداور شویم که 
بخشی از حمایت ها که از تولید داخل انجام شده به ثمر نشسته و رونق 
در بخشی از گروههای صنعتی دیده می شود اما در کلیت ،خواسته های 
مسئولین به حق تأمین نشده است .چرا این شرایط پدید آمده است؟ برای 
این منظور ضروری است ابتدا بدانیم چه میکانیزمی انگیزه فعالین تولیدی 
را افزایش می دهد تا تولید هم از لحاظ کمی و هم از لحاظ کیفی ارتقا 
یابد . در ادبیات رایج اقتصادی بهترین بازار، بازار رقابت است بدین معنا که 
هر چه شرایط رقابت مهیا تر باشد منابع و امکانات کاراتر  عمل می کند و 
مطلوبیت مصرف کننده حداکثر می شود در مقابل هر چه بازار به سمت 
انحصار حرکت کند و شرایط بازار در اختیار انحصارگر قرار گیرد آن بازار 
از کارایی کمتر برخوردار و بهره وری آن در حداقل قرار می گیردو البته 

نارضایتی هم بیشتر می شود.
بنابراین نکته اساسی و پایه ای آن است در حین حمایت از بخش تولید 
باید سیاست ها به نحوی باشد که تولید کشور قدرت رقابت پذیری خود را 
از دست ندهد مثال بارزی که برای این منظور می زنند تفاوت ماهی هایی 
که در آکواریوم زندگی می کنند با ماهی های دریا است که هر دوی آنها 
ماهی اند اما ماهی های اکواریوم بسیار شکننده و ضعیف هستند و با یک 
سرما و گرما آسیب می بینند اما ماهی دریا قدرتمند و کوشا در مقابل 
تلاطم های دریا و قدرت تحمل و ایستادگی انان بسیار بیشتر ازماهی های 
مشابه انان در اکواریوم است. .بنابراین نکته مهم و اساسی حفظ شرایط 
رقابت برای تولید داخل و کمک برای تقویت رقابت انها ست تا محیطی 
اکواریومی برای تولید ایجاد نشود .متاسفانه در یک دهه اخیر با ابزارهای 
مختلف حمایتی ، دولت این بسترآکواریومی را در بخش تولید پدید آورد.

از سوی دیگر بعد از آن که سیاستگزار تمرکزش بر آن شد که بازار همیشه 
در شرایط رقابتی باشد و اولویت ان کارایی بازار با ایجاد بستر رقابت شد  
سپس لازم است که اولویت بندی در ارتباط با اهمیت تولیدات داخلی 
انجام شود تا هر صنعت بر اساس اولویتهای انجام شده حمایت شوند . 
در واقع قرار نیست که تمام بخشهای تولیدی به یک نسخه واحد حمایت 
شوند بعضا امکان دارد که برخی بیشتر و برخی کمتر مورد توجه باشد.به 
عبارت دیگر برخی صنایع فقط احتیاج به حمایت تسهیلاتی دارند برخی 
لازم است از طریق حمایتهای تجاری و یارانه های صادراتی مورد توجه 
قرار گیرند و برخی دیگر برمبنای اختصاص مواد اولیه ارزان قیمت تشویق 
شوند. البته حمایتهای تعرفه ای ،گمرکی و لجستیکی نیز حمایتهای است 
که برخی تولیدات نیازمند ان هستند .به نظر نگارنده آنچه باید اولویت 
سیاست گذاربرای حمایت از تولید باشد ،محور بودن تولیدات صادراتی 
است .این تولیدات نه تنها توان ارز آوری برای کشور را دارند بلکه به دلیل 
آن که توانسته اند بازارهای جهانی را در اختیار بگیرند و سهم بازاری کسب 
کنند بی تردید از کیفیت و مقبولیت بهتری برخوردار خواهند بود. بنابراین 
گام اساسی و مهم آن است که در یک بازنگری پایه  ای حمایت ها از 
بخش تولید هدفمند تر و مشخص تر شودبه عبارت دیگر معلوم شود هر 
صنعت یا گروه صنعتی چه میزان مورد حمایت دولت است و ابزارهای 
مورد حمایت چیست در این حالت رصد پذیری کردن حمایت ها شایسته 
تر و بهتر خواهد بود و عملاً قدرت تاثیرگذاری سیاست های حمایتی معلوم 
می گردد.پس نتیجه نهایی آن است که تجربه یک دهه نشان داده که هر 
چند حمایتها از تولید گسترده بوده اما بخاطر بی برنامگی و عدم اولویت 
بندی هر بخش از تولید شاهد به هدر رفتن منابع صرف شده برای حمایت 
از تولید هستیم. بنابراین با قبول کردن اصل اساسی رقابت و حفظ شرایط 
رقابتی در بازارهای تولید داخل ،برنامه های مشخص از حمایت از هر 
صنعت تعیین شود قاعدتا معلوم است که حمایتها نیز باید زمانبندی شده 

باشد تا پایان سیاست حمایتی معلوم گردد. 
با این روش هم معلوم می شود برای هر صنعت  چه کار باید انجام شود و 
میزان حمایت چقدر است و تا کی این حمایت ادامه می یابد به این ترتیب 
هم انتظارات تصحیح می شود و هم معلوم می شود منابع کجا مصرف شده 
است.در پایان نیز از سیاستگزاری انجام شده یک ارزیابی دقیق به عمل می 
آید بدین ترتیب نارضایتی ها به حداقل و اثرگذاری حمایتهــا حداکثــر 

می شود./  سید علی امامی
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سازمان  رئیس  نیایش:  مجتبی  سید 
بهزیستی کشور با بیان اینکه در طول 40 
سال گذشته جمعیت سالمندان ایرانی 
به 2 برابر رسیده است، گفت: در حال 
کشور  سالمندان  جمعیت  نرخ  حاضر 
از 5درصد به 10 درصد افزایش داشته 
برنامه ریزی های دقیق  باید  است که 
قادری،  باشیم.محمدعلی  داشته  تری 
رئیس سازمان بهزیستی کشور با اشاره 
به افزایش 2 برابری جمعیت سالمندی 

کشور، اظهار کرد: این جمعیت در طول 
40 سال گذشته در کشور 2 برابر شده 
است، به طوری که جمعیت سالمندان 
از 5درصد به نرخ 10 درصد است. این 
خبرگان  و  نخبگان  سوی  از  موضوع 
بررسی  سالمندان  ملی  شورای  در 
که  داشتیم  ستاد  در  مصوباتی  و  شد 
همکاری دستگاه ها در قالب جلسات و 
کارگروه های کارشناسی را می طلبد.وی 
افزود: ما نرخ قابل توجهی از سالمندان 

را در جامعه داریم که می طلبد تا زیر 
ساخت های موثر ویژه سالمندان احداث 
در  توجه شود که  آن ها  معیشت  به  و 
شورای ملی سالمندان و با حضور وزیر 
این موضوعات پیگیری می شود.رئیس 
بر  تأکید  با  کشور  بهزیستی  سازمان 
اینکه پایگاه رفاه ایرانیان باید جمعیت 
سالمندی را احصا کند، گفت: آخرین 
صورت   1۳۹5 سال  در  سرشماری ها 
از  جدید  سرشماری های  است،  گرفته 

و  هدفمند  صورت  به  باید  سالمندان 
از آیتم هایی تخصصی استفاده شود تا 
برنامه  آمارها،  این  از  استفاده  با  بتوان 

ریزی های دقیق تری داشته باشیم.
مسأله  به  توجه  اهمیت  بر  قادری 
سالمندی در کشور تأکید کرد و گفت: 
شورای ملی سالمندان برهمین اساس 
بنا شده و تمامی دستگاه ها در آن حضور 
دارند اما لازم است این شورا به شورای 

عالی سالمندی ارتقا پیدا کند.

رئیس سازمان بهزیستی کشور:

نرخ جمعیت سالمندان کشور 2 برابر شد

از  فرهنگی  انقلاب  عالی  شورای  عضو 
حذف کنکور تا چند سال آینده خبر داد 
و گفت: با تشکیل سازمان ملی سنجش 
و ارزیابی آموزش از نظر نهادی مقاومت 
پیدا  کاهش  بسیار  کنکور  برای حذف 

خواهد کرد.
دهم مهرماه 1402 آیت الله سیدابراهیم 
رئیسی در نامه ای ماده واحده »تشکیل 
سازمان ملی سنجش و ارزشیابی نظام 
آموزش کشور« را که بر اساس مصوبه 
 1402 اردیبهشت   12 مورخ  جلسه 
شورای معین شورای عالی و در جلسه 
۸۸۳ مورخ  ۳0 خرداد 1402 شورای 
عالی انقلاب فرهنگی به تصویب رسید، 
وزارت  علوم،  وزارت  به  اجرا  برای 
پرورش،  و  آموزش  وزارت  بهداشت، 
سازمان برنامه و بودجه، سازمان اداری 
و امور استخدامی و ستاد تعلیم و تربیت 
دبیرخانه شورای عالی انقلاب فرهنگی 

ابلاغ کرد.
ملی  سازمان  مصوبه  این  اساس  بر 

آموزش  نظام  ارزشیابی  و  سنجش 
جامع  نظام  استقرار  هدف  با  کشور 
اعتبارسنجی،  ارزیابی،  نظارت،  رصد، 
رتبه بندی و تضمین کیفیت در نظام 
سازمان  یک  صورت  به  کشور  آموزش 
مستقل زیر نظر رئیس جمهور تشکیل 

خواهد شد.

* امیدواریم تا ۵ سال آینده کنکور 
نداشته باشیم

عالی  شورای  عضو  سوزنچی  ابراهیم 
انقلاب فرهنگی در برنامه فرامتن شبکه 
را  سنجش  ملی  سازمان  مصوبه  افق، 
بسیار لازم و مفید و در راستای ایجاد 
هماهنگی و تمرکز در حوزه سنجش و 

پذیرش و همچنین ارزشیابی و ارزیابی 
مدارک آموزشی بین همه وزارتخانه ها و 
دستگاه ها و جلوگیری از انواع و اقسام 
در  کاری ها  موازی  و  کاری ها  پراکنده 

حوزه آموزش کشور دانست.
وی افزود: امسال امتحانات نهایی در هر 
سه پایه تحصیلی هست، البته یک سری 
مرتفع  که  داشت  ایرادات جزئی  پیش  
انجام  را  کار  این  بتوانیم  اگر  می شود. 
دهیم از نظر محتوایی آماده می شویم 
که کنکور را حذف کنیم و سازمان ملی 

سنجش را تأسیس کنیم. 
عضو شورای عالی انقلاب فرهنگی ابراز 
آینده  سال   5 در  که  کرد  امیدواری 

کنکور نداشته باشیم.
ملی  سازمان  تشکیل  با  گفت:  وی 
سنجش و ارزیابی آموزش از نظر نهادی 
مقاومت برای حذف کنکور بسیار کاهش 
پیدا خواهد کرد و تا چند سال آینده 
کنکور جای خود را به امتحانات نهایی 

خواهد داد.

سوزنچی: 

کنکور تا چند سال آینده حذف می شود

داروهای بیماران هموفیلی چگونه سر 
از بازار سیاه درمی آورد؟

این  ایران درباره دلایل نشت  انجمن هموفیلی  رئیس 
داروها در بازار سیاه توضیحاتی ارائه داد.نازنین فرزادی فر 
رئیس انجمن هموفیلی ایران در خصوص چرایی ورود 
داد:  توضیح  سیاه  بازارهای  به  بیماران  این  داروهای 
بازار سیاه  در  دارو  فروش  خوشبختانه در حال حاضر 
کمتر شده است. قبلا پزشک به تعداد زیاد این داروها 
را نسخه می کرد یا تاریخ مصرف دارو می گذشت و یا 
اضافه دارو به بازار آزاد می رفت.وی با بیان اینکه برخی از 
بیماران دارو را وارد بازار سیاه می کردند و شناسایی هم 
شدند اظهار داشت: درحال حاضر این موضوع کمرنگ 
شده است زیرا شرایطی گذاشتیم که پزشک مقیم تا 
سقف 10 عدد دارو نسخه کند و در صورت نیاز بیمار، 
به تعداد بیشتر توسط پزشک متخصص نسخه شود و 
وزارت بهداشت طرح را به عنوان پایلوت اجرا می کند.

رئیس انجمن هموفیلی ایران ادامه داد:  برخی از بیماران 
داروی وارد شده در سرنگ را می فروشند. خریدار اصلی 
داروی قاچاق اتباع هستند و بیمار به ازای فروش آن، 
مخدر بیمارستانی دریافت می کند! متاسفانه حقیقت تلخ 
هموفیلی این است که در 20 سال گذشته هر بار بیمار 
برای درد به بیمارستان مراجعه کرده است، بیمارستان 
به آنها مخدر تزریق کرده است و خیلی از بیمارانی که 
مخدر  دریافت  دلیل  به  می فروشند  را  خود  داروهای 
است.وی تاکید کرد: در حال حاضر دریافت پوکه داروها 
اجباری است و همین موضوع هم می تواند در کاهش 

نشت دارو به بازار سیاه موثر باشد.

فرمانده کل ارتش گفت: صهیونیست ها هر 
بمبی که می ریزنند، هر خانه ای که خراب 
می کنند و هر کودکی که می کشند، در واقع 

تبری است که به ریشه خودشان می زنند.
موسوی  عبدالرحیم  سید  سرلشکر  امیر 
فرمانده کل ارتش در آئین تجلیل از نخبگان 
نیروی پدافند هوایی ارتش در طرح پهپادی 
هوا به هوای »رسول« با اشاره به تحولات 
سرزمین های اشغالی اظهار داشت: عملیات 
طوفان الاقصی عملیاتی بی سابقه، اعجاب 
انگیز، بسیار مهم و راهبردی بود؛ این نقطه 
عطفی است که در تاریخچه دوران مبارزات 
نحس  رژیم  با  فلسطین  مظلوم  مردم 
می توان  لذا  گرفته  صورت  صهیونیستی 
عملیات،  این  جنبه های  از  خیلی  درباره 
ساعت ها و روزها در جلسات مختلف بحث 
کرد.وی افزود: اما به نظرم یک نکته بسیار 
مهم این عملیات این بود که تمام محاسبات 
دشمن صهیونیستی رو به هم ریخت؛ این 
عملیات برآورد اطلاعاتی، عملیاتی و همه 
فرضیاتی که رژیم صهیونیستی داشت را به 
هم ریخت و بواسطه این سیلی سنگینی 
و  خودشان  مدت ها  تا  کردند  دریافت  که 
آمریکایی های  یعنی  اصلی شان  حامیان 

جنایتکار در گیجی به سر خواهند برد.
وی ادامه داد: الان این کارهایی را هم که 

انجام می دهند از آثار همین گیجی است 
یعنی این اقدامات وحشیانه و جنایتکارانه 
ای که انجام می دهند، دلیل به هم ریختگی 
دستگاه فکری و محاسباتی آنها است؛ این 
اتفاق نقطه عطف و جهش راهبردی یا یک 
تغییر مسیر راهبردی در روند آزاد سازی 
اضمحلال  سرعت  افزایش  نیز  و  قدس 

رژیم صهیونیستی ایجاد کرده است.
کسانی  می رسد  نظر  به  البته  وی افزود: 
نحس  رژیم  که  می پذیرفتند  سخت  که 
صهیونیستی 25 سال آینده را نخواهد دید 
برای آن ها هم الان این موضوع راحت پذیر 
که  رذیلانه ای هم  اقدامات  است؛  تر شده 
الان انجام می دهند یعنی کشتار کودکان، 
زنان و مردان بی پناه، بار دیگر خوی حیوانی 

رژیم صهیونیستی را برجسته تر نشان داد.
وی تاکید کرد: هر بمبی که می ریزنند، هر 
خانه ای که خراب می کنند، هر کودکی که 
می کشند، در واقع تبری است که به ریشه 
آنها  فکر  شرایط  اگر  می زنند؛  خودشان 
مساعد بود به این شکلی عمل نمی کردند 
به عبارت دیگر چنانچه اوضاع شأن به هم 
این  که  می فهمیدند  را  این  نبود  ریخته 
کاری که انجام می دهند، پیامدهایی برای 
نه  و  خودشان  نه  الان  اما  دارد؛  خودشان 
حامیانشان و بویژه شریک جرم همیشگی 

شأن یعنی آمریکای جنایتکار از درک این 
واقعیت فعلًا عاجزند و متوجه نیستند که 
اقدامات وحشیانه در واقع خشم و  این  با 
فروخورده مسلمانان و حق طلبان  غضب 
البته عمر  و  وا می دارند  فوران  به  را  عالم 
می کنند. کوتاه تر  هم  را  خودشان  خبیث 

وی افزود: اگرچه رهبری فرمودند که رژیم 
صهیونیستی 25 سال آینده را نخواهد دید 
اما هیچ تضمینی نیست که تمام 25 سال 
پر شود و البته قرار هم نیست همه آن پر 
شود زیرا این شکلی که دارد پیش می رود 
اشاره  مورد  وعده  اینها  از  زودتر  نظرم  به 
تحقق خواهد یافت؛ به هر حال امیدواریم 
که هرچه زودتر و هرچه سریع تر همه ما 
شاهد برافراشته شدن دوباره پرچم فلسطین 
در قدس شریف باشیم و نیز امیدواریم همه 
ما این توفیق رو داشته باشیم که به امامت 
به  نماز  شریف  قدس  خود  در  مسلمین 
موفقیت  درباره  سپس  بیاوریم.وی  جای 
پدافند هوایی در طرح پهپادی هوا به هوا 
هم گفت: به سرانجام رساندن این موضوع 
از جنس اتفاقاتی است که الگوهای ذهنی 
برای نبردهای هوایی را دچار تغییر می کند 
و این جنبه های مختلف دارد که می توان 
نشست و درباره آن بحث کرد زیرا هوا به 
هوا شدن موشک مجید مقوله ای است که 

می شود درباره آن بحث جداگانه ای انجام 
داد.وی ادامه داد: پهپاد کرار و تبدیل آن 
این  بتواند  که  پهپادی  و  رهگیر  پهپاد  به 
مأموریت هوایی رو به این شکل انجام دهد 
و بحث های راداری آن، بحث مجزای خیلی 
مهم دارد که می توان ارائه کرد؛ اما موضوع 
مهمی که اتفاق افتاده این است که با این 
تجهیزات، دشمنان ما باید روی راهبردها 
و تاکتیک های پهپاد پایه خودشان تجدید 
نظر اساسی و کلی کنند. وی افزود: همان 
الگوی  توانایی،  این  شد  عنوان  که  گونه 
دچار  را  پهپاد  بر  مبتنی  هوایی  نبردهای 
تغییر خواهد کرد و این اتفاق بسیار مهمی 
است که افتاده و دست برتر و دست بالاتر 
و  ایران  اسلامی  جمهوری  اختیار  در  آن 

نیروهای مسلح کشورمان قرار داد.
این  گزارش  که  زمانی  داد:  ادامه  وی 
کردم،  ارائه  جمهور  رئیس  به  را  موفقیت 
بسیار خوشحال شدند و همان جا دو سه 
بار به تاکید کردند چنین موفقیت هایی را 
بازگو  مردم  برای  رسانه  اصحاب  کمک  با 
کنیم که جوانان آنها به این زیبایی در خط 
تبیین قدرت، قوت و پیشرفت های  مقدم 
نظام  سایه  در  ایران  اسلامی  جمهوری 
صورت  ایران  اسلامی  جمهوری  مقدس 

می گیرد.

سرلشکر موسوی:

هر بمبی که صهیونیست ها می ریزند تبری به ریشه خودشان است

گفت:  اسلامی  شورای  مجلس  رییس 
بر  پرورش  و  آموزش  نظارت  باید 
مهدکودک ها تبدیل به قانون شود و در 

برنامه هفتم قید شود.
محمدباقر قالیباف در جلسه علنی نوبت 
جریان  در  و  اسلامی  شورای  مجلس 
توسعه،  هفتم  برنامه  لایحه  بررسی 
در  اصلاحی  یک  پیش  چندی  گفت: 
صورت  فرهنگی  انقلاب  عالی  شورای 
گرفت، مبنی بر اینکه مهد کودک ها را 
از سازمان بهزیستی به وزارت آموزش و 

پرورش دادند.
وی تاکید کرد: باید این موضوع در قانون 

و  وظایف  آن  همه  تا  بیاید  هم  دائمی 
اختیاراتی که بر عهده سازمان بهزیستی 
بود، به وزارت آموزش و پرورش منتقل 
موضوع  این  هنوز  که  آنجایی  از  شود. 
به طور کامل اتفاق نیافتاده، بخشی از 

دستگاه ها بلاتکلیف هستند.
تصریح  اسلامی  مجلس شورای  رئیس 
کرد: از آنجایی که آئین نامه مربوط به 
مجلس  در   ۹۹ سال  در  موضوع  این 
تصویب شده بود، این اصلاح اساسی باید 
در لایحه برنامه هفتم توسعه هم انجام 
شود تا برنامه و قانون دائمی در راستای 

هم قرار گیرند و این مغایرت حل شود.

قالیباف در صحن مجلس:

نظارت آموزش  و پرورش بر مهدکودک ها باید 
تبدیل به قانون شود

پاسخ زارع پور به گلایه های مردم از 
سرعت اینترنت

وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات در واکنش به گلایه های مردم 
از سرعت اینترنت، گفت: اولویت ما و راهکار اساسی در حل 
مشکل اینترنت کشور اجرای پروژه فیبرنوری است.عیسی زارع 
پور وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات در خصوص اعلام جدول 
اختلال احتمالی اینترنت به دلیل بروز رسانی زیرساخت های 
ارتباطی و تداوم گلایه های مردم از سرعت اینترنت گفت: آنچه 
که به عنوان جدول اعلام اختلال ها در اینترنت مطرح شده 
است، اشتباه است زیرا آنها اختلال نیستند بلکه اعلام توسعه 
اینترنت در شهرها است که از ساعت 1 تا ۳ که در نیمه شب ها 
که مردم خواب هستند ممکن است اختلالاتی برای برخی از 
کاربرها به وجود آید.وی در خصوص تداوم گلایه های مردم 
از سرعت اینترنت اظهار داشت: در خصوص تداوم گلایه های 
مردم از سرعت اینترنت در نقاط مختلف کشور تاکید کرد: 
اولویت ما و راهکار اساسی در حل مشکل اینترنت کشور اجرای 
پروژه فیبرنوری است که هم ارتباطات ثابت ما را گسترش، 
توسعه می دهد و هم ما را با افزایش سرعت مواجه می کند و 
هم بار سنگینی را از روی شبکه تلفن های همراه بر داشته و 
سرعت آنها را نیز افزایش می دهد.زارع پور ادامه داد: هم اکنون 
به تدریج شهر به شهر در حال امضای تفاهم نامه توسعه و 
اجرای پروژه های فیبرنوری و افتتاح آنها هستیم. به گونه ای که 
در حال حاضر حدود 4 میلیون خانوار در سطح کشور تحت 
پوشش فیبرنوری قرار گرفته اند و حتی مردم می توانند با حضور 
در سایت »IRANFTTX.IR«، شهرها و محله های خود را 
که تحت پوشش فیبر نوری قرار گرفته اند را جست و جو و 
بررسی کنند و چنانچه در آن محله ها شامل توسعه شبکه فیبر 
نوری شده باشد، می توانند بلافاصله درخواست اینترنت ثابت 
را داشته باشند که ظرف یک ماه برای آنها فراهم می شود. اگر 
هم محله ها و شهرهای آنها تحت پوشش نباشد در آن سایت 
به آنها گفته می شود که در دو سال آینده چه زمانی تحت 
پوشش قرار خواهد گرفت.وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات با 
تشریح اهمیت توسعه پروژه شبکه فیبر نوری در کشور گفت: 
توسعه پروژه های فیبر نوری بسیار اهمیت دارد، به گونه ای 
که باید در خیابان ها و کوچه های بیش از هزار و چهارصد و 
چهل شهر عملیات حفاری و کابل گذاری صورت گیرد و فیبر 
باید گفت  نوری در آنجا کشیده شود.زارع پور تصریح کرد: 
که فیبرنوری فن آوری آینده است و مشکلات اینترنت ما را 
برای نیم قرن آینده به صورت ریشه ای حل خواهد کرد و با 
برابر  را چند هزار  توسعه زیرساخت آن می توانیم سرعت ها 
افزایش دهیم.وی در پاسخ به سوال دیگری در خصوص ایجاد 
کارگروه رئیس جمهور برای حل مشکل اینترنت تشریح کرد: 
کمیته ای برای بررسی اینترنت در شورای عالی فضای مجازی 
تشکیل و جلسات متعددی برگزار و دلایلی استخراج شد که 
برخی از دلایل تاریخی است زیرا در گذشته سرمایه گذاری 
لازم برای برخی از زیر ساخت های شبکه در انجام نشده است. 
از طرفی در کمیته راهکارهای کوتاه مدت پیشنهاد شد و ما 
اعمال کردیم و الان دو ماهی است که زمان تأخیر در شبکه 
۳0 درصد کاهش یافته است. این مسیر جاری است و هر روز 
برای ارتقا کیفیت شبکه در تلاش هستیم؛ ضمن آنکه برخلاف 
برخی گفته ها اصلًا موضوع مهلت دو ماهه در میان نبوده است.

امیر نصیر زاده:
جنگ غزه جبهه حق و باطل را به 

نمایش گذشته است
جانشین رییس ستاد کل نیروهای مسلح گفت: جنگ 
غزه جبهه حق و باطل را به وضوح نمایش گذشته 
است و مردم فلسطین با تجهیزات محدود توانسته اند 
هیمنه یک ارتش مدعی را از بین ببرند.امیر نصیر زاده 
جانشین رییس ستاد کل نیروهای مسلح در مراسم 
تقدیر از فعالان پروژه رسول که در دانشگاه خاتم الانبیا 
نیروی پدافند هوایی ارتش برگزار شد طی سخنانی 
اظهار داشت: این موفقیت را به کارکنان وزارت دفاع 
و ارتش تبریک می گویم.وی ادامه داد: جنگ مفهوم 
خشن و تنفر آمیزی دارد اما چاره ای نیست و ما باید 
آماده باشیم، ماهیت جنگ در طول تاریخ حفظ شده 
اما مفاهیم آن تغییر کرده است و ما شاهد مفاهیم 
و  الکترونیک هستیم  چون جنگ هیبرید و جنگ 
می بینیم جنگ ابعاد مختلفی به خود گرفته است و ما 
که در شرایط زیل شرایط جنگ فعالیت می کنیم باید 
از فناوری های نوین و جنگ های آینده غافل نشویم.

امیر نصیر زاده آینده پژوهی را یکی از اولویت های 
نیروهای مسلح دانست و گفت: ما باید در هر سطحی 
به ماموریت خود فکر کنیم و با تمرکز و کار علمی به 
دنبال حل مشکلات و مسائل کشور باشیم.جانشین 
رییس ستاد کل نیروهای مسلح خاطر نشان کرد: در 
همین جنگ غزه می بینیم که راکت های ارزان قیمت 
مقاومت چگونه سامانه بسیار پیشرفته و گران قیمت 
گنبد آهنین را به چالش کشیده است.وی ادامه داد: 
نمایش  به وضوح  را  باطل  جنگ غزه جبهه حق و 
گذشته است و مردم فلسطین توانسته اند با تجهیزات 
محدود هیمنه یک ارتش مدعی را از بین ببرند و در 
مقابل آنها با ناجوان مردی و با استفاده از تسلیحات 
ممنوعه مردم بی دفاع و مظلوم غزه را به خاک و 
خون می کشند و بزرگترین جنایات علیه بشریت را 

انجام می دهند.

مخبر تاکید کرد:
ضرورت نوسازی و 

تجهیز آزمایشگاه های دانشگاه های 
مهندسی کشور

در جلسه محمد مخبر معاون اول رئیس جمهور با هیأت 
رئیسه دانشگاه علم و صنعت که برگزار شد، درخواست ها، 
پیشنهادات و مسائل این دانشگاه مورد بحث، بررسی و 
مخبر  گزارش  این  اساس  گرفت.بر  قرار  تصمیم گیری 
در این جلسه با تأکید بر اینکه دانشگاه علم و صنعت 
با توجه به پیشینه تاریخی در حوزه فنی و مهندسی 
ظرفیت و توانایی بالایی در حل مسائل کنونی کشور 
دارد، گفت: این دانشگاه به دلیل ماهیت عملکرد خود 
می تواند خدمات فنی مهندسی و محصولاتی عرضه کند 
که نیاز اکثر دستگاه های تخصصی و وزارتخانه ها همانند 
نفت و صنعت و معدن را برطرف نماید.معاون اول رئیس 
جمهور با قدردانی از تلاش های هیأت رئیسه دانشگاه 
علم و صنعت در ارتقای علمی و فنی این دانشگاه در رتبه 
بندی کشوری و جهانی در کنار بالا بردن روحیه انقلابی 
و فرهنگی دانشجویان و کادر دانشگاه، افزود: دانشگاه 
علم و صنعت باید در جهت رفع نیازهای کشور حرکت 
نماید و دولت عزم جدی در راستای نوسازی و تجهیز 
آزمایشگاه های دانشگاه های مهندسی و صنعتی کشور 
برای پیشبرد حرکت توسعه فناوری دارد.مخبر با اشاره 
و زیرساخت های  العاده خدادادی  به ظرفیت های فوق  
به وجود آمده در کشور پس از پیروزی انقلاب اسلامی 
ادامه داد: در دولت سیزدهم با همکاری دانشگاه ها به 
عنوان اتاق فکر دولت، کشور آماده جهش اساسی و حل 
مسائل مهم شده است.معاون اول رئیس جمهور تصریح 
و  علم  همانند  مهندسی  و  صنعتی  دانشگاه های  کرد: 
تحقیقات  حوزه  در  گسترده  فعالیت  بر  علاوه  صنعت 
دانشجویان  با  وسیع  ارتباطات  همچنین  و  پژوهش  و 
از سرتاسر کشور ظرفیت  با طیف های فکری مختلف 
بسیار بالایی برای ارائه نسخه های حل مسائل و خلق 
اقتصاد  و  مدیریت  دانشکده  تأسیس  که  دارند  ثروت 
در این دانشگاه نشانگر اراده برای پیوند بیشتر دولت و 
دانشگاه است.مخبر تأکید کرد: در این زمینه نیازسنجی 
و ارائه خدمات به صنعت و دولت یک منبع مهم ارتقا 
اول رئیس جمهور  دانشگاه ها محسوب می شود.معاون 
با اشاره به بازدید خود از دانشگاه علم و صنعت و به 
ویژه دیدار صمیمی با دانشجویان این دانشگاه در محیط 
خوابگاهی، شکل گیری نهضتی برای بهره گیری از کمک 
خیرین در ساخت دانشکده ها را با اهمیت دانست.در این 
جلسه منصور انبیا رئیس دانشگاه علم و صنعت با اشاره 
به اقدامات و برنامه های این دانشگاه در دولت سیزدهم 
در راستای نقش آفرینی در پیشرفت کلان کشور در 
مسیر حکمرانی عمل گرایانه و مسأله محور، تأکید کرد: 
این دانشگاه با رویکرد تحولی به ارتباط صنعت و جامعه 
و مهارت ورزی به دنبال افزایش ارتباطات با وزارتخانه های 
مرتبط و بالا بردن کارآیی و بهره وری تجهیزات و صنایع 
کشور در حوزه های مختلف به ویژه بخش صنعت نفت 
مقاله  و  طرح  چندین  تاکنون  که  است  پتروشیمی  و 
کرده  ارائه  و  پیشنهاد  دولت  به  کمک  برای  کاربردی 
است.وی ادامه داد: این دانشگاه علاوه بر توجه به حوزه 
پژوهش و تحقیقات علمی و کاربردی به آموزش و تربیت 
در لایه های مختلف و فعالیت های فرهنگی برای تعمیق 
کارکنان  و  اساتید  دانشجویان،  ملی  و  دینی  باورهای 
اهتمام ویژه ای داشته است.در ادامه این جلسه اعضای 
در  را  خود  درخواست های  دانشگاه  این  رییسه  هیأت 
زمینه های پژوهش و تعاملات صنعتی، فناوری، نوآوری، 
کارآفرینی، حوزه آموزش، مدیریت منابع، اخذ مجوزهای 
لازم برای پارک علم و فناوری، تأمین تجهیزات مورد 
تحقیقات هوش مصنوعی،  و  پژوهش  برای حوزه  نیاز 
حل مشکلات خوابگاه متأهلین، تسهیل در فرآیند جذب 
برای  دولت  توجه  و  علمی  هیأت  اعضای  استخدام  و 
تحقیقات و مقالات فن آور و کاربردی مطرح کردند.در 
ادامه پیشنهادات هیأت رییسه این دانشگاه در خصوص 
تغییرات  اقلیمی  مهندسی  ملی  آزمایشگاه  تأسیس 
کاربردی و آزمایشگاه ملی حمل و نقل هوشمند پاک 
برای به روزرسانی حالت های مختلف حمل و نقل ارائه 
و در خصوص راهکارهای راه اندازی هر چه سریع تر این 
آزمایشگاه ها تصمیم گیری شد.گفتنی است مدیریت فنی 
طراحی و تحویل پروژه واگن ملی مترو، طراحی و تولید 
پهبادها،  انواع  ساخت  هوایی،  صنایع  پیچیده  قطعات 
تأسیس واحد نمونه سازی، کمک به ایجاد نیروگاه های 
هوش  حوزه  در  تحقیقات  پژوهش های  و  خورشیدی 
با  مطابق  راهبردی  تحقیقاتی  مراکز  افتتاح  مصنوعی، 
نیازهای روز کشور، ایجاد مرکز تحقیقات نوآوری هوش 
مصنوعی و مرکز تحقیقات باطری لیتیومی و فناوری 
این  این دانشگاه در  به عنوان دستاوردهای  کوآنتومی 

جلسه مطرح شد.

زمانیان: 
باید مرکز بررسی های استراتژیک را 

به نهاد راهبردی تبدیل کنیم
رئیس مرکز بررسی های استراتژیک ریاست جمهوری 
انتخاب درست  گفت: اصلی ترین ویژگی این نهاد در 
است و باید آن را به یک نهاد راهبردی تبدیل کنیم.

بررسی های  مرکز  رئیس  معارفه  و  تودیع  مراسم 
استراتژیک ریاست جمهوری امروز برگزار شد و مرتضی 
زمانیان به عنوان رئیس جدید این مرکز معرفی شد. 
استراتژیک  های  بررسی  مرکز  جدید  رئیس  زمانیان 
ریاست جمهوری نیز در این جلسه، گفت: مرکز بررسی 
های استراتژیک ریاست جمهوری را مغز متفکر دولت 
می دانیم.وی افزود: اینجا جبهه کمک فکری به دولت 
بوده و کارهای بزرگی را می شود انجام داد.زمانیان ادامه 
داد: امیدوارم بتوانم قدمی برای این مجموعه خوشنام 
بردارم، انشالله این دوره سال های سال نقطه عطفی در 
مرکز بررسی های استراتژیک ریاست جمهوری باشد.

وی افزود: به این دو تعبیر بررسی های استراتژیک دو 
تلقی مشخص داریم، در مقام بررسی بلند نظر هستیم و 
گروه های مختلف را دعوت خواهیم کرد و همه نظرات 
آورد. را در کنار هم خواهیم  و دیدگاه های دلسوزانه 

رئیس مرکز بررسی های استراتژیک ریاست جمهوری 
تاکید کرد: اصلی ترین ویژگی نهاد استراتژیک در انتخاب 
درست است و باید آن را به نهاد راهبردی تبدیل کنیم.

زمانیان افزود: گروه های مختلف را باید به بدنه فکری 
دولت اضافه کنیم. بنای رئیس جمهور نیز بر شنیدن 

نظرهای مختلف است.

واردات کشتی های گردشگری 
و شناور های تفریحی معاف از 

حقوق ورودی شد
نمایندگان مردم در مجلس موافقت کردند تا کشتی های 
گردشگری، شناور های تفریحی، وسایل نقلیه و تجهیزات 
ویژه گردشگری برای سرمایه گذاران بخش های خصوصی 

و تعاونی متقاضی با معافیت حقوق ورودی وارد شوند.
نمایندگان در جلسه علنی نوبت مجلس شورای اسلامی 
در جریان بررسی جزئیات لایحه برنامه هفتم توسعه، با 
بند )ب( ماده ۸۳ این لایحه با 1۷۳ رأی موافق، 4 رأی 
مخالف و ۹ رأی ممتنع از مجموع 21۷ نماینده حاضر در 

جلسه موافقت کردند.
لازم  مجوز  مذکور؛  لایحه  ماده ۸۳  )ب(  بند  براساس 
شناور های  گردشگری،  کشتی های  واردات  برای 
تفریحی، وسایل نقلیه و تجهیزات ویژه گردشگری برای 

سرمایه گذاران بخش های خصوصی و تعاونی متقاضی با 
فرهنگی،  میراث  وزارت  توسط  ورودی  معافیت حقوق 
با رعایت اختیارات قانونی  گردشگری و صنایع دستی 

وزارت راه و شهرسازی صادر می گردد.
فهرست مصادیق موضوع این بند توسط وزارت میراث 
باهمکاری  دستی  صنایع  و  گردشگری  فرهنگی، 
وزارتخانه های صنعت، معدن، تجارت و راه و شهرسازی 
ظرف سه ماه پس از لازم الاجرا شدن این قانون تعیین 
انتظامی  فرماندهی  از سوی  می گردد. مصادیق مذکور 
جمهوری اسلامی ایران یا مرجع قانونی ذیربط با پلاک یا 
نشان ویژه متمایز شده و حداقل ده سال صرفا در حوزه 
خدمات گردشگری باید به کار گرفته شوند. نظارت بر 
نحوه استفاده از خودرو ها و اخذ تضامین لازم بر عهده 
دستی  صنایع  و  گردشگری  فرهنگی،  میراث  وزارت 
باهمکاری فرماندهی انتظامی جمهوری اسلامی ایران و 
دستگاه های نظارتی ذیربط خواهد بود. آیین نامه این بند 

برابر قانون و مقررات در هیأت دولت تصویب شود.
عنوان  بند  این  با  مخالفت  در  اباتری  دلخوش  کاظم 

و  کشتیرانی  سازمان  با  کشتی ها  خروج  و  ورود  کرد: 
سازمان بنادر است، در حال حاضر در تمام دنیا صنعت 
گردشگری حرف اول را می زند، اما ما بودجه و امکانات را 
در اختیار این بخش قرار نمی دهیم و همین موضوع باعث 

شده تا به اهداف و آرمان ها دست پیدا نکنیم.
مهرداد گودرزوند چگینی نیز به عنوان موافق این بند 
گفت: در بند )ب( ماده ۸۳ لایحه برنامه هفتم توسعه 
مشخص شده که موضوع در اختیار سازمان بنادر بوده 
و می تواند به حوزه گردشگری کمک کند. از شمال و 
جنوب به دریا ارتباط داریم و حکم آورده شده در این بند 
می تواند در کنار گردشگری به صنعت شیلات نیز کمک 
کند، هرچند موانع بسیار زیادی وجود دارد.در ادامه داوود 
منظور رئیس سازمان برنامه و بودجه عنوان کرد: فلسفه 
این حکم اتخاذ تدابیر ویژه برای حوزه گردشگری است، 
قرار دهیم.  اختیار گردشگران  در  امکانات خاصی  باید 
جذابیت زیادی در سواحل و مناطق آبی کشور وجود 
دارد، اما کشتی های گردشگری و شناور تفریحی مناسبی 

نداریم و در داخل کشور نیز تولید نمی شود.
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علمی کشوری  : عضو کمیته  گروه سلامت 
افزایش  تشریح چرایی  کرونا ضمن  با  مقابله 
عفونت های تنفسی بویژه در یکی - دو هفته 
اخیر در کشور، گفت: در حال حاضر آنفلوآنزا 
نسبت به کرونا شایع تر است؛ با این وجود تاکید 
می شود که هنوز کرونا وجود دارد و لازم است 
را  بهداشتی  موارد  رعایت  خانواده ها  و  افراد 

جدی بگیرند.
دکتر سیداحمد طباطبایی  در توضیح چرایی 
درکشور  تنفسی  عفونت های  بروز  افزایش 
همزمان با فصل سرما، گفت: به غیر از دو – سه 
سالی که کرونایی محسوب می شد، هر ساله در 
ایام پاییز و با شروع فعالیت مدارس، دانشگاه ها 
و شکل گیری فعالیت های اجتماعی، با پیکی از 
عفونت های تنفسی مواجه هستیم که معمولا 

علت این عفونت ها، ویروس ها هستند.
چرا آنفلوآنزا از سرماخوردگی مهم تر است؟

شایع ترین  سرماخوردگی  اینکه  بیان  با  وی 
بیماری ناشی از عفونت های ویروسی تنفسی 
در فصل سرماست، درباره افزایش موارد بروز 
این عفونت ها به ایسنا توضیح داد: در برخی 
افزایش  یکباره  به  آنفلوآنزا  عفونت  سال ها 
می یافت و آنفلوآنزا در کنار سرماخوردگی قد 
علم می کرد؛ بنابراین شیوع این بیماری نسبت 
به سرماخوردگی بیشتر نیست، اما نگرانی از 
شدیدتری  علایم  آنفلوآنزا  اولا  که  آنجاست 
ایجاد می کند و ثانیا افراد به دنبال ابتلا ممکن 
است دچار عوارض بیشتری شوند؛ این عوارض 
هم می تواند از پنومونی باشد تا تجمع چرک در 
ریه، نارسایی تنفسی و غیره. در مجموع ماهیت 
آنفلوآنزا آن است که می تواند عوارض بیشتری 
داشته باشد نه اینکه شایع تر از سرماخوردگی 
باشد.عضو کمیته علمی کشوری مقابله با کرونا 
به دلیل  اینکه در دو سال کرونا  به  اشاره  با 
و  جامعه  سوی  از  بهداشتی  مسایل  رعایت 
کاهش  شاهد  محدودیت ها،  برخی  اعمال 
عفونت های ویروسی سرماخوردگی و آنفلوآنزا 
کاهش  با  گذشته  سال  اما  افزود:  بودیم، 
محدودیت ها و بازگشایی مدارس و دانشگاه ها 
با  آبان  و  مهر  اوایل  از  تجمعات،  برقراری  و 
افزایش و پیک شدیدی از عفونت های ویروسی 
و از جمله بروز موارد آنفلوآنزا و همچنین در 
که  مواجه شدیم  اومیکرون  کرونای  مواردی 
البته از اواخر آذر و دی ماه نیز به تدریج کاهش 

شیوع را داشتیم؛ هرچند که باز هم از موارد 
تک گیر آنفلوآنزا و کرونا رها نشدیم. در بهار و 
تابستان امسال نیز دوباره موارد کاهش یافت و 

اکنون دوباره روند افزایشی را خواهیم داشت.
علایم کرونا، آنفلوآنزا، سرماخوردگی و 

حساسیت  فصلی
شامل  بیماری  گروه  چهار  به  اشاره  با  وی 
سرماخوردگی، آنفلوآنزا، کرونا و حساسیت های 
فصلی که ممکن است علایمی مشابه یکدیگر 
داشته باشند و افراد درافتراق آنها از یکدیگر 
دچار مشکل شوند، افزود: در برخی عفونت ها، 
برخی علایم شایع تر است. دوره »کمون« در 
سرماخوردگی بدون علامت است و علایم در 
این بیماری سریع ظاهر می شود. در آنفلوآنزا 
است  ممکن  تنها  و  است  طور  همین  هم 
در  اما  باشد.  طولانی تر  کمون  دوره  مقداری 
کرونا دوره کمون بسیار طولانی تر است. در 
حساسیت های فصلی هم که »کمون« معنی 
کرونا،  بیماری  در  داد:  ادامه  ندارد.طباطبایی 
شروع علایم تدریجی است؛ این درحالیست 
ناگهانی  آنفلوآنزا شروع علایم معمولا  که در 
علایم  شروع  نیز  سرماخوردگی ها  در  است. 
شبیه کرونا بوده و تدریجی است. در بیماری 
آنفلوآنزا تب بسیار شایع است. کرونا نیز ممکن 
است تب بالا ایجاد کند. اما سرماخوردگی ها 
معمولا تب بالا ایجاد نمی کنند؛ بنابراین اگر تب 
بیمار بالا باقی بماند؛ یا کروناست یا آنفلوآنزا. در 
حساسیت های فصلی نیز معمولا تب مشاهده 
نمی شود.این عضو کمیته علمی مقابله با کرونا، 
افزود: کوفتگی، خستگی و بدن درد نیز، هم در 
اما  آنفلوآنزا و هم در کرونا مشاهده می شود 
این  فصلی  حساسیت های  و  سرماخوردگی 
علایم را ندارند. به این ترتیب بر اساس این 
علایم می توان بین کرونا و آنفلوانزا افتراق قائل 

شد.وی با بیان اینکه »سرفه« در هر چهار گروه 
افزود:  شود،  مشاهده  می تواند  بیماری ها  این 
است.  سرفه ها خشک تر  آنفلوانزا،  در  معمولا 
کرونا هم می تواند با سرفه خشک همراه باشد. 
افرادی که زمینه آلرژی داشته باشند به دنبال 
ابتلا به این دو بیماری، ممکن است سرفه های 
شدیدی داشته باشند و خس خس سینه نیز 
می تواند بروز یابد. اما تنگی نفس در بیماری 
نفس ممکن  تنگی  بود.  بسیار شایع تر  کرونا 
است در سرماخوردگی و آنفلوآنزا نیز مشاهده 
شود اما به شدت کرونا نیست.طباطبایی با بیان 
شایع  ویروسی  عفونت های  در  عطسه  اینکه 
است اما در آنفلوآنزا علامت پیش درآمد بیماری 
با  نیز  فصلی  حساسیت های  افزود:  نیست، 
عطسه های مکرر همراه است. آبریزش بینی 
هم در هر چهار گروه این بیماری ها می تواند 
ایجاد شود، اما در آنفلوآنزا بسیار کمتر است. 
گلودرد نیز می تواند در عفونت های آنفلوآنزایی 
سرماخوردگی  در  باشد.  شدید  کرونایی  و 
ممکن است گلودرد را داشته باشیم اما شدید 
نیست. در حساسیت های فصلی هم چندان 
گلودرد را شاهد نیستیم. خارش چشم و گلو و 
بینی هم بیشتر در حساسیت ها دیده می شود.

در  نیز  گوارشی  علایم  گفت:  همچنین  وی 
آنفلوآنزا و در کودکان می تواند شایع تر باشد و 
به صورت اسهال و استفراغ خود را نشان دهد. 
در کرونا هم این علائم دیده می شود اما نسبت 

به آنفلوآنزا کمتر است.
علت افزایش آمارهای کرونا

ادامه  در  کرونا  با  مقابله  علمی  کمیته  عضو 
صحبت هایش در پاسخ به سوال ایسنا درباره 
افزایش موارد کرونای شناسایی شده در کشور 
طی هفته گذشته و آمار فوتی ناشی از این 
بیماری، تاکید کرد: بنابراین افراد و خانواده ها 

تصور نکنند که کرونا دیگر وجود ندارد و تمام 
شده است، بلکه علت افزایش آمارها به دلیل 
عدم رعایت ها و بازگشایی مدارس و دانشگاه ها 
و شرکت در مجامع و میهمانی ها و غیره است؛ 
افزایش  برای  را  زمینه  شرایطی  چنین  این 
ادامه داد: به  ابتلاها فراهم می کند.طباطبایی 
رعایت  بهداشتی،  موازین  رعایت  ترتیب  این 
دست ها،  شست وشوی  اجتماعی،  فاصله 
افراد دارای علامت  بویژه در  پوشش ماسک 
بیماری مهم است. همچنین افراد علامت دار 
لازم است در منزل استراحت کنند و تا بهبود 
علایم در مدارس یا محل کار حضور نیابند و 

باعث انتقال بیماری به سایرین نشوند.
کرونا هنوز تمام نشده است

وی با بیان اینکه در حال حاضر آنفلوآنزا نسبت 
به کرونا شایع تر است؛ گفت: اما شاید از این 
نمی شود،  اعلام  آنفلوآنزا  آمارهای  که  جهت 
اهمیت این بیماری کمتر برای افراد به چشم 
می آید. با این وجود لازم است تاکید شود که 
هنوز هم کرونا وجود دارد و افراد و خانواده ها 

باید رعایت موارد بهداشتی را جدی بگیرند.
طباطبایی در پاسخ به سوال ایسنا درباره ۴۴ 
هفته  طی  کشور  در  کرونا  از  ناشی  مرگ 
گذشته، گفت: اکنون مرگ و میر ناشی از این 
بیماری های  دچار  افراد  در  اغلب  بیماری 
زمینه ای، بیماران سرطانی و شیمی درمانی، 

سالمندان، بیماران مزمن ریوی و ... است.
وی درباره واکسیناسیون علیه کرونا نیز به ایسنا 
گفت: هنوز علیه سویه های جدیدی که از کرونا 
گزارش می شود، واکسن طراحی نشده است. 
اما اگر کسی واکسیناسیون قبلی را کامل نکرده 
تکمیل  برای  که  است  آن  بر  توصیه  است، 
واکسیناسیون اقدام کند. همچنین دربیماران 

زمینه ای هم توصیه بر تزریق واکسن است.
چرایی افزایش عفونت های تنفسی

طباطبایی در پایان صحبت هایش گفت: به 
عفونت های  اخیر  هفته  در  می رسد  نظر 
تنفسی نسبت به هفته های قبل افزایش یافته 
عواملی  تاثیر  تحت  موضوع  این  و  است 
و  دانشگاه ها  مدارس،  در  حضور  همچون 
بنابراین  است.  عمومی  مجامع  شکل گیری 
لازم است افراد و خانواده ها توصیه ها را جدی 
بگیرند و همچنان به رعایت موارد بهداشتی 

توجه کنند./زهرا روز بروزی

فرهادی خبر داد؛
ورود 2۵ هزار معلم جدید به مدارس از 

ابتدای آبان
معاون برنامه ریزی و توسعه منابع آموزش و پرورش گفت: ۲۵ 
هزار معلم جدید از اول آبان وارد کلاس های درس می شوند و 
مسأله کمبود معلم برطرف خواهد شد.علی فرهادی، معاون 
با  اعلام کرد:  برنامه ریزی و توسعه منابع آموزش و پرورش 
مدارس  در  معلم  کمبود  مساله  معلم  تعداد  این  بکارگیری 
برطرف خواهد شد و بخشی از ظرفیت ها نیز خالی خواهد ماند 
که درآزمون های بعدی تلاش خواهد شد تا جذب شوند.معاون 
برنامه ریزی و توسعه منابع آموزش و پرورش همچنین درباره 
جذب مربی پرورشی در مدارس هم گفت: اطلاعیه جذب ۱۱ 
هزار مربی پرورشی در مدارس هم به زودی منتشر خواهد 
شد.به گفته وی، برای استخدام این تعداد مربی پرورشی با 
سازمان اداری و استخدامی مکاتبه شده و مذاکرات همچنان 
ادامه دارد.فرهادی گفت: تلاش می شود این مربیان پرورشی با 
مهارت های چندگانه به کار گرفته شوند که هم نقش مشاوره 
در مدرسه را داشته باشند و هم به عنوان مربی پرورشی بکار 
و  آموزش  منابع  توسعه  و  ریزی  برنامه  شوند.معاون  گرفته 
بحث  و  مدارس  سرایدار  نیروهای  استخدام  درباره  پرورش 
افزایش حقوق آن ها نیز گفت: با سازمان اداری و استخدامی 
سرایدار خدمتگزار  نیروی  هزار  استخدام حداقل ۳۰  درباره 
به  ارسال شده است که  و درخواست  انجام شده  مکاتباتی 
محض دریافت مجوز این امر انجام خواهد شد.به گفته فرهادی، 
برای جبران حقوق و مزایای نیروهای سرایدار مشغول به کار نیز 
با دوستان سازمان اداری و استخدامی صحبت هایی شده است 
تا از ظرفیت قانونی برای جبران این کمبود اقدامی صورت 

گیرد.

سلیمی اعلام کرد؛
کمک 1۷4 میلیارد ریالی ایرانی ها به مردم 

افغانستان و فلسطین
میزان  گفت:  هلال احمر  جمعیت  داوطلبان  سازمان  رییس 
کمک های نقدی هموطنان ایرانی به زلزله زدگان افغانستان و 
مردم مظلوم فلسطین به ۱۷۴ میلیارد و ۸۱۳ میلیون ریال 
جمعیت  داوطلبان  سازمان  رییس  سلیمی،  رسید.وحید 
وظایف  راستای  در  هلال احمر  جمعیت  گفت:  هلال احمر 
زلزله  از  آسیب دیدگان  به  امدادرسانی  در  خود  بشردوستانه 
ولایت هرات در افغانستان و نیز کمک به آوارگان جنگی به ویژه 
زنان و کودکان بی گناه غزه، از ۱۷ مهرماه اقدام به اعلام دو 
پویش بشردوستی و آفتاب مهربانی کرده است.سلیمی افزود: 
این دو پویش با هدف جمع آوری کمک های نقدی مردم نوع 
دوست کشورمان به دو کشور فلسطین و افغانستان از طریق 
اعلام شماره حساب های هلال احمر نزد بانک های مرکزی و 
ملی اجرا شده است.وی ادامه داد: از ابتدای اعلام رسمی پویش ها 
در تاریخ ۱۷ مهرماه تا روز جمعه ۲۸ مهرماه، یعنی طی ۱۲ روز 
از آغاز فراخوان ها، در مجموع ۱۷۴ میلیارد و ۸۱۳ میلیون و 
۵۵۲ هزار و ۷۲۶ ریال از سوی مردم کشورمان به شماره 
حساب های رسمی جمعیت هلال احمر واریز شده است.رییس 
سازمان داوطلبان تصریح کرد: از مجموع مبالغ واریزی، ۱۳۹ 
میلیارد و ۱۰۰ میلیون ریال مربوط به پویش بشردوستی و 
کمک به مردم مظلوم فلسطین و ۳۵ میلیارد و ۷۱۳ میلیون 
ریال مربوط به پویش آفتاب مهربانی و کمک به زلزله زدگان 
افغانستان است.وی با اعلام خبر پایان پویش آفتاب مهربانی، 
بیان کرد: با توجه به ادامه درگیری ها و منازعات مسلحانه بین 
از  اسراییل و جنایات رژیم غاصب صهیونیستی  فلسطین و 
رحمانه  بی  کشتار  و  المعمدانی  بیمارستان  به  حمله  جمله 
بشردوستی  پویش  غزه،  دفاع  بی  زنان  و  کودکان  بیماران، 
داوطلبان  سازمان  داشت.رییس  خواهد  استمرار  همچنان 
کمک های  می توانند  هموطنان  افزود:  هلال احمر  جمعیت 
نقدی خود به مردم فلسطین را به شماره حساب ۹۹۹۹۹ و 
شماره کارت ۶۰۳۷۹۹۷۵۴۴۹۹۹۹۹۹ نزد بانک ملی و یا به 
کارت  شماره  و   ۴۱۰۱۰۳۴۷۴۱۹۹۹۹۹۸ حساب  شماره 
طریق  از  یا  و  مرکزی  بانک  نزد   ۶۳۶۷۹۵۷۰۷۸۷۵۸۳۳۶

شماره گیری کد دستوری #۵*۱۱۲* واریز کنند.

چرایی افزایش عفونت های تنفسی در کشور  

آنفلوآنزا شایع تر از کرونا

سرهنگ عبادی خبر داد؛
۶۶0 هزار فقره اعمال قانون فقط در ۶ ماه 

نخست سال جاری
سرکلانتر پلیس بزرگراه های پلیس راهور تهران بزرگ گفت: در ۶ 
قانون  اعمال  فقره  هزار  از۶۶۰  بیش  جاری  سال  نخست  ماه 
عبادی  صفر  است.سرهنگ  گرفته  صورت  متخلف  رانندگان 
درباره  بزرگ  تهران  راهور  پلیس  بزرگراه های  پلیس  سرکلانتر 
تخلفات حادثه ساز گفت: اعمال قانون ها در ۶ ماهه ابتدایی سال 
جاری بیش از ۶۶۰ هزار فقره اعمال قانون و ۲۷۱۰۶ دستگاه 
توقیف خودرو داشته ایم که این تعداد مربوط به تخلفات حادثه ساز 
در سطح بزرگراه های شهر تهران است.سرهنگ عبادی گفت: در 
ترافیک در محورها و  نیمه دوم سال ۱۴۰۲ قرار داریم و واقعاً 
مخصوصاً معابر بزرگراهی سنگین است و همکارانم در سطح معابر 
به صورت شبانه روزی حضور دارند و تمام تلاش خود را جهت 
روان سازی ترافیک انجام می دهند.وی افزود: مدیریت و کنترل 
ترافیک و ترددها را در ساعات مختلف شبانه روز در دستور کاری 
اهتمام می ورزیم.سرهنگ  به آن  قرار داده ایم و  همیشگی خود 
عبادی اظهار داشت: تمام تلاش پلیس راهور تهران بزرگ با حضور 
خود در سطح معابر پایتخت افزایش ایمنی عبور و مرور شهروندان 
و مدیریت و روان سازی ترافیک است.وی گفت: این تخلفات شامل 
سرعت و سبقت و انجام حرکات نمایشی در سطح بزرگراه های 
شهر تهران بوده است.سرهنگ عبادی گفت: اگر راننده ای با ۶۴ 
کیلومتر در ساعت در حال تردد باشد و با عابر پیاده ای برخورد 
کنید اتفاق خاصی برای وی نخواهد افتاد ولی اگر همان راننده با 
خودرو با سرعت ۸۰ کیلومتر بر ساعت با عابر برخورد کند برای عابر 
پیاده حتماً تصادف اتفاق می افتد و حادثه ای دردناک بوجود خواهد 
آمد. این ۱۴ کیلومتر شاید برای راننده مختصر باشد ولی شاید عابر 
پیاده در این حادثه فوت کند و آسیب ها خیلی بیشتر و بدتر خواهد 
به  بزرگ  تهران  راهور  پلیس  بزرگراه های  پلیس  بود.سرکلانتر 
رانندگان توصیه داشت: در سطح معابر به ویژه معابر بزرگراهی 
سرعت ها را رعایت کنند و از سبقت بپرهیزند و از تلفن همراه به 
هیچ عنوان استفاده نکنند و قبل از حرکت مقصد و مسیر خود را 
به برنامه های مسیریاب بدهند تا در حین تردد تلفن همراه را در 

دست نگیرند و حواسشان از رانندگی پرت نشود.

مرگ مشکوک پزشک مشهور یکی از 
بیمارستان های تهران

رییس پلیس آگاهی پایتخت از مرگ مشکوک پزشک مشهور 
یکی از بیمارستان های تهران، خبر داد و گفت: تحقیقات در 
رابطه با فرضیه قتل یا خودکشی متوفی ادامه دارد.سردار کارآگاه 
علی ولیپور گودرزی رئیس پلیس آگاهی پایتخت اظهار کرد: 
جسد  کشف  ری  شهر  شمس آباد  منطقه  راه آهن  کارکنان 
خون آلود مرد جوانی را روی ریل قطار به مرکز فوریت های 
پلیسی ۱۱۰ گزارش کردند.وی افزود: طولی نکشید که ماجرای 
این کشف جسد در بی سیم های کارآگاهان پلیس پیچید و 
دقایقی بعد تیمی از کارآگاهان جنایی اداره دهم پلیس آگاهی 
تهران بزرگ راهی محل حادثه شدند و جسد مردی حدوداً ۳۵ 
ساله را مشاهده کردند که از ناحیه سر هدف شلیک گلوله قرار 
گرفته بود.سردار گودرزی ادامه داد: تحقیقات ابتدایی حکایت از 
آن داشت، متوفی پزشک جراح یکی از بیمارستان های تهران 
بوده که احتمالاً در محل دیگری با سلاح گرم به قتل رسیده یا 
پوکه  و  گرم  اینکه سلاح  بیان  با  است.وی  کرده  خودکشی 
فشنگ در محل حادثه کشف نشده است، افزود: در نخستین 
به  اقدام  آگاهی  پلیس  هویت  تشخیص  تیم  مأموران  گام 
انگشت نگاری در صحنه جنایت و روی جسد کردند تا ردپایی 
از قاتل احتمالی به دست آورند؛ همچنین کارآگاهان جنایی 
مشکوک  احتمالی  ترددهای  کشف  برای  یافتند  مأموریت 
دوربین های مداربسته اطراف ریل راه آهن را هدف بازبینی قرار 
دهند.رئیس پلیس آگاهی پایتخت عنوان کرد: در بررسی بیشتر 
مشخص شد، متوفی از خانه خود واقع در ولنجک به سمت 
فرودگاه امام تاکسی گرفته اما در مسیر با درخواست خود پیاده 
شده که در ادامه براثر شلیک گلوله فوت کرده است؛ همچنین 
در روند تحقیقات یک نامه از خانه وی کشف شد که نشان 
می داد متوفی در گذشته قصد خودکشی داشته است.وی با 
بیان اینکه احتمال خودکشی متوفی زیاد است، خاطرنشان 
قانونی  به پزشکی  برای معاینات دقیق تر  کرد: جسد متوفی 
منتقل شد و تحقیقات جنایی کارآگاهان دایره ویژه قتل پلیس 
آگاهی تهران بزرگ برای کشف زوایای پنهان این حادثه )قتل 

یا خودکشی( ادامه دارد.

رحمان شجاعی: رئیس سازمان مدارس و مراکز 
غیردولتی وزارت آموزش و پرورش خواستار اتخاذ 
تدابیر شایسته از سوی مدارس برای مشارکت 
همه جانبه خانواده ها شد.احمد محمودزاده ضمن 
گرامیداشت هفته پیوند اولیا و مربیان در خصوص 
پرورش  و  آموزش  اهداف  تحقق  اولیا در  نقش 
به ویژه سند تحول بنیادین گفت: »نظام تعلیم و 
تربیت از ۴ رکن خانواده، مدرسه، اجتماع و رسانه 
تشکیل شده که اولیا و خانواده، یکی از ارکان مهم 
تربیت است.وی با بیان اینکه خانه، اولین رکن 
آموزش فرزندان است و ۶ سال از بهترین دوران 
تربیت کودک در خانه شکل می گیرد، اظهار کرد: 
با ورود به مدرسه و در ادامه مسیر تحصیلی نیز 
از حضور دانش آموز و فرزند در  ساعات مهمی 
خانه سپری می شود و به همین خاطر، اولیا و 
تعالی  و  تربیت  در  بسزایی  نقش  خانواده ها 
دانش آموز که مورد نظر آموزش و پرورش است، 

تحقق  تصریح کرد:  دارند.محمودزاده  برعهده  را 
نقش اولیا و خانواده در تربیت و ارتقای دانش و 
مشارکت  یک  نیازمند  دانش آموز،  مهارت های 
پذیری و هم افزایی است تا خانه و مدرسه با ادبیات 
مشترک مسیر را برای کسب آموزه های تربیتی، 
علم آموزی و توانایی های مهارتی دانش آموزان 
مراکز  و  مدارس  سازمان  آورند.رئیس  فراهم 
غیردولتی و توسعه مشارکت های مردمی وزارت 
ادبیات  وجود  به  اشاره  با  پرورش  و  آموزش 
مشترک در سند تحول بنیادین گفت: زمینه این 
ادبیات مشترک باید در جامعه مهیا شود. در این 
میان رسانه ها و سایر متولیان نیز باید در چیدمان 
این نقشه راه که سند تحول بنیادین محور حرکت 
اولیای  نقش  تا  کنند  یاری  هاست  برنامه  و 
مشارکت های  جهت  به  مدرسه  در  دانش آموز 
جدی تحقق یابد.وی تصریح کرد: مشارکت، نوعاً 
نیازمند  بلکه  نیست  خانواده ها  مالی  مشارکت 

مشارکت چندوجهی والدین در فرایند برنامه ها و 
امور آموزشی و پرورشی در مدارس هستیم تا با 
ادبیات مشترک موضوع تربیت بین مدرسه و خانه 
مدیریت شود و امیدواریم در تحقق و اجرایی سازی 
سند تحول بنیادین آموزش و پرورش که در آن 
به خوبی نقش خانواده و اولیا در تربیت تبیین 
شده بتوانیم کارهای راهبردی و اساسی را انجام 
دهیم.محمودزاده نقش آفرینی و مشارکت والدین 
تربیتی دانش  و  برنامه های تحصیلی  اجرای  در 
و  آور شد  یاد  را  غیردولتی  مدارس  در  آموزان 
خاطرنشان کرد: خانواده ها در این مدارس برای 
تحصیل دانش آموزان متحمل هزینه اند؛ بنابراین 
مشارکت آنان در پیشبرد و برنامه های آموزشی و 
پرورشی خوبی حائز اهمیت است.وی خواستار 
برای  مدارس  سوی  از  شایسته  تدابیر  اتخاذ 
مشارکت همه جانبه خانواده ها شد و اظهار کرد: 
حضور مؤثر اولیا در مدارس دولتی و غیردولتی 

توفیقی است تا همراه با آموزش و پرورش برای 
اسلامی  انقلاب  تراز  در  آموزان  دانش  تربیت 
اعتقادی،  برجستگی های  و  کنند  مشارکت 
اخلاقی و علمی دانش آموز در مجموعه آموزش و 
و  مدارس  سازمان  شود.رئیس  محقق  پرورش 
مراکز غیردولتی و توسعه مشارکت های مردمی 
وزارت آموزش و پرورش با تاکید بر اجرای طرح 
تخصصی  ساماندهی  و  معلمان  سازی  توانمند 
با  انسانی در مدارس غیر دولتی، گفت:  نیروی 
برنامه ریزی مناسب آموزشی و تربیتی در قالب 
پروژه مهر ۱۴۰۲ علاوه بر تخصیص نیروی انسانی 
و  محیط  دولتی،  غیر  مدارس  در  نیاز  مورد 
ماه  در شهریور  و  بهسازی  مدارس  کلاس های 
آماده استقبال از دانش آموزان در سال تحصیلی 
جدید بود.وی گفت در مدارس غیر دولتی کلاس 
بدون معلم وجود ندارد و کتاب های درسی نیز در 

اختیار همه دانش آموزان قرار گرفته است.

معاون وزیر آموزش وپرورش در گفتگو با خبرنگار پیشرو :

در مدارس غیر دولتی کلاس بدون معلم وجود ندارد 

10 فیلم برتر آرای مردمی روز اول 
جشنواره فیلم کوتاه تهران اعلام شد

چهلمین  نخست  روز  در  مخاطبان  نظر  از  برتر  فیلم   ۱۰
شد.اسامی  اعلام  تهران  کوتاه  فیلم  بین المللی  جشنواره 
فیلم های برتر از نظر مخاطبان در روز نخست جشنواره فیلم 
این نشست  ابتدای  کوتاه تهران طی نشستی اعلام شد.در 
انجمن  دانش آموختگان  کانون  سرپرست  نجاتی  سعید 
را  مردمی  آرای  اخذ  مسئولیت  که  ایران  جوانان  سینمای 
برعهده دارد، گفت: عناوین ۱۰ فیلم برتر در روز اول به ترتیب 
به  یزد«  افق  به  صبح  »اذان  می شود:۱ .  اعلام  الفبا  حروف 
کارگردانی زهره صباغیان ۲ . »تاکسیدرمیست« به کارگردانی 
سوسن سلامت و بهزاد علوی.۳. »جاذبه غیر نیوتونی« ساخته 
علیرضا  ساخته  بازی«  اسباب  »داستان  صادقی۴ .  علیرضا 
استوار۵ . »زمرد« ساخته مجتبی اسماعیل زاده۶ . »سربسته« 
علیزاده فرد۸ .  محمد  ساخته  »شریف«  خیر۷ .  یاسر  ساخته 
ساخته  مدرسه«  »مدیر  یوسفی۹.  امید  ساخته  »کوچ« 

میکاییل دیانی۱۰ . »مورچه« ساخته فرهاد شنتیایی
نجاتی اعلام کرد: این آمار برای روز اول جشنواره است و فردا 
نتایج روز دوم اعلام می شود. این نتایج به ترتیب حروف الفبا 
هستند و در روز آخر جمع بندی نهایی اعلام می شود.نادره 
ترکمانی، محمد حمزه ای، مرتضی علی عباس میرزایی و عادل 
تبریزی مسئولیت صیانت از آرای مردمی چهلمین جشنواره 
بین المللی فیلم کوتاه تهران را برعهده دارند.چهلمین جشنواره 
بین المللی فیلم کوتاه تهران به دبیری مهدی آذرپندار ۲۷ مهر 

تا ۲ آبان ۱۴۰۲ در حال برگزاری است.

وزیر بهداشت تاکید کرد؛
درمان های ثانویه در مراکز مجهز بستری 

به مردم ارائه شود
اولیه  درمان های  که  مطلب  این  عنوان  با  بهداشت  وزیر 
)اورژانسی( و ثانویه باید مشخص باشد، گفت: درمان های ثانویه 
در مراکز مجهز بستری به مردم ارائه شود.بهرام عین اللهی، در 
وزارت  منابع  و  مدیریت  توسعه  معاونین  همایش  هفتمین 
بهداشت، خاطرنشان کرد: امروزه شاهد اتفاقات ناخوشایندی 
در سطح جهان هستیم و نهادهای بین المللی نیز در مقابل این 
بین المللی  نهادهای  که  حالی  در  کرده اند  سکوت  حوادث 
متولی سلامت مردم باید نسبت به همه به خصوص مردم 
فلسطین حساس باشند.وی با بیان اینکه لازمه پیشرفت، امید 
تحریم های  وجود  با  داشت:  اظهار  است،  داخل  به  نگاه  و 
ناجوانمردانه ای که گریبانگیر کشور است، اما نظام سلامت 
پیشرفت های چشمگیری داشته است.عین اللهی با اشاره به 
اینکه سیاست وزارت بهداشت توسعه برنامه سلامت خانواده 
است، خاطرنشان کرد: درمان های اولیه )اورژانسی( و ثانویه 
باید مشخص باشد و درمان های ثانویه در مراکز مجهز بستری 
به مردم ارائه شود.وی با اشاره به اهمیت بهره وری در حوزه 
منابع انسانی، افزود: باید کارهای ماندگاری در وزارت بهداشت 
با بهره گیری از فناوری های نوین و هوشمندسازی انجام شود.

مورد  را  فسادزا  فرآیندهای  بهداشت همچنین حذف  وزیر 
توجه دولت و وزارت بهداشت دانست و ادامه داد: توجه به 
از  خیرین سلامت  ظرفیت  و  مقاومتی  اقتصاد  مولدسازی، 

اهمیت زیادی برخوردار است.

مدیرکل قرآن، عترت و نماز وزارت آموزش و 
پرورش گفت: یکی از کارگروه ها به طور ویژه 
فعالیت های  سازی  جذاب  شیوه های  درباره 

قرآن، عترت و نماز تشکیل خواهد شد.
میکائیل باقری با اشاره به دوره توانمندسازی 
کارشناسان قرآن، عترت و نماز ادارات آموزش 
و پرورش سراسر کشور همچنین ادارات کل 
این  پرورش سراسر کشور، گفت:  و  آموزش 
دوره با ظرفیت حدود هزار نفر از سوم تا پنجم 

آبان ماه در رامسر برگزار می شود.
وی با بیان اهداف این دوره افزود: با توجه به 
ابلاغ برنامه فراگیر پرورشی به مدارس سراسر 
کشور، نیاز داریم افراد را در هر منطقه آموزش 
و پرورش نسبت به این فرآیند تربیتی توجیه 
و  باشیم  اثرگذار  مدرسه  در  بتوانیم  تا  کنیم 
به  را  معاونت  سیاست های  از  مجموعه ای 

مدرسه برسانیم.
باقری اضافه کرد: یکی از اهداف این دوره این 
برای  را  پرورشی  فراگیر  برنامه  که  است 
کارشناسان قرآن، عترت و نماز تبیین کنیم تا 
و  منتقل  مدارس  به  را  موضوع  این  بتوانند 
انتظارات جدید معاونت را از مدارس مطالبه 
کنند.مدیرکل قرآن، عترت و نماز افزود: با توجه 
و  پرورشی  جامع  سامانه  اندازی  راه  به 

قابلیت های این سامانه، نیاز داریم عملکرد و 
قابلیت های این سامانه را تبیین همچنین نحوه 
فعالیت این سامانه را به کارشناسان ارائه کنیم 
سامانه،  از  استفاده  با  بتوانند  افراد  این  تا 

فعالیت های پرورشی مدارس را رصد کنند.
باقری با بیان اینکه در سال گذشته تغییراتی در 
شیوه اجرا و محتوای فعالیت های حوزه قرآن، 
عترت و نماز داشتیم؛ گفت: با برگزاری جلسات 
مختلف در این باره از صف تا ستاد، اجرای یک 
ساله آزمایشی را تحلیل کردیم. این موضوع در 
کتاب ندای رحمت ۲، تدوین و مستندسازی 
اجرای  شیوه  جلسه،  این  در  که  است  شده 
فعالیت ها در سال تحصیلی پیش رو به مدت 

۵ سال تبیین خواهد شد.

مدیرکل قرآن، عترت و نماز گفت: یکی دیگر 
با تشکیل  این است که  این دوره  اهداف  از 
کارگروه های مختلف، چند موضوع را پیگیری 
و موانع موجود اجرای این موضوعات را رفع 
جذاب  شیوه های  موارد  این  از  یکی  کنیم؛ 
سازی فعالیت های پرورشی در مدارس است 
که با محوریت فعالیت های قرآن، عترت و نماز 

انجام می شود.
باقری اضافه کرد: در این دوره چند کارگروه 
خواهیم داشت که یکی از این کارگروه ها به 
سازی  جذاب  شیوه های  درباره  ویژه  طور 
فعالیت های قرآن، عترت و نماز تشکیل خواهد 
شد.مدیرکل قرآن، عترت و نماز اضافه کرد: 
یکی دیگر از کارگروه ها پیرامون بحث مردمی 

سازی فعالیت های قرآن، عترت و نماز تشکیل 
ظرفیت  از  استفاده  راستای  در  که  می شود 
فعالیت های  اجرای  در  آموزان  دانش 
آموزشگاهی است؛ این موضوع بسیار اهمیت 
دارد با توجه به اینکه در برنامه فراگیر پرورشی 
موضوع  هویت،  تربیتی  وظیفه  ذیل  در  هم 
تشکل ها و استفاده از ظرفیت دانش آموزان در 
اجرای فعالیت های مدرسه، برای مدیر تعیین 

شده است، پیگیر این امر هستیم.
باقری افزود: امسال با تغییر رویکرد فعالیت های 
هیأت های مذهبی دانش آموزی به دنبال این 
هستیم که از ظرفیت دانش آموزان، مدیران و 
مربیان استفاده و با حفظ کیفیت بخشی به 
دانش  حداکثری  جلب  موضوع  از  فعالیت ها 
آموزان در مدرسه و در فعالیت ها استفاده کنیم. 
این کارگروه تشکیل می شود تا دریابیم چگونه 
می توانیم از ظرفیت دانش آموزان در اجرای 

فعالیت ها استفاده کنیم.
وی ادامه داد: یکی دیگر از اهداف برگزاری این 
دوره تجربه گردانی است؛ بنا است طی یک 
و  مدارس  در  که  موفقی  تجربیات  فرآیندی 
مناطق سراسر کشور در حوزه قرآن، عترت و 
نماز انجام شده است، را جمع آوری تا بتوان این 

الگوهای موفق را ارائه کنیم.

باقری:

فعالیت های قرآنی در مدارس جذاب می شود
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سمانه محمدزاده: مدیرعامل شركت عایق 
بام سالوک، از چالش مهم این شركت در 

تامين آب مورد نياز براي توليد خبر داد.
لعل حسن زاده، افزود: یکی از مهمترین 
چالش های مهم در ناحيه صنعتی عباس 

آباد اسفراین تأمين آب مورد نياز است.
وي، اضافه كرد: این شركت با مساحت 5 
هزار متر مربع در زمينه توليد عایق های 
رطوبتی )ایزوگام( در ناحيه صنعتی عباس 

آباد اسفراین مشغول به فعاليت است.
مدیرعامل شركت عایق بام سالوک، ادامه 
داد: در زمينه زیر ساخت ها ، فقط مشکل 
جدی در تامين آب شرب داریم كه چند 
سالی هست هنوز این مشکل رفع نشده 
است و به دليل مشکل كم آبی متاسفانه 
و  شركت  در  كار  به  حاضر  نيرویي  هيچ 
نگهبانی نمی باشد و نيروها پس از مدتی 

ترک كار كرده اند.
تأمين  داشت:  اظهار  زاده،  حسن  لعل 
مناسب  بسترهای  ایجاد  و  زیرساخت ها 
برای  مهمی  بسيار  نقش  سرمایه گذاری، 

فعاليت سرمایه گذاران دارد.
قانون  اساس  بر  كرد:  تصریح  وي، 

دستگاه های خدمات رسان موظف به تأمين 
واحدهای  ورودی  درب  تا  زیرساخت ها 
توليدی هستند كه در این راستا نيازمند 
مساعدت و همراهی این دستگاه ها براي 
حمایت از توليدكنندگان و سرمایه گذاران 

هستيم.
در  سالوک  بام  عایق  شركت  مدیرعامل 
گفت:  خود،  سخنان  از  دیگري  بخش 
متاسفانه با تمام تلاشی كه انجام دادیم و 
با توجه به شرایط اقتصادی جامعه توانستيم 

به مرحله توليد برسيم، اما با كمبود سرمایه 
جهت تامين ماشين آلات برای ادامه توليد 
مواجه شدیم و اگر چنانچه این روند ادامه 
پيدا كند شركت رو به سمت نيمه فعال 
غيرفعال شدن  نزدیک  آینده  در  و حتی 
از  سال  دو  اینکه  علی رغم  می رود.  پيش 
بازدید فخر موحدی معاون هماهنگی امور 
اقتصادی استاندار از شركت می گذرد ولی 
هنوز موفق به دریافت تهسيلات نشده ایم.

لعل حسن زاده همچنين تصریح كرد: تا 

به حال این شركت از هيج گونه تسهيلاتی 
بخش  از  سرمایه  تمام  و  نکرده  استفاده 

خصوصی تامين شده است.
از  ما  انتظار  كرد:  نشان  خاطر  وي، 
تامين  دستگاه های مربوطه كمک جهت 
مانع  بتوانيم  تا  است  گردش  در  سرمایه 
خروج سرمایه هنگفت از استان شویم كه 
سایر  از  كه  محصولاتی  تمامی  متاسفانه 
با  قياس  قابل  می شود،  تهيه  استان ها 
كيفيت محصولات داخلی استانی از لحاظ 
كيفيت نيستند فقط باید از داخل استان 
توليدكنندگان حمایت شوند تا بتوانند فعال 
باشند و به توليد خود ادامه دهند و نقشی 
داشته  استان  اقتصادی  توسعه بخش  در 
افزود: هر چقدر  زاده،  .لعل حسن  باشند 
توليدكنندگان فعالتر شوند توسعه اقتصادی 
استان و اشتغالزایی برای مردم داخل استان 
افزایش می یابد و سطح زندگی افراد بالاتر 
خرید  جهت  لازم  سرمایه  اگر  رود.  می 
كسری ماشين آلات تأمين شود با اشتعال 
زایی ۱۰ نفر مستقيم و ۱۰ نفر نيرو جهت 
نصب عایق، ۲۰ نفر اشتغال زایی دائم را 

خواهيم داشت.

مدیرعامل شرکت عایق بام سالوک مطرح کرد:

 چالش تامين آب مورد نياز براي فعاليت هاي توليد
*ضرورت همراهی بيشتر دستگاه های خدمات رسان با توليدکنندگان

سمانه محمدزاده: مدیر كل امور حقوقی و 
مجلس و سرپرست دفتر امور حلال و روابط 
بين الملل سازمان ملی استاندارد ایران از 
رشد ۷۰۰ درصدی صدور نشان حلال در 
كشور خبر داد و گفت: در سال ۱۴۰۰ تنها 
۸۰ كالای ایرانی دارای نشان حلال بودند 
كه در سال ۱۴۰۱ شاهد رشد ۷۰۰ درصدی 
اعطای این نشان در كشور بودیم كه برای 
هدف  نشان حلال  هزار  نيز  سال ۱۴۰۲ 
ابراهيمی  ابراهيم  است.سيد  گذاری شده 
در مراسم بزرگداشت روز جهانی استاندارد 
كه با حضور استاندار ، ریيس دادگستری 
استاندارد  كل  اداره  سرپرست  استان، 
خراسان شمالی و مدیران محترم كنترل 

كيفيت، واحدهای توليدی، آزمایشگاههای 
همکار، شركتهای بازرسی  و مراكز اموزشی 
برگزار  بجنورد  پتروشيمی  كمپ  در  كه 
دارای  اظهار داشت: خراسان شمالی  شد 
ظرفيت و پتانسيل های بسيار خوبی برای 
فعاليت در حوزه حلال دارد كه جایگاه این 
استان در بخش صادرات محصولات حلال 
ویژه است.وی بيان داشت: اكنون خراسان 
شمالی با ۳5 كشور ارتباط تجاری دارد و 
می تواند در صادرات محصولات و خدمات 
استاندارد نقشی تاثير گذار داشته باشد.وی 
با بيان اینکه سازمان ملی استاندارد تنها 
سازمان رسمی كشور است كه می تواند 
نشان حلال برای توليد كنندگان صادر كند 

در كيفيت  استاندارد  ملی  افزود: سازمان 
بخشی به محصولات نقش فعال و سازنده 
ای دارد و تنها سازمانی است كه موفق به 
كسب جایزه كيفيت شده است.ابراهيمی 
ادامه داد: در حال حاضر بيش از ۱۲ كشور 
غير اسلامی در خواست همکاری با دفتر 
امور حلال هستند كه در بين ۱۰ كشور 
صادر كننده نشان حلال، حتی یک كشور 
اسلامی وجود ندارد و بازار جهانی حلال را 
به خود اختصاص داده اند و در بين شش 
كشور وارد كننده محصولات حلال كشور 
اسلامی وجود ندارد لذا باید نقش خود را 
در بازارهای جهانی حلال بهبود بخشيدم.

بين  روابط  و  امور حلال  دفتر  سرپرست 

الملل سازمان ملل استاندارد ایران همچنين 
در ادامه با بيان اینکه برخی پتانسيل ها و 
ظرفيت ها در سازمان ملی استاندارد مغفول 
واقع شده است گفت: تدوین استاندارد های 
این  الملل  بين  روابط  وظایف  از  حلال 
نقش  بر  تاكيد  با  است.ابراهيمی  سازمان 
استاندارد در سيستم بين الملل نيز گفت: 
براساس هدفگذاری های این سازمان، سعی 
داریم تا سازمان ملی استاندارد ایران تا سال 
۱۴۰۴ باید جزو كشور پيشرو در همه امور 
از جمله استاندارد باشد.وی خاطرنشان كرد: 
خدمات حلال از جمله گردشگری حلال، 
بيمه حلال و خدمات بيمارستانی و پزشکی 

حلال بازار بسيار مناسبی در جهان دارد.

مدیرکل دفتر تخصصی امور بين الملل و حلال سازمان استاندارد ایران در بجنورد:

 رشد ۷۰۰ درصدی صدور نشان حلال در این کشور
* خراسان شمالی پتانسيل و ظرفيت های خوبی برای فعاليت در حوزه حلال دارد

بوشهر- خبرنگار پيشرو: مدیر كل راه و شهرسازی استان 
بوشهر گفت: ساخت جاده ساحلی دیر – كنگان با پيشرفت 
فيزیکی ۶۰ درصد در دست اقدام است كه بهره برداری از 
آن نقش مهمی در تسهيل آمد و شد و توسعه گردشگری 
دارد. سيد محمود دستغيبی در بازدید از پروژه احداث راه 
ساحلی دیر – كنگان اظهار كرد: جاده ساحلی دیر- كنگان 
به طول حدود ۹ كيلومتر در دست ساخت است كه تاكنون 

۲.۲ كيلومتر آن به بهره برداری رسيده است.وی افزود: 
مابقی پروژه دارای پيشرفت ۶۰ درصدی است كه پيمانکار 
جدید آن در مرحله انعقاد قرارداد و تجهيز كارگاه برای 

شروع مجدد عمليات اجرایی است.
دستغيبی یادآورشد: در این طرح ۲ دستگاه پل بزرگ با 
۱۳ دهانه ۱۲ متری قرار دارد كه دارای پيشرفت فيزیکی 

۹۸ درصدی است.

مدیر کل راه و شهرسازی استان بوشهر  اعلام کرد:

پيشرفت ۶۰درصدی جاده ساحلی
 دیر - کنگان

مرحله اول نهضت جهادی توسعه 
فيبرنوری در چهارمحال و بختياری 

بهره برداری شد
چهارمحال و بختياری-خبرنگار پيشرو:  مرحله اول 
نهضت جهادی توسعه فيبرنوری شركت مخابرات 
ایران )نجما( در چهارمحال و بختياری روز شنبه 
با حضور مدیرعامل شركت مخابرات و استاندار 
مخابراتی  منطقه  رسيد.مدیر  بهره برداری  به 
از  بهره برداری  آیين  در  بختياری  و  چهارمحال 
این طرح گفت: برای اجرای این طرح سه هزار و 
5۰۰ ميليارد ریال شامل یک هزار و 5۰۰ ميليارد 
ریال اعتبار استانی و ۲ هزار ميليارد ریال اعتبار 
ملی تامين و هزینه شد.هومان محمودی به وجود 
چهار هزار و ۳۱5 كيلومتر شبکه فيبر نوری در 
از  كرد:  تاكيد  و  اشاره  بختياری  و  چهارمحال 
این ميزان یک هزار و ۷۱5 كيلومتر در شهرها، 
یک هزار و ۳۷5 كيلومتر در روستاها و یک هزار 
و ۲۳5 كيلومتر در مناطق بين شهری اجرا شده 
است.وی با اشاره به وجود ارتباط مخابراتی در 
5۷۲ روستا، ظرفيت اینترنت پرسرعت در ۳۴۳ 
روستا و بهره مندی 5۶۶ روستا از تلفن همراه در 
چهارمحال و بختياری افزود: هم اكنون ۱۰۰ درصد 
روستاهای بالای ۲۰ خانوار استان از شبکه ارتباط 
مخابراتی بهره مند هستند.محمودی به وجود ۷۱ 
 )ADSL( ِهزار و ۱۲۷ پورت ایِ. دی. اسِ. ال
در چهارمحال و بختياری اشاره و تصریح كرد: 
طرح نهضت جهادی توسعه فيبرنوری شركت 
ایران )نجما( تعداد پورت های استانی  مخابرات 
به ۲۳  مورد  و ۴۱۸  هزار  پنج  از  این طرح  در 
هزار و ۷۱۰ مورد افزایش یافت.وی با اشاره به 
وجود ۲ هزار و ۲۰۰ نقطه اجرا شده فيبرنوری 
یادآور شد: از این تعداد فيبر نوری در یک هزار و 
۹۷۴ نقطه اجرا شده است.مدیر منطقه مخابراتی 
چهارمحال و بختياری اظهار داشت: فراهم شدن 
امکان دسترسی به شبکه ملی اطلاعات براساس 
تسهيل  و  تسریع  دولت،  ابلاغی  سياست های 
در تحویل سرویس و حذف محدودیت در ارائه 
خدمات به سایر اپراتورها، امنيت بالا و تقویت 
پایداری شبکه و افزایش رضایت مندی مشتركان 
توسعه  جهادی  نهضت  اجرای  مزیت های  از 
فيبرنوری شركت مخابرات ایران )نجما( به شمار 
می رود.وی با اشاره به واگذاری یک ميليون و ۶۰۳ 
هزار و ۱۹۲ سيم كارت تلفن همراه در چهارمحال 
یک  هم اكنون  تعداد  این  از  گفت:  بختياری  و 
و  فعال  سيم كارت  و 5۷  هزار  و ۱۱5  ميليون 
مخابرات استان موفق به دریافت رتبه نخست 
است.محمودی  واگذاری  تعداد  لحاظ  كشوراز 
نقش  ارتباطی  و  مخابراتی  مسائل  كرد:  تاكيد 
مستقيم در امور اقتصادی، فرهنگی، اجتماعی و 
سياسی دارد كه در همين راستا شبکه فيبرنوری 
با پهنای باند وسيع و نبود اختلال در ارتباطات 
به شمار  توسعه ای  زیرساخت های  مهم ترین  از 
می رود و به سرعت در حال گسترش است.وی 
هزار   ۳۳۷ راه اندازی  ظرفيت  هم اكنون  افزود: 
و 5۰۰ خط شماره تلفن ثابت در چهارمحال و 
بختياری وجود دارد كه از این تعداد تاكنون ۲۶۱ 
هزار و 5۰۰ خط به مشتریان واگذار شده است.

چهارمحال و بختياری ۱۲ شهرستان با بيش از 
یک ميليون نفر جمعيت دارد.

افزایش بيش از ۳۰ درصدی صادرات، 
اميدبخش توسعه خراسان رضوی

مرضيه یاری:  افزایش بيش از ۳۰ درصدی صادرات خراسان رضوی در 
سال جاری، رفع مشکلات صادراتی این استان را به عنوان اصلی ترین 
محور توسعه این خطه مرزی، در همسایگی كشورهای افغانستان و 
تركمنستان ضرورت بخشيده است. كشورهای هدف صادراتی خراسان 
رضوی به ترتيب افغانستان، تركمنستان، تاجيکستان و كشورهای 
آسيای ميانه و همچنين امارات، عراق، كشورهای آفریقایی و جنوب 
شرق آسيا هستند.این استان پنج گمرک در لطف آباد، سرخس، 
باجگيران، دوغارون و مشهد و ۲ بازارچه مرزی تایباد در مرز افغانستان 
و باجگيران در مرز تركمنستان را دارد، همچنين خراسان رضوی در 
دالان شرق به غرب و شمال به جنوب قرار گرفته و مسير عبور كاميون 
های ترانزیتی است.در شرایط كنونی خراسان رضوی به صادرات كالا 
نياز مبرم دارد و آنچه برای استان ارزش افزوده به دنبال دارد، صادرات 
محصولات به ویژه كالاهای ساخته شده است، چراكه دیگر زمان صدور 
كالاهای خام گذشته و باید صادرات حول محور كالاهای فناورانه باشد 
و برای تحقق این امر نياز است كه برخی مشکلات صادركنندگان 
رفع شود.به گفته ریيس اتحادیه صادركنندگان خراسان رضوی، در 
شرایط كنونی رفع تعهد ارزی به بزرگترین مشکل صادركنندگان این 
استان تبدیل شده و در صورتی كه دولت برای آن تدبيری نيندیشد، 
مشکلات و مسائل بيشتری گریبان صادركنندگان را خواهد گرفت.

كاظم شيردل گفت: اگر رفع تعهد ارزی به همين منوال ادامه پيدا 
كند، صادركنندگان واقعی دیگر نمی توانند در این عرصه فعاليت كنند 
و از چرخه فعاليت حذف می شوند، و برای مثال در صدور كالایی 
چون زعفران، كه ارزش بالایی دارد،  اگر صادركنندگان بخواهند به 
صورت قانونی صادرات داشته باشند، باید رفع تعهد ارزی را انجام دهند 
و در صورت عدم صادرات قانونی، قاچاق زعفران به وجود می آید.

آزادسازی نرخ ارز و از بين بردن تفاوت نرخ آن در بازار و سامانه 
نيما، بسياری از مشکلات صادركنندگان را حل و صادرات كالا را 
آسان می كند.عضو هيات نمایندگان اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و 
كشاورزی خراسان رضوی نيز در این خصوص گفت: آزادسازی نرخ 
ارز و از بين بردن تفاوت نرخ آن در بازار و سامانه نيما، بسياری از 
مشکلات صادركنندگان را حل و صادرات كالا را آسان می كند، ارز 
حاصل از صادرات باید به نرخ بازار آزاد به فروش برسد تا افراد ارز 
خود را از بازار تهيه كنند.محمدحسين روشنک اضافه كرد: این كه 
صادركننده مجبور شود ارز را به نرخ ارزان به سامانه نيما بدهد تا 
واردكننده با آن ارز كالا وارد كشور كرده و به نرخ آزاد بفروشد، فقط 
به ضرر صادركننده تمام می شود، در صورتی كه صادركننده، ارز خود 
را به نرخ بازار واگذار كند، هر واردكننده ای ارز را به نرخ آزاد از بازار 
دریافت كرده و با آن كالا وارد خواهد كرد و در این صورت نرخ ارز هم 
افزایش پيدا نمی كند.ریيس اتاق مشترک ایران و تاجيکستان گفت: 
فضای كشور چندان صادرات محور نيست، شاید یکی از دلایل آن را 
بتوان نبود وزارت بازرگانی یا وزارت تجارت در كشور دانست، معتقدم 
كه تشکيل وزارت بازرگانی آن قدر مهم است كه نبود آن ما را از مسير 
اصلی اقتصاد كشور دور می كند.روشنک اظهار كرد: از آنجا كه وزارت 
بازرگانی در كشور تشکيل نشده است، مزیت های صادراتی هر منطقه 
از جمله خراسان رضوی در كالاهای ساخته شده مشخص نيست، هيچ 
پژوهشی هم در این زمينه انجام نگرفته است كه كدام كالاها مزیت 
صادراتی دارند یا كدام كشورها می توانند بازار خوبی برای كالاها باشند.

ریيس كميسيون توسعه صادرات اتاق بازرگانی خراسان رضوی نيز 
معتقد است كه در مقطع كنونی،  كشور به صادرات غيرنفتی نياز مبرم 
دارد؛ اما اقداماتی كه در این راستا صورت می گيرد، مطلوب نيست و 
نتيجه آن، كاهش صدور محصولات غيرنفتی و افزایش صادرات مواد 
خام است. در حال حاضر، پيمان سپاری ارزی مهم ترین مانع صادراتی 
است كه با وجود مطالبه گری تشکل های بخش خصوصی، تدبيری 
برای حل این مساله اندیشيده نشده است.حسين محمدیان اظهار 
اميدواری كرد كه با تدبير مسوولان عاليرتبه كشور، این سياست یا 
به طور كلی حذف شود یا اینکه ارز صادركنندگان به قيمت روز از 

آنان خریداری شود.
ضعف زیرساختها و مشکلات واگن سالها است كه گریبان خراسان 
رضوی را گرفته و به یک معضل اساسی تبدیل شده است، دولت 
تدابير مختلفی در این زمينه اندیشيده است اما هنور مشکلات باقی 
است و باید طرحی نو درانداخته شود تا بتوان روند صدور كالا از استان 
را تسهيل كرد.روشنک، عضو هيات نمایندگان اتاق بازرگانی، صنایع و 
معادن و كشاورزی خراسان رضوی گفت: دیگر مشکل صادركنندگان، 
ضعف زیرساختهای حمل و نقل است، هنوز واگن كافی برای حمل 
از  واگن  است كه حمل  در حالی  این  و  نداریم  كالاهای صادراتی 
كشورهای آسيای ميانه یا عکس آن هزینه زیادی برای صادركننده 
دارد و دليلی ندارد كه صادركننده سه تا چهار هزار دلار پول نامشخص 
برای نوبت واگن پرداخت كند.شيردل، ریيس اتحادیه صادركنندگان 
خراسان رضوی نيز گفت: لازم است زیرساختهای حمل و نقل جاده 
ای و ریلی در استان اصلاح شود، با توافق نامه های بين المللی می 
توان از این ظرفيتها بهره بيشتری گرفت، هر چقدر این توافق نامه ها 
بيشتر عملياتی شود صادرات كالا توسعه بيشتری پيدا می كند.وی 
اضافه كرد: اگر قرار است دولت بخشنامه جدیدی برای حوزه صادرات 
ابلاغ كند، باید دست كم ۲ یا سه ماه قبل به صادركننده اعلام شود و 
مشکلات سد راه صادرات را می توان از این طریق برطرف كرد.چند 
سالی است كه انتقال گمرک مشهد به بحث داغ صادركنندگان تبدیل 
شده است و در این دوره با نظر استاندار خراسان رضوی تصميم بر 
انتقال بخشی از گمرک به ایستگاه راه آهن مشهد گرفته شده است، 
اما نظرها در این باره متفاوت است.ناظر گمرک خراسان رضوی در این 
خصوص گفت: ادامه فعاليت گمرک راه آهن مشهد به دليل واقع شدن 
در مركز شهر و شلوغی جمعيت، توجيهی نداشت كه در همين راستا 
با پيگيری های استاندار، مدیران راه آهن و بخش خصوصی، این ادغام 
در حال انجام است.انتقال بخش فنی گمرک مشهد از یک سال و نيم 
پيش در دست پيگيری است و با رایزنی هایی كه انجام شد یک مکان 
جدید برای این موضوع قطعی شد.جواد جعفری افزود: قرار است بخش 
فنی گمرک مشهد به ایستگاه شهيد مطهری منتقل شود و این موضوع 
از ۱.5 سال گذشته در دست پيگيری است و با رایزنی هایی كه انجام 
گرفت یک مکان جدید برای آن قطعی شده و امکانات و تاسيسات و 
زیربناها در حال فراهم شدن است تا مشکلاتی برای صادرات و واردات 
در این بخش ایجاد نشود، همچنين در نظر است كه از ظرفيت ریلی 
برای صادرات و واردات كالا در ایستگاه شهيد مطهری بهره گرفته 
شود.ریيس كميسيون توسعه صادرات اتاق بازرگانی خراسان رضوی 
در خصوص انتقال گمرک راه آهن مشهد به ایستگاه شهيد مطهری 
گفت: راه آهن و گمرک باید امکاناتی فراهم كنند تا هزینه واردات و 
صادرات كاهش یابد. پيش از این مقرر شده بود كه خدمات در گمرک 
شهيد مطهری به قدری تقویت شود كه فعالان اقتصادی ترجيح دهند 
از این گمرک استفاده كنند؛ اما تاكنون چنين نشده است.محمدیان 
این دغدغه  استاندار خراسان رضوی پيگيری  از  ما  تقاضای  افزود: 
بخش خصوصی از راه آهن و گمرک است كه امکانات مناسبی در 
گمرک شهيد مطهری به كار گرفته شود تا شرایط صادرات واردات 
تسهيل گردد. ضروری است در ابتدای امر، امور نرم افزاری در راه 
آهن انجام شود و پس از فراهم شدن زیرساخت ها، انتقال گمرک راه 
آهن به ایستگاه شهيد مطهری انجام گيرد.عضو هيات نمایندگان اتاق 
بازرگانی، صنایع و معادن و كشاورزی خراسان رضوی نيز گفت: ۱۷ 
سال است كه گفته می شود گمرک باید از داخل مشهد خارج شود و 
درسالهای گذشته بارها مطرح شده بود كه اداره گمرک می خواسته 
زمينی را از آستان قدس رضوی در "تپه سلام" مشهد خریداری كند 
تا گمرک مشهد به آنجا منتقل شود.روشنک افزود: اكنون استاندار 
نيز با جا به جایی بخشی از گمرک مشهد به ایستگاه شهيد مطهری 
موافقت كرده و این در حالی است كه زیرساختها و امکانات كافی در 
مکان جدید وجود ندارد، از سوی دیگر اگر هم آستان قدس رضوی 
در ایستگاه "تپه سلام" اقدام به ساخت گمرک كند، هزینه كالاهای 
صادراتی افزایش می یابد زیرا در هر صورت آستان قدس رضوی یا هر 

بخش غيردولتی هزینه هایش را از صادركنندگان تامين خواهد كرد.
وی ادامه داد: بهتر است به جای انتقال گمرک به ایستگاه شهيد 
مطهری، كه هزینه زیادی دارد، همان توافق ۱۷ سال قبل بين گمرک 
و راه آهن پيگيری و اجرا شود.با این اوصاف صادرات كالا از خراسان 
رضوی در ۶ ماهه نخست امسال افزایش یافته است، وضعيت آمار و 
ارقام گمرک گویای شرایط بهتری نسبت به سال گذشته است به 
طوری كه تراز بازرگانی گمرک های استان در نيمه نخست امسال 

مثبت و ۴۱۳ ميليون دلار شده است.

لاری زاده: مدیرعامل شركت آب و فاضلاب هرمزگان گفت: 
سالانه ۲5۰ ميليون مترمکعب آب در حوزه آب و فاضلاب 
شهری برای مردم این استان توليد، انتقال و توزیع می شود.

عبدالحميد حمزه پور افزود: تامين ۴۰ درصد از این ميزان 
آب از طریق چاه ها، ۳5 درصد آب شيرین كن ها و ۲5 درصد 
نيز از محل منابع آبی سدها و بخشی از چشمه ها است.وی 
بيان كرد: در حال حاضر ۴۲ سایت فعال آب شيرین كن 

روزانه بيش از ۲۲۹ هزار و ۶۲5 مترمکعب نياز آبی بخشی از 
مناطق استان هرمزگان را تامين می كند.مدیرعامل شركت 
آب و فاضلاب هرمزگان اظهار كرد: همچنين برای رفع 
مشکل كمبود آب آشاميدنی در روستاها و شهرهای دارای 
تنش آبی استان نيز سه هزار مترمکعب آب شيرین كن در 
قالب ۱۲ سایت با سرمایه گذاری بخش خصوصی در دست 
اجراست كه با راه اندازی آن بيش از هشت شهر و ۱۷۹ 

روستا به پایداری آب خواهند رسيد.حمزه پور، هرمزگان 
را جز استان های كم بارش در كشور با ميانگين بارندگی 
سالانه كمتر از ۱۰۰ ميلی متر عنوان كرد و گفت: باتوجه به 
اینکه این ميزان حدود ۲ سوم ميانگين كشوری را تشکيل 
می دهد، بنابراین این خود موضوع دسترسی به تامين آب 
و موضوع آب شيرین و قابل آشاميدنی برای مردم را سخت 
می كند.وی یادآورشد: حوزه آب، رابطه مستقيم با نزولات 

این وضعيت سفره های آب  با  جوی و بارش ها دارد كه 
زیرزمينی و سطحی و شرایط اقيلمی و جوی استان، برای 

بسياری از مناطق دارای تنش آبی نمی توان كاری كرد.
آب و فاضلاب استان هرمزگان بيش از ۴۸۱ هزار و ۲۶۶ 
و خوش  بيشترین  خانگی  مشتركان  كه  دارد  مشترک 

حساب ترین مشتركان را شامل می شوند.

لاری زاده: مدیر شركت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه هرمزگان گفت: 
در همه جایگاه های سوخت سراسر جزیره قشم كارت سوخت اضطراری برای 
خودروهایی كه سهميه كارت شخصی آنان به اتمام رسيده در نظر گرفته شده 
است.احمد سالاری فر در حاشيه بازدید سرزده از جایگاه های سوخت جزیره 
قشم اظهار داشت: پيرو تاكيدات استاندار هرمزگان و مصوبات كميسيون مبارزه 
با قاچاق كالا و ارز برای رفع مشکل سوخت قشموندان به اتفاق ریيس حراست 
منطقه پخش فرآوردهای نفتی هرمزگان و ریيس ناحيه پخش فرآورده های 
نفتی این جزیره در حال بررسی و پيگيری ميدانی مشکلات احتمالی این جایگاه 
ها هستيم.وی ادامه داد: در ادامه این بازدیدها مقرر شد با انجام كنترل های كارت 
سوخت شخصی مراجعه كنندگان پس از اتمام سهميه كارت سوخت شخصی 
آنان از طریق كارت سوخت اضطراری جایگاه ها نسبت به انجام سوخت رسانی 
خودروهای شخصی اقدام شود و این رویه به صورت روزانه از سوی متصدیان 
مجاری عرضه در سطح جزیره قشم قابل انجام است.مدیر شركت ملی پخش 
فرآورده های نفتی منطقه هرمزگان توضيح داد: چهارده جایگاه عرضه سوخت 
در جزیره قشم وجود دارد كه هشت باب آن امکان ارایه سوخت صيادی را هم 
دارند.سالاری فر اضافه كرد: برخی رانندگان به رغم اینکه كارت سوخت شخصی 

دارند از كارت سوخت جایگاه ها استفاده می كنند و تقاضا داریم كه قشموندان از 
كارت شخصی خود استفاده كنند.وی تصریح كرد: در هر كارت سوختی ۲۱۰ 
ليتر بنزین وجود دارد كه ۶۰ ليتر با نرخ هزار و 5۰۰ تومان و ۱5۰ ليتر هم با نرخ 

سه هزار تومان ماهانه است.
مدیر شركت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه هرمزگان بيان داشت: در 
صورتی كه قشموندان این ۲۱۰ ليتر را استفاده كردند می توانند از كارت سوخت 
اضطراری جایگاه ها هم استفاده كنند.وی اعلام كرد: شهروندان و قشموندان 
بزرگ ترین جزیره ایرانی خليج فارس می توانند در صورت هر گونه پرسش، 
انتقاد و شکایتی از جایگاه ها و نحوه سوخت رسانی با شماره تماس پنج رقمی 
۰۹۶۲۷ مركز پاسخ گویی شركت ملی فرآوردهای نفتی ایران تماس بگيرند.

جزیره قشم با وسعت یک هزار و 5۰۰ كيلومتر مربع از تنگه هرمز به موازات 
ساحل جنوبی ایران به طول ۱۳5 كيلومتر و عرض ميانگين ۱۱ كيلومتر از 
توابع هرمزگان است و ۳۰۰ كيلومتر خط ساحلی دارد.شهرستان قشم شامل 
جزیره های قشم، هنگام و لارک با حدود ۱5۰ هزار نفر جمعيت از تنگه هرمز به 
موازات ساحل استان هرمزگان به طول ۱5۰ و عرض ميانگين ۱۱ كيلومتر در 

ميان آب های خليج فارس گسترده شده است.

مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه هرمزگان اعلام کرد:

کارت سوخت اضطراری در جایگاه های جزیره قشم

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب هرمزگان :

سالانه ۲۵۰ ميليون مترمکعب آب برای هرمزگان تامين می شود
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روح اله عبدالعلی زاده : مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی آذربایجان شرقی 
در آیین اختتامیه دومین جشنواره ملی خوشنویسی مشق عشق گفت: هنر 
آسمانی خوشنویسی همواره در خدمت شعائر دینی و فرهنگ ایثار و شهادت 

بوده است.
"سیدمحمدحسین بلاغی" در این آیین با اشاره به اتفاقات اخیر در غزه،  اظهار 
داشت: امروز جهان پرتلاطم ما درگیری جنگی است که در حقیقت نقطه ثقل 

آن در غزه روی می دهد اما وسعتی به پهنای یک جهان دارد.
وی افزود: این جنگ، جنگ بین تفکرها و ملت ها نیست بلکه جنگ بین 

شرافت و وقاحت است .
بلاغی اتفاقات اخیر را علیرغم تلخ و رنج آور بودن،  بشارتی برای آزادیخواهان 
جهان برشمرد و گفت: براساس کلام صریح خداوند،  کسانی که مورد استضعاف  

قرار گرفته اند وارثان جهان خواهند بود.
وی همچنین در ادامه سخنان خود جنایتهای رژیم صهیونیستی در غزه را 
محکوم  کرد و گفت: در برهه ی کنونی مردم غزه پشتیبانی به نام جبهه ی 

مقاومت و همراهی ملت های آزاده جهان دارد.
مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی تاکید کرد: امروز نه تنها جمهوری اسلامی 
بلکه مسلمانان از سراسر جهان همراه رزمندگان جبهه ِ مقاومت هستند و 

پیروزی قدس شریف اتفاقی محتوم است.
وی گفت: ما نیز در ایام دفاع مقدس شاهد چنین صحنه هایی در مرزهای ایران 
اسلامی بودیم ، روزهایی که جوانان ما از جان و مال خود گذشتند و با دست 

خالی در برابر ابرقدرتهای جهان ایستادگی کردند.
بلاغی در ادامه به برگزاری کنگره ده هزار شهید آذربایجان شرقی اشاره کرد 
امروز هنرمندان ما در  از جانفشانی ها بود و  و گفت: دفاع مقدس سرشار 
عرصه های مختلف آثاری را در گرامیداشت یاد و نام شهدا و همچنین تعمیق 

و گسترش فرهنگ ایثار و شهادت خلق می کنند.
وی تاکید کرد: هنر آسمانی خوشنویسی همواره در خدمت شعائر دینی و 
گسترش فرهنگ ایثار و شهادت بوده و هنرمندان این عرصه آثاری شایسته و 
درخور خلق کرده اند و ارسال 280 اثر به دومین جشنواره خوشنویسی مشق 
عشق نیز نشان دهنده عشق و ارادت هنرمندان خوشنویس با فرهنگ متعالی 
شهادت است.بلاغی اظهار امیدواری کرد تا با اهتمام متولیان این جشنواره و 
همراهی هنرمندان در سالهای آتی شاهد برگزاری باشکوهتر جشنواره مشق 

عشق باشیم.
وی با اشاره به رویکرد اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی در دور جدید اظهار 
داشت: در دوره جدید دو رویکرد مهم مبنای فعالیتهای این اداره کل است که 
یکی توزیع متناسب اعتبارات و خدمات فرهنگی در سطح استان و دیگری 

مردمی سازی فرهنگ است.
 وی با اشاره به اینکه توزیع اعتبارات اداره کل در حوزه فعالان مردمی در 
طی یک سال گذشته از بیست درصد به بالای 80 درصد افزایش یافته، اظهار 

امیدواری کرد تا این رقم در سال آینده به  درصد95 ارتقا یابد.
مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی همچنین از روند مطلوب پیشرفت احداث 

مجتمع فرهنگی هنری ملکان خبر داد.
انجمن  توسط  "مشق عشق"  است  دومین جشنواره خوشنویسی  گفتنی 
خوشنویسان شهرستان ملکان با همکاری اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی 

استان با موضوع ایثار و شهادت در  شهرستان ملکان برگزار شد.

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی آذربایجان شرقی در گفتگو با پیشرو:

جنگ غزه، جنگ بین تفکرها و ملت ها نیست،
 جنگ بین شرافت و وقاحت است

آذربایجان شرقی-خبرنگار پیشرو: مدیرعامل آب و فاضلاب 
با مساعدت و مشارکت خیران  آذربایجان شرقی گفت: 
آبرسانی، طرح های جهاد آبرسانی در ۱۶ شهرستان اجرا 
و ۱9۷ روستای استان از آب شرب سالم و پایدار برخوردار 

شدند. 
محمد خانی در جمع خبرنگاران با اشاره به همراهی و 
مشارکت خیران استان در امر جهاد آبرسانی اظهار کرد: 
خیران برای اجرای طرح های تامین آب در ۱9۷ روستای 
استان حدود 900 میلیارد ریال کمک کرده اند و شرکت 
آب و فاضلاب استان نیز به پشتوانه همین کمک های 

نقدی، طرح های آبرسانی خود را پیش برده است.
روستاهای  در  آب  تامین  و  پایدارسازی  برای  افزود:  وی 

لوله خریداری، 2۷ باب  از ۱20 کیلومتر  یادشده، بیش 
و ۶8  احداث  مکعب  متر  هزار  هفت  ظرفیت  با  مخزن 
حلقه چاه حفر و تجهیز شده و 90 کیلومتر خطوط انتقال 

آبرسانی اجرا شده است.
جهاد  قالب  در  زدایی  محرومیت  طرح  اجرای  به  خانی 
آبرسانی هم اشاره کرد و گفت: مرحله اول طرح جهاد 
آبرسانی که بیش از 85 درصد پیشرفت فیزیکی دارد در 
سطح روستاهای چهار شهرستان استان در حال اجراست 
و با اتمام این طرح ها ساکنان بیش از ۱۷8 روستا در این 
شهرستان ها از آب بهداشتی و پایدار بهره مند می شوند.

وی ادامه داد: در مرحله دوم این طرح نیز 2۳۳ روستای 
استان از آب آشامیدنی سالم و پایدار برخوردار می شوند و 

با اجرا و تکمیل این طرح ها، تعداد روستاهای دارای تنش 
آبی استان که تا پایان سال ۱۴00 حدود ۷00 روستا بود 
به کمتر از ۳00 روستا کاهش می یابد.حدود 2 هزار و ۷00 
روستا در آذربایجان شرقی وجود دارد و یک میلیون و ۱۳۷ 
نفر از جمعیت استان در این روستاها ساکن هستند که به 
گفته مدیرعامل آبفای استان بیش از 2 هزار روستا دارای 
آب لوله کشی بوده و نزدیک به 85 درصد جمعیت روستاها 

زیر پوشش شرکت آب و فاضلاب هستند.
با  روستایی  نقطه  هزار  از 2  بیش  و  نقطه شهری   ۷۴ 
جمعیت بالای چهار میلیون نفر زیرپوشش خدمات آب و 
فاضلاب آذربایجان شرقی هستند و میزان تولید آب شرب 

از سوی این شرکت ۱5 مترمکعب در ثانیه است.

مدیرعامل آب و فاضلاب آذربایجان شرقی  :

1۹۷ روستای آذربایجان شرقی از آب پایدار با مشارکت 
خیران آبرسان برخوردار شدند

اردبیل -خبرنگار پیشرو:  مدیرکل راه و شهرسازی استان 
اردبیل از تامین زمین مورد نیاز برای احداث ۳0 هزار 
واحد مسکن ملی در این استان خبر داد و گفت: عملیات 
ساخت این واحدها به زودی در مناطق مختلف استان 
آغاز می شود.محبوب حیدری با اعلام این خبر اظهار کرد: 
در تلاش هستیم زمین مورد نیاز برای 2 هزار متقاضی 
دیگر را هم در استان تامین کنیم.وی همچنین گفت: یک  
هزار واحد مسکن برای مددجویان بهزیستی و کمیته امداد 
در دست ساخت است که بخشی از منابع مورد نیاز این 
واحدها با همکاری این نهادهای حمایتی تامین خواهد 
شد.مدیرکل راه و شهرسازی استان اردبیل اضافه کرد: 
با توجه به آورده متقاضیان و پرداخت تسهیلات بانکی 
روند احداث نهضت ملی مسکن در استان مطلوب است 
و بانک ها موظف هستند تسهیلات بانکی را تا پنج هزار و 
500 میلیون ریال برای متقاضیان مسکن پرداخت کنند.

وی ادامه داد: در حال حاضر به جز پرداخت دیرهنگام 
تسهیلات مشکلی در اجرای طرح نهضت ملی مسکن در 
استان وجود ندارد و تمام تلاش ما بر این است واحدهای 

مسکونی نهضت ملی مسکن در استان اردبیل تا پایان 
دولت سیزدهم تکمیل و آماده بهره برداری شود.

حیدری با اشاره به راه اندازی سایت نهضت ملی مسکن در 
شهرک شهید سلیمانی در سطح ۶00 هکتار افزود: این 
طرح در قالب ۱۳ سایت با ۱5 هزار واحد به صورت سنتی 
و صنعتی در حال احداث است که پیش بینی می شود در 

2 سال آینده تعداد زیادی از این واحدها آماده بهره برداری 
شود.وی با بیان اینکه در این استان ۳۶0 واحد مسکن تا 
پایان سال افتتاح می شود، گفت: ۴۶0 واحد مسکن در 
اندیشه سه و پنج هزار و 500 واحد هم در قالب طرح های 
صنعتی در مشگین شهر و اردبیل در دست اجرا قرار گرفته 

که بر اساس برنامه زمان بندی پیش می رود.
مدیرکل راه و شهرسازی استان اردبیل همچنین از ساخت 
5۱0 واحد مسکن در شهرک شهید خراسانی خبر داد و 
تصریح کرد: ساخت 29۴ واحدی سپاه، 80 واحدی صدا 
و سیما و ۱50 واحدی میراشرف هم در مراحل اولیه اجرا 
است. طرح نهضت ملی مسکن، از سوی دولت و با هدف 
خانه دار کردن اقشار جامعه در سال جاری ارائه شده و 
هدف نهایی آن ساخت چهار میلیون واحد مسکونی طی 
این گزارش  آینده در کشور است.بر اساس  چهار سال 
سقف تسهیلات مسکن براساس مناطق مختلف شهری 
و روستایی اعلام شده و قرار بر این است که تسهیلات 
این پروژه بر اساس قیمت تمام شده مسکن در مناطق 

مختلف تعیین شود.

 مدیرکل راه و شهرسازی استان اردبیل :

زمین 30 هزار متقاضی مسکن ملی در استان اردبیل تامین شد

طرح  از  رونمایی  آیین  حاشیه  در  کرمان،  شهردار 
الکترونیکی سازی فرایند خرید و توزیع در میدان میوه و 
تره بار کرمان، گفت: با این اقدام معاملات کاغذی از زنجیرۀ 
خرید و فروش میوه حذف خواهد شد. سعید شعرباف، 
این اقدام را یکی از کارهای خوب معاونت هماهنگی امور 
کرمانی  دانش بنیان  شرکت  یک  و  استانداری  اقتصادی 
دانست و گفت: این اتفاق، مسیر مالی را برای تولیدکننده 
و خریدار شفاف می کند؛ ضمن اینکه اداره امور مالیاتی 
به درستی می تواند تشخیص دهد چه میزان مالیات برای 
صاحب مغازه مشخص کند.وی افزود: مهم تر اینکه ابزاری 
بازار دخالت  اینکه در  تا حاکمیت بدون  فراهم می شود 
مستقیم داشته باشد، در زمینۀ قیمت میوه سیاست گذاری 
کند.شهردار کرمان ادامه داد: اجرای این طرح، به کاهش 
قیمت میوه کمک می کند، اما مرحلۀ بعدی، ادامۀ این مسیر 
و فراهم کردن امکان استفادۀ فروشنده ها در زنجیرۀ فروش، 
از این سامانه است.شعرباف بیان کرد: ما نیز اعلام آمادگی 
کردیم علاوه بر استفاده از این ابزار الکترونیکی در بازارهای 
روز به شرط تأمین زیرساخت لازم، همزمان در پورتال 

»کرمان من« و در تبلیغات شهری، این فرم الکترونیکی را 
تبلیغ کنیم.شعرباف افزود: این اقدام می تواند کار مشترکی 
بین معاونت هماهنگی امور اقتصادی استانداری، شهرداری 
کرمان، میدان میوه و تره بار، جهاد کشاورزی و سازمان 
ارتباطات و فناوری اطلاعات باشد که نتیجه اش کاهش 
قیمت برای مصرف کننده و حذف دلال ها از بازار مهم میوه 
و تره بار خواهد بود.وی با اشاره به اینکه نظارت بر میدان 

میوه و تره بار، قانوناً بر عهدۀ شهرداری است؛ تصریح کرد: 
در حال حاضر، میدان به صورت کامل به بخش خصوصی 
واگذار شده و عملاً شهرداری نظارتی بر خریدار، فروشنده و 
واحدهای تجاری ندارد و نظارت شهرداری تنها محدود به 
میوه فروش های خُرد است.شهردار کرمان افزود: معتقدیم 
به طور  در شهر  دیگری  تره بار  و  میوه  روز  بازارهای  باید 
موازی ایجاد شود که متولی آن شهرداری باشد.شعرباف 
ادامه داد: اگر همین فرایند الکترونیکی سازی خرید و توزیع 
میوه و تره بار ادامه یابد و ما هم بتوانیم نظارت الکترونیکی 
داشته باشیم، اتفاق خوبی می افتد و نیاز به دخالت مستقیم 
میادین  باشد  قرار  اگر  شد:  یادآور  نیست.وی  شهرداری 
با  مستقیم  عرضۀ  و  ایجاد شود  در سطح شهر  دیگری 
قیمت پایین تر داشته باشند، شهرداری می تواند زمین یا 
پروانه ساختمانی را مشارکتی در اختیار بگذارد.شهردار 
کرمان ادامه داد: الآن هم، چند زمین را برای مورد یادشده، 
مشخص کرده ایم و شرکت تعاون روستایی هم پیگیر است 
که کارش را انجام دهد و خودمان هم پیگیر ساخت یکی دو 

بازار روز هستیم.

شهردار کرمان با اشاره به الکترونیکی سازی خرید و توزیع در میدان میوه و تره بار بیان کرد:

حذف معاملات کاغذی از زنجیرۀ خرید و فروش در میدان میوه و تره بار

مدیرعامل پالایشگاه فجر جم:
پالایشگاه فجر جم آماده تولید 
حداکثری گاز در زمستان شد

بوشهر-خبرنگار پیشرو:  مدیر عامل شرکت پالایش 
گاز فجر جم گفت: با پایان یافتن تعمیرات اورهال، این 
پالایشگاه آماده تولید حداکثری گاز در فصل زمستان 
با  افزود: تعمیرات  امسال است.سید مهدی هاشمی 
رعایت تمامی شاخص های ایمنی، محیط زیست و 
بهداشت ) HSE ( و مطابق برنامه ریزی های انجام شده 
در شرکت پالایش گاز فجر جم پایان یافت.وی افزود: 
این پالایشگاه ظرفیت تولید ۱25 هزار مترمکعب گاز 
در روز دارد .مدیرعامل شرکت پالایش گاز فجر جم 
یادآورشد: تولید گاز پایدار و محصولات جانبی از اهداف 
اصلی این شرکت است .هاشمی گفت: این شرکت با 
تولید 8.۴ میلیارد مترمکعب گاز و ۱.2 میلیون بشکه 
میعانات گازی در شش ماه امسال نقش مهمی در تامین 
گاز مصرفی مشترکان دارد.وی ادامه داد: همچنین در 
مدت یادشده ۱0 هزار و 500 تن LPG در شرکت 
پالایش فجر جم تولید شد که نسبت به شش ماه 
سال گذشته با افزایش ۷5 درصدی همراه بوده است.

هاشمی افزود: باتوجه به اینکه چاه های منطقه نار و 
کنگان با افت فشار همراه شده و بخشی از خوراک 
پالایشگاه از منطقه پارس جنوبی تامین می شود تولید 

گاز بر اساس میزان خوراک ورودی است.

مدیرعامل شرکت سهامی آب منطقه ای یزد :
143 چاه غیرمجاز در یزد 

شناسایی شد
یزد- خبرنگار پیشرو: مدیرعامل شرکت سهامی آب 
منطقه ای یزد از کشف و شناسایی ۱۴۳ حلقه چاه 
غیره  و  صنعتی  و  کشاورزی  دربخش های  غیرمجاز 
خبر  مهریز  و  تفت  شهرستانهای  در  سالجاری  در 
تلاش  با  افزود:  زاده"  جوادیان  مهدی  داد."محمد 
نیروهای گشت و بازرسی و با همکاری دادستان های 
مهریز و تفت در راستای حفاظت از منابع آب، این 
تعداد چاه غیر مجاز شناسایی و پلمب شد.وی در مورد 
مالکین چاه های غیر مجاز اظهارکرد: بعد از تشکیل 
پرونده اخطار لازم طبق مستند ماده ۴5 قانون توزیع 
عادلانه آب برای مالکین چاهها صادر می شود و مراحل 
حقوقی  واحد  کار  دستور  در  حفاظتی  اقدام  بعدی 
شرکت قرار دارد.مدیرعامل شرکت سهامی آب منطقه 
ای یزد گفت: از تعداد ۱۴۳ حلقه چاه غیر مجاز کشف 
شده تعداد 22 حلقه چاه پر و مابقی پلمب شد.وی 
اظهار کرد: در بازرسی های انجام شده تعداد 2۶ مورد 
از ادوات حفاری چاه های غیر مجاز کشف و به انبار 
شرکت آب منطقه ای منتقل شده است.جوادیان زاده 
خاطرنشان کرد: شناسایی و مسدود نمودن چاه های 
غیر مجاز با جدیت در دستور کار نیروهای گشت و 
بازرسی اداره منابع آب شهرستان تفت و مهریز قرار 
دارد.هم اکنون 2هزار و 2۷۷ حلقه چاه مجاز کشاورزی 
در استان یزد فعال است که برای تعادل بخشی آب 
از این تعداد تاکنون هزار و 985 حلقه چاه به کنتور 
هوشمند تجهیز شده است.تفت و مهریز به ترتیب در 

20 و ۳0 کیلومتری شهر یزد قرار دارند.

 مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب آذربایجان غربی 
خبرداد :

جلوگیری از بروز مشکل در آب شرب 
300 روستای آذربایجان غربی

 آذربایجان غربی -خبرنگار پیشرو : مدیرعامل شرکت آب 
و فاضلاب آذربایجان غربی با اشاره به جلوگیری از بروز 
مشکل آب شرب در ۳00 روستای استان گفت: در این 
راستا اقدامات مختلفی به ویژه برای تجهیز منابع آبی 
روستایی و کاهش اتفاقات صورت گرفت.محمد اشرفی 
در گفت و گو با خبرنگاران افزود: تجهیز مخازن ذخیره 
و چاه های اب، ساماندهی شبکه های انتقال و توزیع و 
همچنین پیگیری و رفع سریع و حتی در برخی موارد 
پیش دستانه اتفاقات از جمله مواردی بود که در تابستان 
امسال صورت گرفت.وی اضافه کرد: در تابستان امسال 
با وجود گرمای هوا و کاهش بارش های سالانه، با همه 
توان در راستای تامین آب شرب شهروندان و روستاییان 
در آذربایجان غربی تلاش کردیم و مشکلات در این 
خصوص به حداقل رسید.وی اظهار کرد: در کنار اجرای 
این طرح ها، برنامه ریزی های کلانی نیز در راستای 
آبرسانی به روستاهای آذربایجان غربی در دست اجراست 
که یک طرح ۳۶9 روستایی و یک طرح ۶00 روستایی 
در این خصوص تمهید شده است.مدیرعامل شرکت اب 
و فاضلاب آذربایجان غربی ادامه داد: در قالب طرح ۳۶9 
روستایی با صرف افزون بر ۱0 هزار میلیارد ریال، به این 
تعداد روستا در شهرستان های مختلف استان آبرسانی 
صورت گرفته و مردم این مناطق از آب پایدار برخوردار 
خواهند شد.اشرفی گفت: این طرح با همراهی قرارگاه 
امام حسن مجتبی )ع( سپاه پاسداران انقلاب اسلامی 
و در قالب طرح های محرومیت زدایی اجرایی می وشد.

وی افزود: در طرح دیگری قرار است ۶00 روستای آذربایجان 
پایدار  آب  از  اعتبار  ریال  میلیارد  هزاران  صرف  با  غربی 
برخوردار شوند.وی اضافه کرد: با اجرای کامل این 2 طرح، 
نزدیک به ۱00 درصد روستاهای بالای 20 خانوار آذربایجان 
غربی از آب شرب سالم و پایدار بهره مند خواهند شد که 
در نوع خود، این اقدام بی نظیر است.در حال حاضر بیش 
از 2هزار روستای آذربایجان غربی تحت پوشش خدمات 
شرکت آب و فاضلاب قرار دارند؛ جمعیت این تعداد روستا 
حدود یک میلیون و ۱00 هزار نفر است.جمعیت روستایی 
آذربایجان غربی طبق سرشماری سال ۱۳95 حدود یک 

میلیون و ۳00 هزار نفر تخمین زده شده بود.

مدیرعامل سازمان باغستان های سنتی شهرداری 
قزوین خبرداد:

تشکیل تعاونی تولید کشاورزی برای 
باغستان سنتی قزوین

قزوین -خبرنگار پیشرو: مدیرعامل سازمان باغستان های 
تولید  تعاونی  تشکیل  گفت:  قزوین  شهرداری  سنتی 
کشاورزی با محوریت سازمان جهاد کشاورزی در دستور 
کار قرار گرفته تا خدمات متنوعی به باغداران ارایه شود.

محمدکریم کاظم پور  ضمن بیان این مطلب، تصریح کرد: 
این تعاونی برخلاف یک تعاونی معمولی که قبلا از سوی 
باغداران تشکیل شده بود،  امکانات متنوعی از قبیل کمک های 
بلاعوض، خدمات محصولات کشاورزی و تسهیلات را انجام 
می دهد.وی با بیان اینکه برنامه تشکیل صندوق حمایت 
از باغستان سنتی به علت برخی از محدودیت های قانونی 
منتفی شد، اظهار کرد: تشکیل این صندوق از پیشنهادات 
استان قزوین به وزارت جهاد کشاورزی بود که به علت برخی 
محدودیت های قانونی امکان تحقق آن منتفی شد و به جای 
آن تشکیل تعاونی تولید کشاورزی در دستور کار قرار گرفت.

کاظم پور تاکید کرد: تشکیل تعاونی برای باغداران سنتی 
قزوین از مصوبات شورای باغستان استان به ریاست استاندار 
است که اتفاقا معاونت هماهنگی امور عمرانی استانداری 
نیز برای دستیابی به این مهم پیگیری های لازم را انجام 
می دهد.به گفته این مسوول، حدود یک هزار باغدار سنتی 
در باغستان سنتی قزوین به صورت مستقیم فعالیت دارند 
افراد وابسته و غیرمستقیم به  که اگر بخواهیم جمعیت 
باغستان سنتی را برآورد کنیم این رقم چند برابر می شود 
که بر حمایت بیش از پیش ما برای باغستان سنتی تاکید 
دارد.مدیرعامل سازمان باغستان های سنتی شهرداری قزوین 
یادآور شد: این سازمان به عنوان یک نهاد تخصصی در حوزه 
باغستان سنتی تمام تلاش و پیگیری خود را انجام می دهد 
تا سازمان متولی هرچه سریع تر به تشکیل این تعاونی اقدام 
کند.گفتنی است مساحت باغستان سنتی قزوین سه هزار 
هکتار است که 2 هزار و ۷80 هکتار دارای ثبت میراثی و 

حدود 200 هکتار آن نیز نواحی منفصل است.

مایه کوبی دام علیه بیماری های 
بروسلوز و لمپی اسکین در کردستان 

آغاز شد
کردستان-خبرنگار پیشرو: رئیس اداره بهداشت و مدیریت 
دامپزشکی کردستان گفت:  اداره کل  دامی  بیماری های 
عملیات مایه کوبی رایگان علیه بیماری بروسلوز و لمپی 
اسکین دام سنگین در تمامی واحدهای دامی استان آغاز 
شد و تا پایان آذر ادامه خواهد یافت.فرزاد رحمانی اظهار 
کرد: عملیات مایه کوبی دام با مشارکت مراکز مایه کوبی 
بخش غیر دولتی و در واحدهای روستایی و سنتی به صورت 
رایگان انجام می شود .وی افزود: پیش بینی می شود در این 
مرحله نزدیک به ۶0 هزار راس دام سنگین علیه بیماری 
بروسلوز و بیش از ۷0 هزار راس دام علیه لمپی اسکین 
مایه کوبی شود.رئیس اداره بهداشت و مدیریت بیماری های 
دامی اداره کل دامپزشکی کردستان یادآور شد: با توجه 
به اهمیت اطلاع رسانی و آموزش، تیم های کارشناسی 
دامپزشکی نسبت به برگزاری کلاس های آموزشی اهتمام 
لازم داشته و برای دامداران و روستاییان واقع در کانون های 
بیماری بروسلوز، کلاس های آموزشی را تا پایان سال جاری 

دایر خواهند کرد.
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سازمان آگهی های 
روزنـامه  پیشــرو
 011-33300231-3
011-33304401-3   

گروه ورزشی: محمد نخودی درباره اینکه با وجود 
کسب سه نشان جهانی در سه سال متوالی، کمتر 
نامی از او برده شده، اظهار داشت: همه تلاشم را 
کردم که مدال بگیرم و خوشحالم که در سه سالی 
که در رده سنی بزرگسالان ملی پوش شدم، هیچ 

سالی بدون مدال برنگشتم.
وی درباره اینکه پیش از آغاز رقابت ها باتوجه به 
اینکه جردن باروز، حریف فینال دو جهانی قبلی او؛ 
در این دوره از مسابقات جهانی حضور ندارد همه 
او را شانس اول طلای 79 کیلوگرم می دانستند، اما 
سوم جهان شد، خاطرنشان کرد: خودم هم فکر 
می کردم اول شوم ولی در کشتی با روسیه صدِ 
خودم را نگذاشتم، ضمن اینکه او هم کشتی من 

را آنالیز کرده، کشتی را بسته بود.
* از عثمانوف شناخت نسبی داشتم

نخودی در پاسخ به این سؤال که آیا تجربه کشتی 
گرفتن با عثمانوف را از قبل داشت؟ عنوان کرد: با 
او کشتی نگرفته بودم، اما سال گذشته برای جام 
باشگاه های جهان به ایران آمده بود. از او شناخت 
می گذاشتم،  را  خودم  صدِ  اگر  داشتم.  نسبی 

می توانستم او را ببرم.
کشتی گیر 23 ساله جویباری درخصوص اینکه آیا 
این حریف را دست کم گرفته بود؟، گفت: نه، اتفاقاً 
اصلی ترین حریفم را هم پیش از آغاز مسابقات، 
کشتی گیر روس می دانستم اما تا دقیقه نود این 
صحبت در مورد آنها مطرح بود که معلوم نیست 
روس ها در بلگراد باشند یا نباشند. معلوم بود که 
داشتند.  تمرین  چون  می آیند  آماده  بیایند،  اگر 
هم  اوکراین  و  گرجستان  کشتی گیران  روی 
حساب می کردم که در بلگراد دوم و سوم شدند. 
کشتی گیر گرجستان فکر می کنم همسن من باشد 
و کشتی گیرخوبی است. روی کشتی گیر آمریکا 
حساب نمی کردم چون قبلاً چند بار سابقه کشتی 

گرفتن با او را داشتم.
* تجربه کشتی گرفتن در 86 کیلو را ندارم

نخودی درباره جردن باروز تصریح کرد: فکر کنم 
بخواهد دوباره به 74 کیلو برگردد، من هم هنوز 
تصمیم نگرفته ام کدام وزن کشتی بگیرم. قطعاً در 
این خصوص با کادرفنی تیم ملی مشورت و بعد 

تصمیم گیری می کنم.
مسابقه  در  حضور  تجربه  آیا  اینکه  درمورد  وی 
رسمی در دو وزن المپیکی 74 و 86 کیلوگرم را 
دارد؟، گفت: سال 2018 در آسیایی بزرگسالان 
مدال برنز 74 کیلوگرم را گرفتم، اما در 86 کیلو 

چنین تجربه ای ندارم.
* نقره هم به دردم نمی خورد چه برسد به برنز

نخودی با اشاره به شکست خیلی از مدعیان طلا 
در صربستان عنوان کرد: از جمع 10 کشتی گیری 
که سال گذشته در بلگراد قهرمان جهان شده بود، 

فقط دیوید تیلور توانست امسال هم طلایش را 
تکرار کند. در 9 وزن کشتی گیران دیگری قهرمان 
جهان شدند چون سالِ قبل از المپیک بود و سطح 
مسابقات خیلی بالا بود، خصوصاً در اوزان المپیکی.

با  رابطه  در  جهان  جوانان  سال 2021  قهرمان 
اینکه هنوز سکوی اولی بزرگسالان جهان را تجربه 
نکرده، گفت: خداراشکر که از این سه جهانی، دست 
خالی برنگشتم، اما حقیقتاً طلا ارزش دیگری برای 
کشتی گیر و تیم دارد. واقعاً لذتش نوع دیگری است. 
وقتی به عثمانوف باختم شب تا صبح نخوابیدم. آقا 
با من  امینی خیلی  احسان  و  )درستکار(  پژمان 
حرف زدند که سعی  کنم و برای مدال بجنگم. 
می گفتم بعد از دو سال دومی، نقره هم دیگر به 
دردم نمی خورد، چه برسد به برنز. برای طلا رفته 
بودم، سوم بشوم که چه؟ با این حال مجبور بودم 
خودم را جمع کنم، به این فکر کردم که به هرحال 
رسیدن به مدال برنز بهتر از دست خالی برگشتن 

است. اینها را گفتم و روی تشک رفتم.
*در مراسم استقبالِ سال اول همه بودند، جز من

وی در پاسخ به این اینکه آیا در این سال ها به اندازه 
تأکید کرد:  او توجه شده است؟،  به  مدال هایش 
نه، من چیزی ندیدم. آن زمان که برای اولین بار 
به مسابقات جهانی رفتم، موقعیت رئیس هیئت 
کشتی جویبار در خطر بود، می گفت همه جا بگویید 
جویباری هستیم، دائم هم حرفش این بود که من با 
قدرت برمی گردم. تازه از جهانی نروژ برگشته بودیم، 
چهار جویباری مدال جهانی گرفته بودند. به من 
زنگ زدند که روز چهارشنبه برای شما چهار نفر 
)حسن یزدانی، کامران قاسم پور، محمد نخودی 
امیرمحمد یزدانی( مراسم استقبال می گیریم.  و 
گفتند ساعت سه عصر فلان جا باش، من ساری 
بودم و باید خودم را به جویبار می رساندم. چون 

مراسم برایم مهم بود، زودتر حرکت کرده بودم.
ساعت یک زنگ زدند گفتند 10 دقیقه دیگر فلان 
جا باش، محل قبلی و ساعتش را عوض کردند. بعد 
دوباره گفتند اگر پنج دقیقه دیگر آمدی، آمدی 
وگرنه ما می رویم. باوجودی که زمان و مکان را 
تغییر داده بودند، 10 دقیقه از آن زمانی که گفتند 

دیرتر رسیدم چون ترافیک بود. به مراسم استقبال 
نرسیدم، یعنی آن سه مدال آور دیگر بودند، اما من 

نبودم!
* عمداً کاری کردند در مراسم استقبال نباشم

»چه کسی در این خصوص با آنها تماس گرفته 
را اعلام کرده بود؟« نخودی در  و زمان و مکان 
این باره گفت: نمی دانم چه کسی زنگ زده بود، 
اما با عمویم تماس داشتند. عمداً کاری کردند که 
من نباشم، بعد خواستم خودم را از داخل شهر به 
مراسم استقبال برسانم که دیدم شهر را بستند. بعد 

به روستای خودم رفتم و آنجا از من استقبال شد.
دارنده دو نشان نقره و یک برنز جهان با اشاره به 
مسابقات جهانی 2022 بلگراد، خاطرنشان کرد: 
مسابقات  از  بعد  چرا  می پرسیدند  من  از  مردم 
جهانی صربستان داخل شهر عکس تو نبود، من 
واقعاً نمی دانستم چرا! داخل شهر بنر کشتی گیران 
جویباری را می زنند، عکس همه هم بود، با فاصله 
10 متر از هم بنر حسن یزدانی، کامران قاسم پور 
نبود.  من  از  عکسی  اما  یزدانی  امیرمحمد  و 
نمی دانستم مشکل شان با من چه بود. مردم دلیلش 
را می پرسیدند اما نمی دانستم چه جوابی باید بدهم. 
رئیس هیئت جویبار سال گذشته خانه ما نیامد اما 
گفت ما آمدیم شما نبودید! مگر می شود؟ خیلی 
سال است که وقتی می خواهند به خانه کسی بروند، 
پیش از آن زنگ می زنند و اطلاع می دهند. ضمن 
اینکه در جهانی بلگراد 2022 هم انگشت دستم و 
هم پایم شکسته بود و تا دو هفته بیرون از خانه 
نرفتم، بنابراین همیشه در خانه بودیم، درِ خانه مان 
هم بیست و چهار ساعته باز بود، کجا آمدند و کدام 

در را زدند که ما نبودیم؟
* به بقیه سکه دادند، به من زنگ هم نزدند

مسابقات  در  جهان  کیلوگرم  وزن 79  سوم  نفر 
هیئت  رئیس  هم  امسال  افزود:   2023 جهانی 
کشتی جویبار به خانه بقیه کشتی گیران رفت و به 
آنها سکه داد، اما برای من چنین کاری نکرد. هر 
چیزی که به کشتی گیران بدهند، حق شان هست، 
تازه خیلی هم کم بوده، اما حرفم این است که 
حتی به من زنگ هم نزدند. همانطور که وقتی در 

اردوی تیم ملی هم هستم، وقتِ ضرب خوردگی یا 
هر اتفاق دیگری، زنگ نمی زنند. حتی بعد از جهانی 

یک تبریک هم به من نگفتند، سکه که پیشکش.
* وعده پاداش 30 میلیونی جهانی نروژ، 5 

کارت هدیه  شد
مسئولان  دیگر  آیا  اینکه  درخصوص  نخودی 
ورزشی جویبار از او تجلیلی بابت مدال هایش به 
عمل آورده اند، به تسنیم گفت: بعد از مسابقات 
زنگ  درمیان  هفته  یک  نروژ،  اسلوی  جهانی 
می زدند و می گفتند می خواهیم بیاییم! امیرمحمد 
از  دیگر  که شهرهای  می کرد  مصاحبه  )یزدانی( 
قهرمانان شان تجلیل کرده اند اما کسی از ما تجلیل 
نکرده، دوباره زنگ می زدند که می خواهیم بیاییم 
و وعده می دادند. آن وقت گفتند که 30 میلیون 
پاداش می دهیم. دو مسابقه جهانی دیگر هم از اسلو 

گذشت اما هنوز آن پاداش را نداده اند.
بعد از دو سال، تازه امسال مسئولان 5 تا کارت 
کارت  برخلاف  دادند.  تومانی  میلیون  دو  هدیه 
دادند  قاسم پور  کامران  به  سال  آن  که  هدیه ای 
و داخلش هم خالی بود، اینها دو میلیون تومانی 
هستند! اینها را که می گویم برای این است که 
مردم بدانند، چون دائم از من در مورد برخورد و 
جایزه های مسئولان می پرسند، باید مردم بدانند که 
برای ما هیچ کاری نکردند، حتی رئیس ورزش و 
جوانان جویبار هم به خاطر رئیس هیئت کشتی 
جویبار کاری نکرد. امسال بعد از کسب سه مدال 
همه  آمدند،  که  بود  اول شان  بار  تازه  جهانی، 
رئیس  زمانی  آمدند.  خالی  دست  هم  مسئولان 
هیئت کشتی استان مازندران عسکری محمدیان 
بود که او هم اصلاً نیامد. امسال هم کسی از هیئت 
استان نیامد. مسئولان روستای خودم )لاریم( را هم 
در این چند سال ندیدم، حتی تماس هم نگرفتند.

* منبع درآمدی جز لیگ ندارم
وی درباره اینکه آیا بعد از مسابقات جهانی بلگراد 
با  کرد:  عنوان  است؟،  زده  را  تمریناتش  استارت 
کادرفنی تیم ملی هماهنگم و تمریناتم را در شهر 
خودم پیگیری می کنم.نخودی که سال 2021 بعد 
نقره  مدال  مدال طلای جوانان جهان،  از کسب 
بزرگسالان جهان را نیز در اسلو کسب کرد، درباره 
اینکه با کدام تیم برای حضور در لیگ برتر قرارداد 
خواهد بست؟، گفت: هنوز هیچ تیمی زنگ نزده 
و قرارداد نبستم. امسال بیشتر از دو تیم متمول 
که در لیگ نداریم و هر کدام هم فقط می توانند 
با سه ملی پوش قرارداد ببندند.نایب قهرمان کشتی 
آزاد جهان در سال های 2021 و 2022 درخصوص 
موضوع  آیا  و  کجاست  از  درآمدش  منبع  اینکه 
استخدامش حل شده است؟، تأکید کرد: شغلی 
ندارم، بیکارم و منبع درآمدی غیر از لیگ ندارم که 

آن هم هنوز قراردادی نبسته ام./تسنیم

خبرهاخبر

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان همدان
 اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک همدان- 

ناحیه یک
 هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 

اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
 آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین 

نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

140260326001001061مورخ  شماره  رای  برابر   
تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  اول  هیات   1402/07/27
رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت 
یک  ناحیه  همدان-  ملک  حوزه  ثبتی  واحد  در  مستقر 
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای ولی قمری فرزند 
صفرعلی به شماره شناسنامه 162 صادره از بهار در یک و 
نیم دانگ مشاع ازششدانگ قسمتی از یک باب خانه پلاک 
الحاق به پلاک ثبتی 7/3646  باقیمانده 7 اصلی جهت 
اصلی به مساحت 78/45 متر مربع واقع در حومه بخش 
سه همدان به نشانی شهرک الوند ، کوی آفتاب، 10 متری 
یاسر3، خریداری مع الواسطه از مالک رسمی آقای مهدی 
مظاهری محرز گردیده است.  لذا به منظور اطلاع عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در 
صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی 
به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس 
از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، 
دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی 
است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 
/ شناسه  مالکیت صادر خواهد شد.  طبق مقررات سند 

آگهی: 1589736 تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/08/1
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/08/16

 رضا شیرخانی خرم 
رییس ثبت اسناد و املاک

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان همدان
 اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک همدان- ناحیه یک

 هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
 آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

 برابر رای شماره 140260326001001062مورخ 1402/07/27 هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ملک همدان- ناحیه یک تصرفات مالکانه بلامعارض 
متقاضی آقای علی قمری فرزند صفرعلی به شماره شناسنامه 12 صادره از بهار در یک و نیم دانگ مشاع ازششدانگ قسمتی 
از یک باب خانه پلاک باقیمانده 7 اصلی جهت الحاق به پلاک ثبتی 7/3646 اصلی به مساحت 78/45 متر مربع واقع در 
حومه بخش سه همدان به نشانی شهرک الوند ، کوی آفتاب، 10 متری یاسر3، خریداری مع الواسطه از مالک رسمی آقای 
مهدی مظاهری محرز گردیده است.  لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو 
ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به 
مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت 

صادر خواهد شد./ شناسه آگهی: 1589761   تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/08/1
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/08/16

 رضا شیرخانی خرم -رییس ثبت اسناد و املاک

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان همدان
 اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک همدان- ناحیه یک

 هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
 آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

 برابر رای شماره 140260326001001063مورخ 1402/07/27 هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ملک همدان- ناحیه یک تصرفات مالکانه بلامعارض 
متقاضی آقای جعفرقمری فرزند صفرعلی به شماره شناسنامه 45 صادره از بهار در یک و نیم دانگ مشاع ازششدانگ قسمتی 
از یک باب خانه پلاک باقیمانده 7 اصلی جهت الحاق به پلاک ثبتی 7/3646 اصلی به مساحت 78/45 متر مربع واقع در 
حومه بخش سه همدان به نشانی شهرک الوند ، کوی آفتاب، 10 متری یاسر3، خریداری مع الواسطه از مالک رسمی آقای 
مهدی مظاهری محرز گردیده است.  لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو 
ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به 
مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت 

صادر خواهد شد./ شناسه آگهی: 1589745   تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/08/1 تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/08/16  
 رضا شیرخانی خرم - رییس ثبت اسناد و املاک

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان همدان
 اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک همدان- 

ناحیه یک
 هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 

اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
 آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین 

نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

برابر رای شماره 140260326001001064مورخ   
1402/08/27 هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
مستقر در واحد ثبتی حوزه ملک همدان- ناحیه یک 
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای مجید قمری 
فرزند صفرعلی به شماره شناسنامه 4040020006 
صادره از بهار در یک و نیم دانگ مشاع ازششدانگ 
باقیمانده 7 اصلی  باب خانه پلاک  از یک  قسمتی 
جهت الحاق به پلاک ثبتی 7/3646 اصلی به مساحت 
78/45 متر مربع واقع در حومه بخش سه همدان به 
نشانی شهرک الوند ، کوی آفتاب، 10 متری یاسر3، 
خریداری مع الواسطه از مالک رسمی آقای مهدی 
مظاهری محرز گردیده است.  لذا به منظور اطلاع 
عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می 
شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از 
تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود 
را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت 
یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به 
مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت 
طبق  اعتراض  وصول  عدم  و  مذکور  مدت  انقضای 
مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. شناسه آگهی: 

1589733  تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/08/1
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/08/16

 رضا شیرخانی خرم 
رییس ثبت اسناد و املاک

نخودی: 

پاداش ۳ مدال جهانی کشتی من ۵ کارت هدیه بود حسن رنگرز در نشست خبری:
می توانستیم در بازیهای آسیایی

 بهتر باشیم
حافظ حاجیان: سرمربی تیم ملی کشتی فرنگی گفت: در 
بازیهای آسیایی هر چند مدال های خوبی کسب کردیم اما 
می توانستیم در برخی اوزان نتایج بهتری کسب کنیم.حسن 
رنگرز سرمربی تیم ملی کشتی فرنگی در نشست خبری 
با اصحاب رسانه در مورد نتایج کشتی فرنگی در مسابقات 
قهرمانی جهان و بازی های آسیایی هانگژو گفت: نزدیک به 
380 روز است مسئولیت تیم ملی بزرگسالان را برعهده دارم. 
مسابقات امیدهای جهان اعزام شدیم و قهرمان شدیم و بعد 
از آن مسابقات جام جهانی آذربایجان با ترکیب جوان اعزام 
شدیم که قهرمان شدیم.وی ادامه داد: در مسابقات قهرمانی 
آسیا هم شرکت کردیم. در مسابقات جهانی با توجه به ظرفیت 
کشتی، چرخه تیم ملی را اجرا کردیم. تصمیم داشتیم یک 
نقشه راه مشخص برای کشتی فرنگی درمسابقات جهانی 
داشته باشیم. این مسابقات در سال منتهی به المپیک برگزار 
شد و کیفیت متفاوتی دارد.رنگرز ادامه داد: در اوزان 10 گانه 
نتایج به دست آمده قابل قبول بود. نسبت به سال گذشته 
دو پله صعود داشتیم. مجموعا نتیجه خوبی به دست آوردیم. 
بخشی از کشتی گیران عملکرد قابل قبولی داشتند. با فاصله 
بازی های آسیایی هانگژو شرکت کردیم. نزدیکی  به  کوتاه 
این دو رقابت روی عملکرد بچه ها تاثیر گذاشت. در نهایت 
در بازی های آسیایی می توانستیم به نشان طلا برسیم. ناصر 
علیزاده در حد انتظار ظاهر نشد.وی گفت: در این بازی ها هم 
نتیجه خوبی گرفتیم. کسب 6 مدال از 5 کشتی گیر اعزامی 
نتیجه خوبی بود ولی می توانست بهتر باشد. میثم دلخانی 
شانس خود را در یک وزن المپیکی تجربه کرد. کادرفنی و 
میثم را به این نتیجه رساند که او در وزن 63 کیلوگرم کار 
کند.رنگرز درباره عملکرد ضعیف ناصر علیزده در 87 کیلوگرم 
گفت: متاسفانه عملکرد علیزاده مدام در حال تغییر است و ما 
هم از عملکرد او رضایت نداریم. در 87 کیلوگرم تیم ما خلاء 
جدی دارد. در 67 مجبور شدیم با مشکلات زیاد تغییراتی 
داشته باشیم. 5 ماه قبل علیزاده حریف ازبک را در قهرمانی 
آسیا شکست داده بود و توقع داشتیم این عملکرد را هم در 
بازی های آسیایی تکرار کند. ایم موضوع را قبول دارم که 
از بین کشتی گیرانی که عملکرد ضعیفی داشتند  در هر 2 
رویداد ناصر علیزاده بود. قطعا در چرخه این کشتی گیران 
تیم  سرمربی  داشت.  خواهند  سر  پشت  را  خاصی  شرایط 
ملی کشتی فرنگی همچنین درباره پیش بینی اش از المپیک 
پاریس خاطرنشان کرد: کشتی گیرانی که خیلی زود به سهمیه 
المپیک می رسند شرایط متفاوت تری دارند.  فردی که دیرتر 
به سهمیه المپیک می رسد شرایط تمرینی متفاوتی را پشت 
سر می گذارد. کار در المپیک بسیار بسیار دشوار است. شرایط 
جهانی و المپیک کاملا متفاوت است، همه در بهترین شرایط 
عازم المپیک می شوند و پیش بینی هم کار سختی است. همه 
بار نتیجه گیری کاروان ایران بر دوش کشتی است و به نظرم 
کشتی این بار سهم زیادی خواهد داشت. امیدوارم حمایت ها 
به شکلی باشد قهرمانان ما در این 10 ماه در بهترین شرایط 
مسیر را طی کنند و بتوانیم بهترین نتایج را کسب کنیم.

رنگرز در پاسخ درباره  محرومیت محمدعلی گرایی گفت: در 
حین برگزاری مسابقات جهانی اتفاقاتی افتاد به همین خاطر 
اتحادیه جهانی هم  ایمیلی به فدراسیون ارسال کرد تا در این 
خصوص توضیحاتی ارائه دهیم.  فدراسیون هم قویا با توجه 
به تمامی ظرفیت ها، متنی را تهیه و ارسال کرد تا بتوانیم از 
این کشتی گیر به نحو شایسته ای دفاع کنیم. برخی از اتفاقات 
ناشی از هیجان است و رابطه خونی و  برادری هم در این 
موضوع تاثیرگذار است. محمدعلی قبلا هم حساسیت هایی 
درباره رضا داشته و ما شاهد آن بودیم. فدراسیون کشتی حتما 

با تمام توان از این سرمایه ملی حفاظت خواهد کرد.

تایید ضمنی ابطال انتخابات ژیمناستیک
رئیس فدراسیون ژیمناستیک با تایید ابطال انتخابات 
این فدراسیون و اینکه رای صادر شده ظرف 20 روز 
منجر  که  روندی  و  آن  مورد  در  است،  اعتراض  قابل 
نتیجه شده، توضیح داد.عابد حقدادی رئیس  این  به 
فدراسیون ژیمناستیک درباره ابطال انتخابات فدراسیون 
ژیمناستیک گفت: یکی از کاندیدای ریاست فدراسیون 
ژیمناستیک شکایتی علیه فدراسیون و انتخاباتش در 
دیوان عدالت اداری مطرح کرد اما دیوان هم رسیدگی 
به این موضوع را در صلاحیت خودش نمی دانست و 
شکایت علیه فدراسیون را رد کرد.وی ادامه داد: برای 
بار دوم این کاندیدای ریاست فدراسیون ژیمناستیک 
به دادسرای حقوقی شهید صدر تهران شکایت کرد که 
شعبات بدوی و تجدید نظر به دادخواست او رسیدگی 
فدراسیون  علیه  او  شکایت  اینکه  به  توجه  با  کردند. 
ژیمناستیک بوده و دادگاه حقوقی می توانست به این 
موضوع رسیدگی کند، این کار انجام شد اما برای بار دوم 
هم شکایت این کاندیدای ریاست فدراسیون رد و رأی به 
نفع فدراسیون ژیمناستیک صادر شد.رئیس فدراسیون 
ژیمناستیک خاطرنشان کرد: در اقدام بعدی کاندید مورد 
نظر از دبیر مجمع فدراسیون )سلیمانی( شکایت کرد که 
البته این شکایت مختومه شد و آن کاندید مورد نظر 
آن را پیگیری نکرد. در نهایت او علیه وزارت ورزش و 
جوانان در دیوان عدالت اداری اقامه دعوا کرد.وی گفت: با 
توجه به اینکه او، وزارت ورزش و جوانان را مورد مخاطب 
قرار داده و شخصیت حقوقی فدراسیون ژیمناستیک هم 
مستقل است، این موضوع محل مناقشه است. سوال هم 
این است که »آیا دیوان عدالت اداری وزارت ورزش و 
جوانان را محکوم کرده، در حالی که مگر وزارت ورزش 
بوده  ژیمناستیک  انتخاباتی  مجمع  برگزاری  مجری 
است؟!«حقدادی تأکید کرد: این موضوع باید بررسی 
حقوقی شود. فدراسیون شخصیت حقوقی مستقل دارد. 
این فدراسیون شناسه حقوقی و ملی مستقل دارد. در 
حال حاضر اقامه دعوا شده و وزارت ورزش و جوانان 
هم در برگزاری انتخابات فدراسیون ژیمناستیک محکوم 
شده است، در حالی که او تنها ناظر انتخابات بود. تمام 
فرایند انتخابات توسط دبیر فدراسیون و مجمع برگزار 
شده بود. وزارت ورزش ناظر بر عملکرد ماست و طبق 
اساسنامه نقش نظارتی انجام داده است.رئیس فدراسیون 
ژیمناستیک بیان کرد: اما به هر حال موضوعاتی در 
دیوان عدالت اداری علیه وزارت ورزش و جوانان مطرح 
کردند که رأی ابطال در شعبه 35 صادر شده است، اما 
محل مناقشه حقوقی وجود دارد چرا که مجری انتخابات 
وزارت ورزش و جوانان نیست که محکوم شده است؛ 
بلکه مجری انتخابات فدراسیون ژیمناستیک است که 
همه شکایت ها هم علیه این فدراسیون رد و فدراسیون 
پیروز اعلام شده است.وی در واکنش به این سوال که 
شده  اعلام  ابطال  ژیمناستیک  فدراسیون  »انتخابات 
است؟«، گفت: به لحاظ حقوقی شعبه بدوی به یک 
پرونده رسیدگی و رأی آن را صادر کرده است. این رأی 
ظرف 20 روز در دادگاه تجدیدنظرخواهی قابل اعتراض 
است و باید ببینم در دادگاه تجدیدنظر چه رأی صادر 
می شود و به وزارت ورزش ابلاغ می شود.حقدادی عنوان 
کرد: فدراسیون ژیمناستیک مجری انتخابات است و به 
هیچ عنوان تخلفی انجام نشده است. اگر هم تخلفی 
صورت گرفته از سوی دبیر وقت فدراسیون )سلیمانی( 
بوده که او باید پاسخگو باشد. ما کاندیدا بودیم، او به 
عنوان مجری انتخابات باید پاسخگو باشد. اگر وزارت 
ورزش تشخیص داد که انتخابات تجدید شود، ما هم 
برای نظر وزارت احترام قائل هستیم و آن را می پذیریم 
و تجدید خواهیم کرد.هفته گذشته در خبری از ابطال 
انتخابات فدراسیون ژیمناستیک و اعلام حکم آن طی 

روزهای آینده خبر داده بود.

حضور ساره جوانمردی در انتخابات 
کمیته ورزشکاران پارالمپیک آسیا

ایران  پاراتیراندازی  ملی پوش  جوانمردی  ساره  نام 
ورزشکاران  کمیته  انتخابات  کاندیداهای  فهرست  در 
ایران  کاروان  گرفت.پرچمدار  قرار  آسیا  پارالمپیک 
هانگژو،  پاراآسیایی  بازی های  افتتاحیه  مراسم  در 
ورزشکاران  کمیسیون  انتخابات  در  آرا  کسب  برای 
پارالمپیک آسیابا ورزشکارانی از رشته ها و کشورهای 
پارادوچرخه سواری )امارات(، پارادوومیدانی )عربستان، 
و  )بحرین  میز  روی  پاراتنیس  چین(،  و  هند  اردن، 
چین تایپه(، راگبی با ویلچر )ژاپن( و بوچیا )سنگاپور( 
رقابت خواهد کرد.انتخابات کمیته ورزشکاران در جریان 
بازی های پاراآسیایی، در هانگژو برگزار می شود و 10 
نامزد برای شرکت در رأی گیری در این کمیته معرفی 
شده اند.پس از پایان رأی گیری، پنج نفر از این لیست تا 
سال 2027 عضو رسمی کمیته ورزشکاران در هیأت 
اجرایی کمیته پارالمپیک آسیا می شوند و در نهایت یک 
نفر را از میان خود به عنوان رئیس معرفی می کنند که 
جایگزین رئیس فعلی کمیته ورزشکاران، جونگ مین لی 
از کره جنوبی خواهد شد.هدف از تشکیل این کمیته، 
شنیدن صدای ورزشکاران در فرآیند تصمیم گیری های 
کمیته پارالمپیک آسیاست. این کمیته پنج عضو اصلی 
دارد که هر چهار سال یک بار در بازی های تابستانی 
پاراآسیایی انتخاب می شوند که با تایید هیات اجرایی 
کمیته پارالمپیک آسیا می توان دو عضو دیگر را نیز 
انتخابات  کرد.برای  اضافه  کمیته  این  به  و  انتخاب 
کمیته ورزشکاران همه ورزشکاران حاضر در بازی های 
پاراآسیایی می توانند تا چهارم آبان ماه به یک نامزد در 
محل رأی گیری واقع در سالن غذاخوری در دهکده 
ورزشکاران رأی دهند.نتایج این رأی گیری پنجم آبان ماه 

1402 )27 اکتبر( اعلام می شود.

احسان اصولی سخنگوی فدراسیون فوتبال پس از جلسه 
هیأت رئیسه در جمع خبرنگاران اظهار داشت: جلسه هیأت 
رئیسه پس از حضور مسئولان فدراسیون فوتبال در مراسم 

بدرقه تیم ملی فوتبال بانوان کشورمان برگزار شد. 
در ابتدای این جلسه مهدی تاج رئیس فدراسیون فوتبال 
گزارشی از برنامه های فدراسیون ارائه داد، همچنین مدیر 
تیم های ملی هم در خصوص اردوهای تیم ملی و تورنمنت 
اردن توضیحاتی را بیان کرد. در ادامه هم رئیس فدراسیون 
فوتبال با توجه به اتفاقاتی که اخیراً در سرزمین های اشغالی 
فلسطین و غزه رخ داده است، این اقدام را محکوم کرد و 

اعضای هیأت رئیسه هم از صحبت های تاج حمایت کردند.
وی افزود: در این جلسه بیشترین زمان روی نحوه انتخاب 
نمایندگان باشگاه های حاضر در لیگ قهرمانان آسیا گذاشته 
شد که جزئیات آن در آینده به صورت تفصیلی از سوی 

مسئولان اعلام خواهد شد.
اصولی ادامه داد: در راستای سازماندهی اداری فدراسیون 
فوتبال و کسب استانداردهای ISO اتفاقاتی در فدراسیون 
را  اقدام لازم  آنها  برای  و همواره  است  دادن  در حال رخ 
انجام خواهیم داد. در دستور جلسه امروز 2 موضوع را مورد 

بحث قرار دادیم که یکی از آنها بحث اعزام تیم های ملی 
به رویدادهای بین المللی بود و دوم هم موضوع استقبال از 
تیم های ملی بود که اعضا نکته نظراتی را داشتند که اعلام 

شد و برگشت دادند تا اصلاحات انجام شود.
سخنگوی هیأت رئیسه فدراسیون فوتبال گفت: در خصوص 
سامانه جوانان و مدارس فوتبال که در گذشته افتتاح شده بود 
اعضای هیأت رئیسه تأکید داشتند که هر چه سریع تر این 
سامانه راه اندازی شود. این سامانه به دلیل ارتباط مستقیم 
مدارس فوتبال با خانواده ها بسیار مهم است و مردم ما هم 

انتظاراتی را دارند که باید انجام وظیفه کنیم.
عضو هیأت رئیسه فدراسیون فوتبال در مورد اینکه حسین 
بادامکی رئیس هیأت فوتبال مشهد است و چگونه می تواند 
همزمان معاون ورزشی باشگاه پرسپولیس باشد، عنوان کرد: 
حسین بادامکی همچنان رئیس هیأت فوتبال مشهد است 
اما با توجه به حضور او در باشگاه پرسپولیس باید بر اساس 
قوانین استعفای خود را اعلام کند. ما بر اساس قانون در این 
زمینه عمل خواهیم کرد.سخنگوی هیأت رئیسه فدراسیون 
فوتبال در مورد گلایه فدراسیون فوتبال از صداوسیما، اظهار 
داشت: اساس هیأت رئیسه و رئیس فدراسیون بر تعامل با 

همه بخش هاست. فوتبال یک جزیره مجزا از بخش های 
مختلف کشور نیست. از سوی فدراسیون هیچ وقت این 
پیمان و راهبرد نقض نشده است. مجموعه های مختلفی 
کمک می کنند که این مسائل حل شود. آیا این صحبت ها 
به نفع فوتبال است و کمک می کند؟ آیا در راستای ارتقای 
فوتبال است یا طرح مباحث شخصی؟ ما بر راهبرد همکاری 
با صداوسیما ایستاده ایم و از ناحیه ما هیچ وقت نقض نخواهد 
شد.اصولی در مورد ناکامی های بزرگ تیم امید و اینکه تاج 
هم اعلام کرد این نتایج جای عذرخواهی و تفکر دارد، گفت: 
تاج به عنوان رئیس فدراسیون این موضوع را مطرح کرد. 
اعضای هیأت رئیسه فدراسیون فوتبال نیز باید مسئولیت را 
بپذیرند و از مردم به خاطر این اتفاقات و نتایج عذرخواهی 
می کنیم اما مباحث فنی تیم امید و اتفاقاتی که سبب شد 
این نتایج رقم بخورد، باید آسیب شناسی دقیق شود. این 
موضوع نیز به جلسه عنایتی با دوستان موکول شد. قطعاً 
نتایج این جلسه به سمع و نظر مردم می رسد.سخنگوی 
فدراسیون گفت: البته مردم باید به نکته ای که امروز تاج به 
آن اشاره کرد، توجه کنند. وحدت رویه در مدیریت تیم امید 

نکته ای است که می تواند ما را از این چالش ها دور کند. 

احسان اصولی مطرح کرد:

اهمیت نظر قلعه نویی در مورد سرمربی تیم امید
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معاون وزیر راه و شهرسازی خبر داد:
رشد ۲۰۰ درصدی صدور پروانه 

ساخت در تهران
*اجرای بسته تشویقی ۱۹بندی در ۱۳۶ شهر

مدیرعامل شرکت بازآفرینی شهری از رشد ۲۰۰ درصدی 
صدور پروانه ساخت در بافت فرسوده تهران خبر داد و 
گفت: با اجرای بسته تشویقی ۱۹ بندی انتظار جهش 
برای  بار  اولین  برای  و  داریم  را  فرسوده  بافت های  در 
 ۸۰ معادل  مسکونی  واحدهای  مقاوم سازی  و  مرمت 
درصد تسهیلات ساخت ارایه می شود.محمد آئینی در 
مورد نوسازی بافت فرسوده شهرها، اظهار کرد: بر اساس 
قانون و سند ملی احیا، بهسازی و نوسازی و توانمندسازی 
بافت های فرسوده و ناکارآمد شهری باید سرانه استاندارد 
مسکن در محلات هدف بازآفرینی شهری به متوسط 
استاندارد مسکن همان شهر برسد.وی با اشاره به اینکه 
شامل  شهری  ناکارآمد  بافت  هکتار  هزار  اکنون ۱۶۷ 
بافت فرسوده میانی، بافت تاریخی فرسوده و سکونتگاه 
غیررسمی در کشور وجود دارد، اظهار کرد: ۲ میلیون 
و ۷۰۰ هزار بنای ناپایدار در این بافت ها شناسایی شده 
که از مقاومت لازم برخوردار نیستند و چنانچه حوادث 
غیرمترقبه ای همچون زلزله رخ بدهد، عمده تلفات انسانی 
در این محدوده ها خواهد بود.معاون وزیر راه و شهرسازی 
با بیان اینکه سیاست شرکت بازآفرینی شهری ایران برای 
حل این معضل نوسازی مسکن در این بافت هاست و 
چاره ای جز شتاب بخشی به نوسازی نداریم، گفت: در 
استان هایی که در بافت های فرسوده بناهای ناپایدار بالای 
۵۰ درصد وجود دارد با مشکل جدی مواجه هستند و 

باید هر چه سریع تر وارد جریان نوسازی شوند.
اجرای بسته تشویقی ۱۹ بندی در ۱۳۶ شهر

آئینی با اشاره به اینکه اجرای بسته های تشویقی نقش 
کرد:  بیان  دارد،  فرسوده  بافت های  نوسازی  در  مهمی 
نوسازی  به  کمک  برای  مختلفی  تشویقی  بسته های 
بافت های فرسوده تدوین شده است که مهم ترین آن  
بسته تشویقی ۱۹ بندی کالبدی است. این بسته تشویقی 
اکنون در ۱۳۶ شهر اجرا می شود؛ همچنین ۵۹ شهر 
بسته خاص خودشان را تعریف کرده اند و انتظار ما این 
است که تمام شهرها این بسته تشویقی را اجرایی کنند.

وی با بیان اینکه اجرای بسته تشویقی ۱۹ بندی باعث 
تهران شده  پروانه در شهر  رشد ۲۰۰ درصدی صدور 
است، گفت: این مهم نشان می دهد ارایه بسته تشویقی 
۱۹ بندی که سال گذشته دولت برای نوسازی در نظر 
گرفت عامل مهمی در رشد نوسازی است.مدیر عامل 
شرکت بازآفرینی شهری با تاکید بر این که انتظار داریم 
همه شهرداری ها بسته های تشویقی را که تکلیف قانونی 
است، اجرا کنند، ادامه داد: با اجرای این بسته تشویقی 
انتظار جهش در نوسازی بافت های فرسوده را داریم، با 
توجه به حل مشکل بیمه پروانه ساختمانی قطعاً شاهد 
رشد جدی تری در این زمینه خواهیم بود و در بهمن ماه 
سال جاری به این جهش خواهیم رسید.آئینی تصریح 
کرد: متقاضیان می توانند شکایت ها و گزارش های خود 
در رابطه با عدم همکاری شهرداری ها در اجرای بسته های 
 www.udrc.ir تشویقی ۱۹ گانه را از طریق تارنمای
یا سامانه پیامکی ۳۰۰۰۸۶۱۲ در میان بگذارند. مردم 
بدانند برای ایفای حقوق قانونی شان در نوسازی مسکن و 
دریافت حمایت های قانونی از شهرداری ها و دستگاه های 

خدمات رسان شهری تا آخر در کنارشان هستیم.
ارایه تسهیلات نهضت ملی مسکن به

 بافت فرسوده
دبیر ستاد ملی بازآفرینی شهری پایدار بسته مالی را یکی 
دیگر از مشوق ها در این زمینه عنوان کرد و توضیح داد: 
تمام کسانی که در بافت های فرسوده و ناکارآمد شهری 
زندگی می کنند می توانند از تسهیلات طرح نهضت ملی 
مسکن استفاده کنند.وی گفت: علاوه بر این وام ارزان تری 
را نیز برای بافت های ناکارآمد تعریف کرده ایم که ۱۸۵ 
میلیون تومان آن با سود صفر درصد لحاظ می شود که 
این تسهیلات محدود است و سال گذشته از این محل به 
۱۷ هزار و ۵۰۰ واحد تسهیلات تعلق و قرارداد مربوطه 
منعقد شد.آئینی ادامه داد: وام نهضت ملی مسکن ۲۰ساله 
تقسیط می شود؛ اما وام ویژه نوسازی بافت فرسوده در 
سال جاری ۷ساله تقسیط خواهد شد؛ بنابراین سازنده و 
سرمایه گذار می توانند بر حسب شرایط خود هر کدام از 
این وام ها را انتخاب کنند؛ همچنین وام ودیعه مسکن نیز 
در تهران برای هر پلاک ۱۲۰ میلیون تومان و در سایر 
شهرها ۹۰ میلیون تومان با نرخ ۴ درصد در نظر گرفته 
شده است.معاون وزیر راه و شهرسازی طرح کلید به کلید 
در بافت های فرسوده شهری )موضوع بند ث تبصره ۱۱ 
قانون بودجه سال ۱۴۰۲( را از دیگر موارد تشویقی جهت 
مالکان  افزود:  و  کرد  اعلام  فرسوده  بافت های  نوسازی 
به  در محلات فرسوده در صورت واگذاری ملک خود 
دولت می توانند زمین یا واحد نوسازی شده با ۴۰ درصد 
تخفیف دریافت کنند که به زودی عملیات اجرایی آن در 
سراسر کشور آغاز خواهد شد.وی با اشاره به بافت های 
تاریخی گفت: در این بافت ها برای اولین بار و با تصویب 
شورای  پول و اعتبار برای مرمت و مقاوم سازی واحدهای 
مسکونی معادل ۸۰ درصد هزینه ساخت، تسهیلات ارایه 
می شود؛ همچنین بر اساس مصوبه ستاد ملی، باید وزارت 
میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی با همکاری 
استانداری ها ضوابط تعیین حریم را ظرف سه ماه مشخص 
و آن را به شورای عالی معماری و شهرسازی ارسال کنند 
که این کار در استان ها انجام نشده و پیشنهادم این است 
که هر چه زودتر این ضوابط و نقشه های تعدیل حرایم 
غیرضروری در بافت های تاریخی را تعیین و ارسال کنند.

مدیرعامل شرکت بازآفرینی شهری ایران بیان کرد: از 
ابتدای دولت سیزدهم ۱۸۹ هزار و ۲۰۰ واحد جهت 
نوسازی در دست اجرا بوده که ساخت قریب به ۱۵۷ 
هزار واحد آن در دولت سیزدهم آغاز شده که حدود ۴۹ 
هزار واحد تاکنون به بهره برداری رسیده است.آئینی از 
اجرای طرح جهادی تبیین مشوق های نوسازی مسکن 
و نمایشگاه دایمی نوسازی مردمی خبر داد و گفت: قرار 
است طی یک رویداد ویژه با محوریت همکاران بسیجی 
داوطلب ادارات استانی و شهرستانی زیر مجموعه وزارت 
از  مردم  آگاهی  میزان  ارتقای  هدف  با  شهرسازی  و  راه 
حقوقشان و حمایت های قانونی دولت و شهرداری ها در حوزه 
نوسازی مسکن به همراه گروه های داوطلب جهادی به شکل 
چهره به چهره و گفت وگوی رو در رو با ساکنان این بافت ها 
وارد عمل شوند و بسته تشویقی ۱۹ بندی، سایر بسته های 
تشویقی و نیز تسهیلات و حمایت های دولت و شهرداری ها را 
برای ساکنان این بافت ها با مشارکت شهرداری ها تبیین کنند.

تعرفه تجاری ایران و روسیه
 تا پایان سال صفر می شود

عضو اتاق مشترک بازرگانی ایران و روسیه با بیان اینکه 
تا پایان سال تعرفه تجاری ایران و روسیه صفر می شود، 
گفت: تجارت با پول ملی، تجارت آزاد و گشایش مرزهای 
گمرکی ایران با روسیه، ارمنستان، بلاروس به زودی 
گفت وگویی  در  میرکریمی«  می شود.»کامبیز  انجام 
کشورهای  و  ایران  تجاری  توسعه  با  داشت:  اظهار 
اوراسیا تا پایان سال مشکلات فعالان اقتصادی در حوزه 
رقابتی حل خواهد شد.این  بازار  و  تعرفه ها  گمرک، 
فعال اقتصادی با اشاره به جهش صادراتی با توسعه 
زیرساخت های حمل و نقلی، افزود: زیرساخت های نرم 
افزاری در حوزه موافقت نامه های تجارت آزاد با کشورها 
به طور جدی و با سرعت در حال اجراست که مذاکره 
کننده های ایران و روسیه تفاهم های خوبی داشتند و 
بعد از نهایی شدن در پارلمان های ۵ کشور و ایران ابلاغ 
و اجرایی خواهد شد.وی با اشاره به سابقه صادرات ایران 
به روسیه و بلاروس در حوزه خودرو، بیان داشت: با 
برپایی نمایشگاه و معرفی خودرو سمند Lx، کارخانه ای 
که در بلاروس برای خودروساز آمریکایی مجهز شده 
بود، در اختیار تولیدکننده ایران قرار گرفت. در کشور 
روسیه هم پژو ۲۰۶ صندوقدار و سمند مشتری دارد 
که به دلیل نبود زیرساخت حمل و نقلی و بعد آن 
از سال ۹۸  روبرو شد که  با مشکل  ارزی  مشکلات 
مسیر تازه ای برای تولید و صادرات خودرو، توربین ها، 
شد.میرکریمی  باز  خودرو  قطعه سازان  و  کاتالیزورها 
اظهار امیدواری کرد: با تشویق شرکت ها به بازاریابی و 
استفاده از این بازارها در غیاب برندهای بزرگ بتوانیم 
به توسعه صادرات و تثبیت جایگاه خود در کشورهای 
اوراسیا دست یابیم.عضو اتاق مشترک بازرگانی ایران و 
روسیه تنها دغدغه فعالان اقتصادی را دو نرخی بودن 
ارز دانست و تصریح کرد: امید داریم با یک نرخی شدن 
ارز یا نزدیک شدن به نرخ آزاد، رقابت شفاف و آزاد را 

توسعه دهیم.

عضو کمیسیون انرژی مجلس شورای اسلامی به بیان توضیحاتی 
درباره ایده مطرح شده در خصوص تخصیص بنزین به هر کد ملی 
در کشور به جای خودرو پرداخت و گفت: این شیوه به عدالت 
نزدیک تر است. پرویز محمد نژاد قاضی محله عضو کمیسیون انرژی 
مجلس شورای اسلامی  درباره ایده تخصیص بنزین به هر کد ملی 
به جای خودرو گفت: یکی از اقداماتی که می تواند عدالت را در 
جامعه برقرار کند این است که منابع ملی به صورت یک سهم 
برابر به همه مردم برسد.وی در ادامه بیان کرد: در بحث آب، برق 
و گاز عدالت در مصرف انرژی و طبیعتاً یارانه آنها برقرار نیست و 
برخی از مشترکین الگوی مصرف را رعایت نمی کنند و بیشتر از 
حقشان از این یارانه برخوردار می شوند و در حوزه بنزین هم همین 
شرایط حاکم است.این عضو کمیسیون انرژی مجلس ادامه داد: 
بنزین با مشکلات فراوانی در حال تولید است و بیش از حد از آن 

استفاده می شود و به همین دلیل است که باید در توزیع و مدیریت 
توزیع بنزین گام هایی برداریم.محمد نژاد قاضی محله افزود: یکی از 
راه های که برای مدیریت بر مصرف بنزین مطرح شده این است 
که بنزین که به صورت یارانه ای مصرف می شود را به همه مردم 
بدهیم و همه کسانی که خودرو داشته و نداشته باشند از این یارانه 
برخوردار شوند.این نماینده مجلس یازدهم ادامه داد: کسانی که 
خودرو نداشته باشند سامانه ای تعریف شود که در این سامانه بنزین 
آنها به فروش گذاشته شود. قطعاً کسی که مازاد بر سهمیه خودش 
بنزین نیاز دارد باید این سهمیه را خریداری کند.وی خاطرنشان 
کرد: این موضوع از این جهت خوب است که توزیع متوازن عدالت 
منابع اجرا می شود و به صورت پایلوت هم اجرایی شد. این شیوه 
در مجموع نگاه خوبی است اما هنوز زیر ساخت ها توان اجرای این 
ایده را ندارند.این نماینده مجلس یازدهم ادامه داد: باید همه مردم 

دسترسی به اینترنت و سواد لازم را داشته باشند تا بتوان این ایده 
را اجرایی کرد و از سوی دیگر نباید زمینه سود جویی دلالان را 
ایجاد کند.محمد نژاد قاصی محله ادامه داد: میانگین مصرف بنزین 
در سال جاری به ۱۲۰ میلیون لیتر رسیده است و باید کنترل شود. 
البته مصرف واقعی جامعه این نیست زیرا در سال ۱۴۰۰ میانگین 
مصرف ۸۰ میلیون لیتر بوده و امسال به این حد رشد کرده است. 
مگر ما در این دو سال چه تعداد خودرو به چرخه اضافه کرده 
ایم که این حد مصرف بالا رفته است. این حجم از مصرف نشان 
دهنده قاچاق است و تقریباً برای مصرف ۳۰ میلیون لیتر جای 
سوال است. این اتفاق ناگواری برای دولت است.وی افزود: باید این 
موضوع رسیدگی شود تا ما مجبور به واردات بنزین نباشیم. ما در 
معرض خطر هستیم و با این رویه مصرف خیلی زود به وارد کننده 

بنزین تبدیل می شویم و این برای ما خوب نیست.

ایجاد عدالت در توزیع یارانه با اعطای سهمیه بنزین به هر فرد

صادرات نان صنعتی غیریارانه ای
 به طور مشروط 

جهاد  وزارت  بازرگانی  توسعه  معاونت  سرپرست 
غیریارانه ای  صنعتی  نان  صادرات  گفت:  کشاورزی 
نوذری،  خانی  است.احمد  مانع  بلا  مشروط  طور  به 
جهاد  وزارت  بازرگانی  توسعه  معاونت  سرپرست 
کشاورزی طی نامه ای به رئیس سازمان توسعه تجارت 
عنوان کرد؛ صادرات نان صنعتی در صورت تامًین آرد 
آن از محل آرد غیریارانه ای بر اساس نظر نهاد مرجع 
تشخیص )اداره کل غله و خدمات بازرگانی استان( 

جهت تهیه نان های مذکور بلامانع است.

وزیر راه و شهرسازی از تدارک ۵۰۰ هزار قطعه زمین در روستاهای 
سراسر کشور تا پایان سال خبر داد و گفت: ۱۰۵ هزار مسکن مهر 
تاکنون تکمیل شده است و تعیین تکلیف بقیه آنها در دستور کار 
در  بذرپاش«  »مهرداد  شهرسازی،  و  راه  وزارت  گزارش  است.به 
نشست تخصصی نهضت ملی مسکن با حضور مدیران ملی و استانی 
و مسؤولان مرتبط که در استان های سراسر کشور در حوزه مسکن 
تصمیم گیری و ایفای نقش می کنند، افزود: امروز درباره تصمیمات 
اتخاذ شده و عملکردها در بخش های مختلف مسکن و ظرفیت هایی 
که در حوزه آماده سازی و کمک به پروژه نهضت ملی وزارت راه و 
شهرسازی را یاری می کند، بحث و تبادل نظر شد که همه پروژه ها در 
چند بخش مرور می شود.وی ادامه داد: یک بخش، تأمین زمین است 
که با رصد وضعیت آن، رشد خوبی محرز است و امروز با بیش از ۵۱ 
هزار هکتار که ۱۵ هزار هکتار در قالب شهرک های جدید و بقیه در 
حوزه الحاق به محدوده است، جهش قابل توجهی انجام شده است.

وی ادامه داد: ۹۲ شهرک جدید نیز در دستور کار است و برخی از 
آن ها در استان به تأیید رسیده است که البته مسیر تصویب با رعایت 
همه جوانب و ملاحظات انجام می شود و این مسیر تا آخر سال با 
سرعت ادامه می یابد.وزیر راه و شهرسازی اظهار داشت: در بخش های 
مسکن حمایتی، بافت فرسوده، خود مالکی و غیره در فازهای مختلف 
با پیشرفت های مختلف تا پایان سال به سرانجام می رسد.بذرپاش، 
آورده  را  می بخشد  شدت  را  ساخت  که  شاخص هایی  اصلی ترین 
متقاضی و تسهیلات بانکی عنوان کرد و گفت: بانک ها تاکنون رشد ۲۱ 
درصدی در تعهد داشته اند، اما کافی نیست و نمی تواند ما را به نقطه 
قابل قبول برساند.وی یادآور شد: جلسات شورای عالی مسکن با حضور 

رئیس جمهور به صورت مرتب برگزار می شود و مصوبه های خوبی 
نیز به تصویب رسیده است. همچنین با همراهی تیم های مختلف 
بازرسی، جلسات مشترک زیادی با بانک مرکزی داشته ایم تا در پنج 
تا ۶ ماه باقی مانده تا پایان سال عملیات ساخت شتاب بگیرد.وزیر 
راه و شهرسازی بیان داشت: از طریق روش های مختلف تهاتر زمین 
سعی شد خلأها پوشش داده شود. همچنین تلاش می شود تعهدات 
مسکن مهر تعیین تکلیف شوند که در این راستا از تکمیل ۱۰۵ هزار 
واحد مسکونی عبور کردیم و سعی می شود آنان که درصد پیشرفت 
بالاتر دارند، هرچه سریع تر انجام شوند.وی با اشاره به پیگیری مصوبات 
شورای عالی مسکن و تعاملات مربوط به حوزه راه و شهرسازی درباره 
زمین های مناطق آزاد مثل جزایر کیش و قشم، گفت: مناطق آزاد 
قوانین خاص دارند اما قانون مادر، قانون جهش تولید مسکن است 
که همه جا جاری و ساری است.وزیر راه و شهرسازی عنوان کرد: در 
برخی از استان ها مشکل تأمین زمین داریم، مثل مناطق کوهستانی 
یا اراضی کشاورزی مثل کردستان، ایلام و لرستان که مقرر شده است 
بخشی را از طریق شهرک های جدید که در مجاورت شهرهاست و 
همچنین نقاط روستایی پوشش دهیم.وی با اشاره به ساخت شهرک ها 
و روستاهایی که در حریم شهرها هستند، تصریح کرد: تا پایان سال 
۵۰۰ هزار قطعه زمین در روستاهای سراسر کشور تدارک می بینیم و 
این خط تلاش جدید ماست.بذرپاش توضیح داد: آماده سازی زمین در 
مقیاس میلیونی نیز پروژه گسترده و مفصلی است و منابع مالی زیادی 
طلب می کند که امسال بخشی از آن از طریق واگذاری به قرارگاه 
خاتم الانبیا، قرارگاه امام حسن و شهرداری ها واگذاری انجام و سبب 
شد که عملیات آماده سازی سرعت بگیرد.وزیر راه و شهرسازی درباره 

آورده مردم نیز گفت: متقاضیان نسبت به پیشرفت پروژه ها اعتماد و 
آورده تزریق می کنند.وی ادامه داد: ما دو هدف در کشور داریم؛ رشد 
تولید و کاهش تورم که سهم عرضه گسترده تر زمین و مسکن برای 
کاهش تورم چشمگیر است و این موضوع نیازمند منابع مالی است.

به گفته بذرپاش، رشد تولید نیز به مسکن مربوط می شود که اگر 
دستگاه های اقتصادی به دنبال رشد تولید و افزایش نرخ رشد تولید 
ناخالص داخلی هستند، این رشد تولید از مسیر مسکن می گذرد و 
از بانک ها می خواهیم با تزریق منابع این مهم را انجام دهند.وی درباره 
سرعت نهضت ملی و نقش انبوه سازان، گفت: نهضت ملی مسکن یعنی 
همه اجزایی که در ساخت و ساز ایفای نقش می کنند پای کار باشند 
که در این راستا آوردن مجموعه های مختلف از جمله انبوه سازان و 
دیگر نهادها و گروه ها، در برنامه بوده است، آئین نامه مشارکت نقدی و 
غیرنقدی نیز به استان ها ابلاغ شده است که ایجاد انگیزه کنند.بذرپاش 
درباره تأمین مصالح ساختمانی و قیمت زمین، توضیح داد: در پروژه های 
نهضت ملی مسکن، قیمت زمین تقریباً صفر شده است و هزینه ساخت 
مربوط به مصالح است که رئیس جمهور نیز در این حوزه کاهش قیمت 
تمام شده را خواستار شدند.وی اضافه کرد: فولاد و سیمان بخش اعظم 
مصالح را تشکیل می دهند و هر روز تأخیر برای خروج این دو از بورس 
مایه خسران است و این موضوع کارشناسی شده است. همچنین در 
حوزه قیمت تمام شده مسکن، عوارض شهرداری ها و بیمه نیز تا بخش 
قابل توجهی کاهش داده شد. از سوی دیگر قیمت عوارض و بیمه های 
ساخت نیز حداقلی است. نهضت ملی مسکن یعنی مشارکت همه 
اجزای کشور که امیدواریم با همکاری همه سازمان ها و اجزای مختلف، 

به درستی به سرمنزل مقصود برسد.

وزیر راه و شهرسازی:

۱۰۵ هزار واحد مسکن مهر تکمیل شد

آماده سازی نیروگاه های
 برق آبی برای تأمین انرژی پایدار 

پیک زمستان
تعمیرات سالیانه ۲۰ واحد نیروگاهی برق آبی شرکت 
آب و نیرو با ظرفیت کل بیش از ۳ هزار مگاوات به 
منظور آماده سازی این واحدها برای تولید انرژی پایدار 
و مطمئن در پیک زمستان آغاز شد.به گزارش  وزارت 
نیرو، پس از رکوردشکنی نیروگاه های برق آبی شرکت 
آب و نیرو در تأمین برق و عبور موفق از پیک تابستان، 
از مهرماه تعمیرات سالیانه ۲۰ واحد نیروگاهی برق آبی 
انرژی  به منظور آماده سازی این واحدها برای تولید 
پایدار و مطمئن در پیک زمستان آغاز شد.بر اساس 
برنامه ریزی های صورت گرفته تا قبل از پیک زمستان 
پیش رو، ضمن مدیریت بهینه آب مخازن سدها، بخش 
عمده ای از تعمیرات و آماده سازی واحدهای برق آبی نیز 
به اتمام خواهد رسید و نیروگاه های برق آبی همچون 
گذشته نقش مؤثر خود را در تأمین انرژی پایدار در 
زمستان نشان خواهند داد.در همین راستا نیروگاه های 
برق آبی این شرکت در پیک تابستان ۱۴۰۲ نسبت به 
مدت مشابه سال گذشته ۸۰ درصد انرژی بیشتری 
از  موفق  گذر  در  مهمی  بسیار  سهم  و  کرده  تولید 

تابستان بدون خاموشی داشته اند.

۱۰۰درصد پول گندم کاران مناطق 
گرمسیر پرداخت شد

گفت: ۱۰۰  کاران  گندم  ملی  بنیاد  عامل  مدیر 
درصد مطالبات معوق گندم کاران مناطق گرمسیر 
تنها ۱۰ درصد مطالبات گندم  و  پرداخت شده 
امسال  مانده است.  باقی  کاران مناطق سردسیر 
آمار برداشت گندم دولت را غافلگیر کرده و در 
حالی که پیش بینی شده بود حداکثر ۸ میلیون 
تن گندم در کشور کشت شده باشد ۱۰ میلیون و 
۳۴۸ هزار تن گندم از سوی دولت خریداری شد.بار 
مالی خرید تضمینی گندم با نرخ جدید هر کیلو 
۱۵ هزار تومان برای دولت در مجموع بیش از ۱۵۵ 
هزار میلیارد تومان )همت( شد. علی قلی ایمانی، 
مدیرعامل بنیاد ملی گندم کاران درباره پرداخت 
مطالبات گندم کاران به مهر گفت: مجموع هزینه 
خرید تضمینی گندم بیش از ۱۵۵ همت بود که از 
این مقدار ۱۰۰ درصد مطالبات گندم کاران مناطق 
گرمسیر پرداخت شده و تنها ۱۰ درصد مطالبات 
گندم کاران مناطق سردسیر باقی مانده است.وی 
و حدود ۷  پرداخت  کنون ۱۴۸ همت  تا  افزود: 
همت از پول گندم کاران باقی مانده که قول داده 
شده تا پایان مهر با تمام گندم کاران کشور تسویه 

خواهد شد.

آگهی اختصاصی موضوع قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان 
های فاقد سند رسمی برابر ماده ۳ و ماده 

۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف 
 ۱۴۰۲۶۰۳۱۲۰۰۱۰۰۶۵۳۷ شماره  رای  برابر 
هیئت موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی مستقر 
در واحد ثبتی تصرفات مالکانه بلامعارض کلاسه 
آقای  تقاضای   ۱۴۰۲۱۱۴۴۱۲۴۸۰۰۰۰۱۲۷
علیرضا جهان تیغ به شماره شناسنامه و کد ملی 
۴۸۶۰۷۰۴۸۰۰ صادره از کلاله فرزند جانمحمد 
در ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی بمساحت 
۱۸۴۳۰ متر مربع از پلاک شماره ۱۵۰- اصلی 
واقع در اراضی هاشم آباد بخش دو حوزه ثبت 
گرگان طبق رای صادره حکایت از انتقال از مالک 
رسمی جانمحمد جهانتیغ به متقاضی دارد لذا به 
منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 
پانزده روز اگهی می شود از این روز اشخاصی که 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراض 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین اگهی 
بمدت دو ماه اعتراض خود را با ذکر شماره پرونده 
به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف 
مدت یکماه از تاریخ تسلیم اعتراض به مرجع 
ذیصلاح  مرجع  به  را  خود  دادخواست   ، ثبتی 

قضائی تقدیم نماید  شناسه اگهی ۱۵۸۸۸۰۰
تاریخ انتشار نوبت اول ۱۴۰۲/۸/۱

تاریخ انتشار نوبت دوم ۱۴۰۲/۸/۱۶
سرپرست اداره ثبت اسناد و املاک منطقه 

یک گرگان 

آگهی نوبتی و تحدید حدود اختصاصی تقاضای ثبت 
ملک حوزه ثبتی سوادکوه شمالی 

املاکی که مطابق ماده ۱۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی مصوب ۱۳۹۰/۹/۲ و 
آیین نامه مربوطه در هیئت حل اختلاف ، منجر به صدور رای 

می گردد به شرح زیر اگهی می شود :
املاک متقاضی واقع در قریه برنجستانک پلاک ۱۹۴ فرعی ۱ 
اصلی بخش ۱۵ حوزه ثبت سوادکوه شمالی به مالکیت سارا 
شجاعی نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به 
مساحت ۳۱۶۹.۹۰ متر مربع خریداری بدون واسطه از محمد 

رضا ذکایی و نادر توانایان فرد مالک رسمی .
لذا کسانی که نسبت به املاک فوق اعتراض دارند می توانند به 
استناد ماده ۱۶ قانون ثبت از تاریخ اولین انتشار به مدت ۹۰ روز 
درخواست واخواهی خود را به این اداره تسلیم و رسید دریافت 
دارند اگر بین تقاضا کننده و دیگری قبل از انتشار این اگهی 
دعوایی در مراجع قضایی اقامه شده باشد ، معترض باید گواهی 
تقدیم دادخواست را به این اداره تحویل دهد در این صورت 
اقدامات ثبت موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه است در صورتی 
که اعتراض در مهلت قانونی تسلیم نگردد و یا گواهی تقدیم 
دادخواست به دادگاه عمومی محل ، به این اداره تحویل نشود 
اداره ثبت اقدام به صدور سند مالکیت می نماید این اگهی در ۲ 
نوبت به فاصله ۳۰ روز منتشر خواهد شد ضمنا املاک مذکور 
که طبق ماده ۱۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی 
و ساختمان های فاقد سند رسمی مصوب ۱۳۹۰/۹/۲ اگهی 

گردید تحدید حدود آن به صورت هم زمان انجام می شود .
شناسه اگهی  ۱۵۸۷۵۵۹  تاریخ نوبت اول ۱۴۰۲/۸/۱

تاریخ انتشار نوبت دوم :۱۴۰۲/۹/۱
حامد خاوری کرد آسیابی 

سرپرست اداره ثبت اسناد واملا سوادکوه شمالی

آگهی نوبتی و تحدید حدود اختصاصی تقاضای ثبت 
ملک حوزه ثبتی سوادکوه شمالی 

املاکی که مطابق ماده ۱۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی مصوب ۱۳۹۰/۹/۲ و 
آیین نامه مربوطه در هیئت حل اختلاف ، منجر به صدور رای می 

گردد به شرح زیر اگهی می شود :
املاک متقاضی واقع در شیرگاه پلاک ۳۷۸ فرعی ۷۸ اصلی 
بخش ۱۵ حوزه ثبت سوادکوه شمالی به مالکیت هرمز زمانی 
نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 
۳۱۳۹.۵۰ متر مربع خریداری بدون واسطه از سعید پوشانی  

مالک رسمی .
لذا کسانی که نسبت به املاک فوق اعتراض دارند می توانند به 
استناد ماده ۱۶ قانون ثبت از تاریخ اولین انتشار به مدت ۹۰ روز 
درخواست واخواهی خود را به این اداره تسلیم و رسید دریافت 
دارند اگر بین تقاضا کننده و دیگری قبل از انتشار این اگهی 
دعوایی در مراجع قضایی اقامه شده باشد ، معترض باید گواهی 
تقدیم دادخواست را به این اداره تحویل دهد در این صورت 
اقدامات ثبت موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه است در صورتی 
که اعتراض در مهلت قانونی تسلیم نگردد و یا گواهی تقدیم 
دادخواست به دادگاه عمومی محل ، به این اداره تحویل نشود 
اداره ثبت اقدام به صدور سند مالکیت می نماید این اگهی در 
۲ نوبت به فاصله ۳۰ روز منتشر خواهد شد ضمنا املاک مذکور 
که طبق ماده ۱۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمان های فاقد سند رسمی مصوب ۱۳۹۰/۹/۲ اگهی گردید 

تحدید حدود آن به صورت هم زمان انجام می شود .
شناسه اگهی  ۱۵۸۶۹۷۲

تاریخ نوبت اول ۱۴۰۲/۸/۱
تاریخ انتشار نوبت دوم :۱۴۰۲/۹/۱

حامد خاوری کرد آسیابی 
سرپرست اداره ثبت اسناد واملا سوادکوه شمالی 

   آگهي نوبتي  سه ماهه  دوم  سال ۱4۰۲-  اداره ثبت اسناد واملاک 
شهرستان اسفراین

بدستور ماده ۱۲ قانون ثبت و ماده ۵۹          - آئین نامه قانون مذکور اسامي اشخاصي 
که نسبت به املاک  مجهول المالک و فاقد ثبت واقع در بخشهاي تابعه حوزه 
ثبتي شهرستان اسفراین تا آخرشهریور ماه سال یکهزار و چهارصدو دو  )۱۴۰۲( 
تقاضاي ثبت نموده اند با نوع ملک مورد تقاضا براي اطلاع عموم بشرح زیر آگهي 

مي شود:
))   بخش پنج بجنورد   ((

قریه  روئین  پلاک یک  )۱(         -اصلی
۲۷۷ فرعی خانم معصومه محمدی   فرزند واحد ششدانگ یکباب منزل 

۲۴۸۰ فرعی آقای علیرضا عطائی عظیمی  فرزند ابراهیم  ششدانگ یکقطعه زمین 
قریه  میان آباد  پلاک هفتادویک  )7۱(         -اصلی

۲۶۰۶ فرعی صندوق قرض الحسنه امام جعفر صادق )ع(  اسفراین ششدانگ 
قسمتی از ساختمان محل صندوق قرض الحسنه

قریه  اردغان  پلاک یکصدو پنجاه وهفت   )۱57(         -اصلی
۵۷۸ فرعی علیرضا سپاهی اردغان    فرزند رجبعلی  ششدانگ یکقطعه باغ

قریه حسن آباد   پلاک یکصدو شصت و سه   )۱۶۳(         -اصلی
۳۱۷ فرعی خانم عذرا بردبار    فرزند علیجان ششدانگ منزل 

قریه  نوشیروان پلاک یکصدشصت و نه )۱۶۹(         -اصلی
۱۲۹ فرعی دولت جمهوری اسلامی ایران بنمایندگی اداره آموزش و پرورش 

اسفراین ششدانگ یکباب مدرسه 

۱۳۰فرعی خانم ایران زارع فرزند حسین ششدانگ یکقطعه باغ  
قریه پرکانلو   پلاک یکصدو هفتاد   )۱7۰(         -اصلی

اداره آموزش و پرورش  بنمایندگی  ایران  ۹۵ فرعی دولت جمهوری اسلامی 
اسفراین ششدانگ مدرسه

قریه  سارکانلو  پلاک یکصدو هفتادودو   )۱7۲(         -اصلی
اداره آموزش و پرورش  بنمایندگی  ایران  ۹۱ فرعی دولت جمهوری اسلامی 

اسفراین ششدانگ مدرسه
لذا به دستور مواد ۱۶و ۱۷ قانون ثبت هر کس نسبت به املاک آگهي شده در 
بالا معترض مي باشد و یا اینکه بین متقاضیان ثبت و دیگري اقامه دعوا شده و 
در جریان است مي بایستي اعتراض یا گواهي مشعر بر جریان دعوي  خود را از 
تاریخ انتشار نوبت اول این آگهي ظرف نود روز واشخاصی که به آگهی اصلاحی 
وحدود وحقوق ارتفاقی معترض  میباشند ظرف سی روز به اداره ثبت اسناد و 
املاک اسفراین تسلیم و رسید دریافت نموده و در اجراي تبصره ۲ ماده واحده 
قانون تعیین تکلیف پروندهاي معترضی ثبتي، معترضین از تاریخ تسلیم اعتراض 
به ادره ثبت ظرف یک ماه دادخواست اعتراض خود را به مرجع ذیصلاح قضایي 
تقدیم و گواهي لازم از مرجع مذکوراخذ وبه این اداره تسلیم نمایند ضمنا"حقوق 
ارتفاقي در موقع تحدید حدود و در صورت مجلس منظور مي گردد. و از تاریخ 
تنظیم صورتمجلس تحدیدي تا سي روز قابل اعتراض خواهد شد./ شناسه 

آگهی:۱۵۸۵۲۶۲  شماره میم الف: -۱
تاریخ انتشار نوبت اول: دوشنبه  ۰۱  /۰۸  /۱۴۰۲                                                                          

تاریخ انتشار نوبت دوم: چهارشنبه ۰۱  /۰۹  /۱۴۰۲
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روستای ماسوله
گیلان  استان  در  کوچک  شهر  یک  عنوان  به  حاضر  حال  در  که  است  پلکانی  روستایی  ماسوله 
شناخته می شود. این روستا که در سال ۱۳۵۴ به عنوان یک شهر تاریخی و زنده شناخته شده و 
در فهرست آثار ملی کشور به ثبت رسید، در حال حاضر به عنوان معروف ترین روستا پلکانی کشور 
و از جمله روستاهای معروف با معماری متفاوت در دنیا است. روستا ماسوله در ۶۵ کیلومتری غرب 

شهر رشت، بخش سردار جنگل فومن و در دامنه های جنگلی کوه البرز قرار گرفته است.
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40 درصد سرطان ها قابل پیشگیری هستند.

با روشی محیط زیستی؛

پر مرغ انرژی پاک 
تولید می کند

محققان از پر مرغ برای ساخت غشایی مخصوص جهت تولید برق هیدروژنی 
استفاده کرده اند که روشی حافظ محیط زیست و کارآمد است.هیدروژن یک 
سوخت نویدبخش و پاک است که محصولات فرعی سوخت آن هیچ ضرری 
برای محیط زیست ندارند. سلول سوختی هیدروژن با استفاده از غشاهای 
نیمه تراوا برق تولید می کند. با این وجود غشاهای مذکور به طور معمول 
با مواد شیمیایی گرانقیمت و مخرب برای محیط زیست ساخته می شوند 
 ETH که بسیار سمی هستند.درهمین راستا گروهی از محققان موسسه
Zurich و دانشگاه فناوری نانیانگ سنگاپور)NTU( روشی نوین برای تولید 
این غشاها با استفاده از مواد دور ریز در پرهای مرغ دارند. آنها روشی نوین و 
حافظ محیط زیست برای استخراج پروتئین کراتین از این پرها و تبدیل شان 
به فیبرهای بسیار نازک به نام فیبریل های آمیلوئید ابداع کرده اند.فیبریل 
های کراتین در مرحله بعد برای فعالسازی غشای سلول سوختی به کار می 
روند.رافائل مزنگا پروفسور غذا و مواد نرم در ETH Zurich در این باره می 
گوید: چند سال صرف تحقیق درباره روش های نوینی کردیم که با کمک 
آنها می توان از دورریز غذا برای سیستم های انرژی تجدیدپذیر استفاده کرد. 
ما ماده ای که هنگام سوختن دی اکسید کربن و گازهای سمی تولید می 
کند را در بستری متفاوت استفاده کردیم. فناوری جدید ما نه تنها جایگزین 
مواد سمی می شود، بلکه از انتشار دی اکسید کربن جلوگیری می کند و 
کل چرخه انتشار گازهای گلخانه ای را بستیم.سالانه حدود ۴۰ میلیون تن 
پر مرغ سوزانده می شود. این فرایند علاوه بر انتشار انبوه گازهای گلخانه ای 
به تولید گازهای سمی مانند دی اکسید سولفور منجر می شود. استفاده از 
پرهای مرغ در تولید برق هیدروژنی      روشی کارآمد برای مقابله با دورریز 
صنعت پرورش ماکیان است و همچنین به فرایند تجزیه آب کمک می کند.

گام بعدی محققان ارزیابی ثبات و ماندگاری غشای کراتینی ابداعی آنها و در 
صورت لزوم ارتقای آن است. تیم تحقیقاتی هم اکنون درخواست حق امتیاز 
مشترک برای غشا را ثبت کرده اند و به دنبال شرکت ها یا سرمایه گذارانی 
هستند که به پیشرفت توسعه و تجاری سازی این فناوری کمک می کند.

برای فضانوردان؛

پارچه مخصوص سفر 
به ماه ساخته می شود

نوع جدیدی از پارچه مخصوص لباس فضانوردی در ماه 
ابداع و طراحی شده که می تواند برحسب نیاز گرد و 

غبار ماه را دفع کند.
در  ماه  ارتجاعی  و  پذیر  انعطاف  پارچه  اولیه  نمونه   
»دانشگاه پاسیفیک هاوایی« )HPU(در حال توسعه 
است و اکنون گرنتی ۵۰ هزاردلاری از ناسا دریافت 
کرده است. پارچه مذکور از نیروهای الکترواستاتیکی 
استفاده می کند که قادر به دفع کردن غبار فاسد کننده 
ماه است و به این ترتیب اجازه نمی دهد ذرات تیز به 

لباس فضانوردی آسیب برسانند.
فناوری جدید LiqMEST نام دارد و هدف آن غلبه بر 
مشکلاتی است که فضانوردان مأموریت های آپولو ناسا 
با آن دست و  در دهه های ۱۹۶۰ و ۱۹۷۰ میلادی 
پنجه نرم می کردند. گرد و غبار تیز به سرعت سطوحی 
مانند سپرهای گرد و غبار مریخ نورد را خورده کرد، 
لباس فضایی فضانوردان را به هم چسباند و به طور کلی 

به همه چیز می چسبید.
بنابراین نیاز به لباس فضانوردی نوین بسیار حیاتی 
است. ناسا تصمیم دارد با اجرای برنامه آرتمیس در 
۲۰۲۵ یا ۲۰۲۶ میلادی، فضانوردان را دوباره به سطح 
ماه بفرستد. این جدول زمانی نه تنها به پیشرفت پروژه 
سرنشین دار آرتمیس ۲ در ۲۰۲۴ میلادی بستگی 
دارد، بلکه برای توسعه لندر و لباس فضانوردی مأموریت 

آرتمیس ۳ اهمیت دارد.
پارچه فناورانه جدید نه تنها غبار را از لباس فضانوردی 
دور نگه می دهد بلکه به فضانوردان اجازه می دهد در 
شرایط سخت با انعطاف پذیری بیشتری فعالیت کنند 
ویژگی های دفع کننده  روند  این  مانع   اما مهمترین 

ماده بود.
عارف رحمان که رهبری پروژه گرنت را برعهده دارد 
این باره می نویسد: هنگامی که پارچه فعال شود، میدان 
مغناطیسی ایجاد می کند و غبار ماه را دفع می کند 
و اجازه نمی دهد این ذرات به لباس بچسبند. چنین 
و  فضانوردی  لباس های  برای  می توان  را  استراتژی 
پوشش تجهیزات ماه طی مأموریت ها به این سیاره به 
کار برد.رحمان تصمیم دارد نمونه اولیه چنین پارچه ای 

را با گرنت دریافت شده از ناسا بسازد.

دانش بنیان ها دستگاه های 
نانواکسیژن برای مزارع آبزی 

پروری ساختند
فناوران یک شرکت دانش بنیان موفق به ساخت دستگاه های نانواکسیژن برای استفاده 
در مزارع آبزی پروری شدند که این سیستم نوین تولید آبزیان را تا ۳ برابر افزایش می 
دهد.عارف دادگستر مدیر عامل شرکت دانش بنیان نانو حباب انرژی درباره فعالیت این 
شرکت توضیح داد و گفت: بخشی از فعالیت شرکت در حوزه آبزی پروری است که در 
این زمینه سامانه های نانو اوزنی را تولید کرده ایم که گندزدایی و حذف میکروب ها را از 
سطح آب انجام می دهد و در بخش دوم دستگاه های نانواکسیژنی ساخته ایم که وظیفه 

اکسیژن رسانی پیشرفته را به منظور افزایش میزان تولید ماهیان برعهده دارند.
این فعال فناور ضمن اشاره به اینکه اکسیژن یکی از مهمترین فاکتورهای آبزی پروری 
است و متابولیسم ماهیان به شدت تحت تأثیر غلظت اکسیژن است، خاطرنشان کرد: 
کاهش میزان اکسیژن محلول باعث کاهش تنفس و فعالیت تغذیه شده که سرعت رشد 

آبزیان را کند می کند و می تواند سبب بیماری و عفونت های قارچی شود.
وی ضمن بیان این مطلب که با اکسیژن کافی در آب می توان تراکم بیشتری از آبزی 
در واحد سطح نگهداری کرد که منجر به افزایش عملکرد تولید خواهد شد، تصریح کرد: 
اکسیژن کافی می تواند از سمی شدن آب به وسیله مواد دفعی آبزیان یا حتی موادی که 
از بیرون وارد آب می شوند، بکاهد.وی ادامه داد: فناوری نانو حباب به عنوان نسل جدید 
سیستم اکسیژن رسانی نقش ویژه ای در کاهش تلفات و افزایش میزان تولید دارند. در 
ژنراتورهای نانو حباب که توسط این شرکت ساخته شده راندمان اکسیژن به داخل آب 
بسیار بالا بوده به طوری که بهره برداری از حداکثر ظرفیت را از طریق حباب های نانو به 

عنوان منابع اکسیژن غوطه ور در داخل آب فراهم می کند.
دادگستر خاطرنشان کرد: اکسیژن رسانی با استفاده از فناوری نانوحباب نسبت به 
روش های مرسوم اکسیژن رسانی عملکرد بهتری دارند و می توانند اکسیژن را به تمام 
استخرهای پرورشی برسانند. همچنین باعث می شود استرس ماهی ها پایین بیاید و در 

نتیجه بیماری ماهی ها کمتر می شود و راندمان تولید افزایش می یابد.
وی از دیگر مزیت های نانو حباب در مزارع آبزی پروری را افزایش راندمان اختلاط 
اکسیژن، بهتر شدن کیفیت آب، کاهش تلفات و بیماری، پرورش ماهیان سردابی 
گرمایی و میگو، افزایش راندمان مصرف اکسیژن توسط آبزی و افزایش تراکم تولید 
عنوان کرد و گفت: به طور مثال از این فناوری در یک مزرعه قزل آلا در شهر ارومیه 
استفاده کردیم که تراکم تولید را تا ۳۰۰ درصد افزایش داد. این مزرعه پرورش ماهی، 
یک مزرعه ۱۳۰ تنی است و در این پروژه ستاد نانو ناظر پروژه بود و ما مجری طرح 

بودیم و در حال حاضر این آزمایش تأیید شده است.
این فعال فناور با بیان اینکه ما تنها شرکتی هستیم که تاییدیه سیستم نوین اکسیژن 
رسانی پیشرفته در آبزی پروری را دریافت کرده ایم، افزود: در حال حاضر در مرحله 

تجاری سازی قرار داریم.
وی با اشاره به تنش آبی در برخی استان های کشور گفت: در حال حاضر با بحران کم 
آبی در کشور مواجه هستیم و این موضوع باعث شده برخی مزارع پرورش ماهی از مدار 
کار خارج شوند در حالی که ما معتقدیم که می توان با استفاده از این تکنولوژی مزارع 

پرورش ماهی را سرپا نگه داشت.

یک متخصص تغذیه عنوان كرد؛

چگونه همراه غذا 
سرطان را می خوریم 

دود كباب هم سرطان زاست
سیده فاطمه میری :غذاهای خوشمزه و پرچربی که می خوریم، همگی 
سرطان زا هستند؛ چون از روغن زیاد و انواع چاشنی ها استفاده می شود 
که برای سلامت ما مفید نیستند. وقتی وارد رستوران می شویم و بوی 
طبخ کباب به مشام ما می خورد، تصمیم می گیریم چند سیخ کوبیده 
سفارش بدهیم. در حالی که نمی دانیم با خوردن هر لقمه کباب چرب 

زغالی، ترکیبات سرطان زا را وارد بدن خودمان می کنیم.
بررسی ها نشان می دهد که مصرف فست فودها و غذاهای سرخ شده با 
روغن های زیاد، مهم ترین عامل ابتلاء به سرطان به شمار می آیند و ما از 

این واقعیت تلخ، خبر نداریم و آن را جدی نمی گیریم.

سید علی کشاورز متخصص تغذیه، در برنامه پرسشگر، با موضوع بررسی 
علل شیوع سرطان ها در کشور، به وضعیت تغذیه جامعه اشاره کرد و 
گفت: آلودگی مواد غذایی از لحظه کشت و استفاده بی رحمانه از کودهای 

شیمیایی ازُت، آغاز می شود.
وی افزود: وقتی ازت توتال مواد غذایی بالا باشد، به راحتی ترکیبات 

نیتروزامین که سرطان زا هستند، وارد بدن ما می شود.
کشاورز با عنوان این مطلب که تغذیه عامل اصلی یک سوم سرطان ها 

است، گفت: در بروز تمامی سرطان ها، تغذیه نقش دارد.
تغییر رنگ می دهد،  افزود: غذایی که به شدت سرخ می شود و  وی 
ترکیبات سرطان زا ایجاد می کند. همچنین، وقتی روغن کباب روی آتش 

می چکد و دود ایجاد می کند، این دود سرطان زا است.
کشاورز با عنوان این مطلب که شیوه پخت غذا در کشور ما و همچنین 
مصرف فست فودها در بروز سرطان ها نقش دارند، گفت: در دنیا استفاده 
از افزودنی ها را محدود کرده اند و نیتریت هم ممنوع شده و نیترات جای 

آن را گرفته است، اما در کشور ما همچنان از نیتریت استفاده می شود.
از  ما  ریزی های  برنامه  باید  اینکه  بر  تاکید  با  تغذیه  این متخصص 
زمین های کشاورزی آغاز شود، تصریح کرد: رستوران ها برای خوش طعم 

کردن غذاها از روغن زیاد و انواع چاشنی ها استفاده می کنند.

کشاورز گفت: متأسفانه رستوران سالم شهری و بین راهی نداریم که 
بشود غذای سالم خورد و اگر هم باشد، خیلی کم و انگشت شمارند.

وی افزود: یک اشتباه استراتژیک هم در دادن سوبسید به مواد غذایی 
داریم، به طوری که این سوبسید را به شکر و روغن می دهیم؛ در حالی 
که باید به جای شکر و روغن، این سوبسید به شیر، مرغ، ماهی و گوشت 

داده شود تا این گرفتاری ها کم شود.

انتشار قطعنامه آمریکا در شورای 
امنیت سازمان ملل

برای  دیگر  کشورهای  قطعنامه  دو  اخیر  روزهای  در  آمریکا  دولت 
نوار غزه را به نفع رژیم صهیونیستی وتو کرد،  برقراری آتش بس در 
اکنون پیش نویس قطعنامه ای ارائه داده که خواستار آتش بس در غزه 
نشده است. دولت آمریکا پس از اینکه به همراه انگلیس و فرانسه دو 
قطعنامه برزیل و روسیه برای برقراری آتش بس موقت در غزه و تسهیل 
ارسال کمک های انسان دوستانه را وتو کرد؛ هم اکنون به اعضای شورای 
امنیت سازمان ملل پیش نویس قطعنامه ای ارائه داده که بیشتر بر ادامه 
جنگ و حمایت بیشتر از رژیم صهیونیستی تأکید می کند.یک منبع در 
شورای امنیت سازمان ملل متحد به خبرنگار اسپوتنیک گفته که این 
قطعنامه خواستار آتش بس در غزه نشده است.خبرگزاری اسپوتنیک 
می گوید که به نسخه ای از پیش نویس قطعنامه آمریکا دست یافته که 
در آن حمله حماس و دیگر گروه های فلسطینی در روز ۷ اکتبر علیه 
رژیم صهیونیستی را رد و محکوم می کند.پیش نویس قطعنامه آمریکا 
همچنین بر »حق ذاتی اسرائیل برای دفاع از خود« تأکید می کند و 
خواستار آزادی فوری و بدون قید و شرط گروگان های »گرفته شده 
تأکید می کند.وب سایت شبکه خبری »سی بی اس«  توسط حماس« 
اعلام کرد نتایج تازه ترین نظرسنجی ها نشان می دهد که بیش از نیمی از 
مردم آمریکا مخالف اقدام دولت این کشور برای ارسال تسلیحات به رژیم 
صهیونیستی هستند. نتایج نظرسنجی مشترک شبکه سی بی اس و مرکز 
افکارسنجی »YouGov« نشان می دهد که اکثریت پاسخ دهندگان در 
این نظرسنجی اعلام کردند که آمریکا »باید کمک های انسان دوستانه به 
فلسطینی های حاضر در نوار غزه ارسال کند.«؛ درحالی که بیشتر آنها 
)۵۲ درصد( گفته اند که آمریکا »نباید تسلیحات و تجهیزات نظامی در 
اختیار اسرائیل قرار دهد.«همچنین ۵۶ درصد گفتند که با نحوه برخورد 
بایدن با مناقشه اسرائیل و حماس موافق نیستند. ۴۴ درصد هم اعلام 
کردند که موافق رویکرد دولت آمریکا در این زمینه هستند.۲۴ درصد از 
شرکت کنندگان در نظرسنجی معتقدند که »اقدامات و اظهارات« اخیر 
بایدن »بیش از حد در دفاع از اسرائیل« بوده و در مقابل ۴۴ درصد 
گفته اند که دولت بایدن »حمایت مناسبی از اسرائیل« داشته و ۳۲ 
درصد نیز تصور می کنند که این حمایت ها »کافی« بوده است.جو بایدن، 
رییس جمهور آمریکا چهارشنبه گذشته و پس از عملیات بزرگ »طوفان 
الاقصی« مقاومت علیه رژیم صهیونیستی و جنایت رژیم در بیمارستان 
معمدانی غزه، »برای اعلام حمایت واشنگتن از اسرائیل« به تل آویو سفر 
کرد. اشرف القدره، سخنگوی وزارت بهداشت فلسطین در غزه اعلام کرد 
که در نتیجه بمباران بیمارستان المعمدانی بیش از ۸۰۰ فلسطینی به 
شهادت رسیدند. منابع رسانه ای غیر رسمی اما آمار شهدا را بالای ۱۰۰۰ 
نفر اعلام کرده اند. اما تا کنون آمار دقیق شهدا و زخمی ها اعلام نشده 
است. از طرفی با توجه به تخریب بالای بیمارستان بسیاری از شهدا زیر 
آوار هستند و تلاش برای خارج کردن آن ها از زیر آوار برجای مانده از 
بمباران رژیم صهیونیستی ادامه دارد.رژیم صهیونیستی در جنایت جنگی 
آشکار بیمارستان معمدانی در غزه که مملو از مجروحان و خانواده های 
آن ها بود را هدف قرار داد. منابع محلی شمار شهدای این تراژدی هولناک 
را تا ۱۳۰۰ نفر نیز اعلام کرده اند، آماری که بیشترین تعداد آن از زنان و 
کودکان هستند.رئیس جمهور آمریکا در بدو ورود به اراضی اشغالی بدون 
اشاره به جنایت تازه رژیم صهیونیستی در بیمارستان »معمدانی« خطاب 
به بنیامین نتانیاهو گفت: من به اسرائیل آمده ام تا مردم اینجا و کل جهان 
بدانند که ما در کنار اسرائیل هستیم.رژیم صهیونیستی پس از عملیات 
بزرگ »طوفان الاقصی« ۱۵ روز است که غیرنظامیان و کودکان و زنان 
در نوار غزه را بمباران می کند، اما رئیس جمهور آمریکا با ادعای اینکه 
»حماس در اسرائیل جنایات مرتکب شد« گفت: ما می خواهیم مطمئن 
شویم که اسرائیل آنچه را که برای پاسخ به حملات حماس نیاز دارد، در 
اختیار دارد.در روزهای اخیر رژیم صهیونیستی در واکنش به شکست 
مفتضحانه نظامی، امنیتی و اطلاعاتی برابر مقاومت فلسطین در عملیات 
طوفان الاقصی، با استفاده از بمب ها و موشک های بسیار قوی و پیشرفته، 
زیرساخت های مسکونی و حیاتی نوار غزه را آماج حملات وحشیانه خود 

قرار داده است.


